
Ünlü şarkıcı Gülben Ergen, Sezen
Aksu imzalı 'Nanik' şarkısına klip çekti.

‘Nanik’e Balat’ın kendine özgü sokaklarında
ve mekanlarında 12 saatte çekilen klibin sos-
yal medyada en çok konuşulan sahneleri ise
dansçı ve koreograf Köksal Ünal’ın dans et-
tiği anlar oldu. Ergen, sosyal medyada bu
görüntüleri “Sadece erkekler dansöz oynatır
diye bir kural mı var? Klipte zenne oynat-
tım. Pek keyifliydi” notuyla paylaştı.

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, Nevşehir ziyareti
kapsamında Nevşehir Belediye Başkanı İYİ Partili

Rasim Arı’yı ziyaret etti. “Hiçbir siyasi ayrım yapmaksızın
bu ülkenin her beldesine, her ilçesine,
her şehrine seçilmiş her kişiliğine son
derece saygı duyuyorum” diyen
İmamoğlu, “İnanın bugün bize
dönem dönem hükümetin
yapmış olduğu enteresan
farklı uygulama bazen 
gülerek izliyorum” ifadele-
rini kullandı. I SAYFA 5

YENi KLiBiNDE 
ZENNE OYNATTI

Kent Konseyi eski Başkanı
Halim Kızılırmak, 
belediyenin genel 
kurul çağrısına karşılık 
kendisi de çağrı 
yaparak 29 
Haziran'da gerçek-
leştirdiği kongrede
Kent Konseyi Başkanı
seçildi. Bir gün sonra
belediyenin çağrısı ile
toplanan genel 
kurulda ise Aziz
Koçal konsey 
başkanı oldu. 

Areda Survey araştırma
şirketi, Türkiye genelinde

2 bin 432 kişinin katılımıyla 
gerçekleştirdiği araştırmaya 
göre, Türk halkının yüzde 79,2’si
Cumhurbaşkanı Erdoğan’ın 
17 yıl sonra CHP Genel Merke-
zi’ne yaptığı ziyaretin siyasette

bir değişikliğe yol açmayacağını
ve yüzde 92,5’i de uzun vadede
siyaseten bir yumuşamaya sebep
olmayacağını düşünüyor. Ayrıca
araştırmada halkın yüzde 68'i
Özgür Özel’in liderlik perfor-
mansını Kemal Kılıçdaroğ-
lu’ndan daha başarılı buluyor. 
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TIRNAKÇILIK YAPIYOR!

TÜİK halkın 
parasını çalıyor

CHP Genel Başkan Yardımcısı
ve Ankara Milletvekilli Gamze

Taşcıer, açıklanan enflasyon verileri-
nin gerçeği yansıtmadığı gerekçesi ile
Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK)
hakkında suç duyurusunda bulundu.
“TÜİK'in fiyatıyla gerçek fiyat 
farklı” diyen Taşcıer, “TÜİK yıllardır

veri karartarak 
deyim yerindeyse
'tırnakçılık' 
yaparak, halkın
cebinden parasını
biner biner 
çalıyor. Bu aleni
biçimde yapılan
bir hırsızlıktır”
ifadelerini 
kullandı. 
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Serhat ÖZTÜRK

Sayfa 5

Müge SEZER

Siber kaos!

Sayfa 9

Göz göre göre 
gelen tehlike!

Gamze Taşcıer

DESTEĞİMİZ SÜRECEK

726 emekliye
ödeme yapıldı

Üsküdar Belediye Başkanı
Sinem Dedetaş’ın, seçim vaat-

leri arasında yer alan emeklilere 5 bin
liralık “Pazar Alışverişi Desteği Pro-
jesi”nin ödemeleri yapılmaya devam
ediyor. İncelemeleri tamamlanan 726
kişiye daha ödeme yapıldı. Dedetaş,
“Pazar desteği, ring seferleri ve emekli-
ler lokali ile emeklilerimize desteğimizi
artıracak, vatandaşımızın yanında ol-
maya devam edeceğiz. Emeklilerimi-
zin sosyalleşebilmeleri için Emekliler
Lokali açacağız” dedi. I SAYFA 9
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Bakırköy Belediyesi’nin çağrısı ile yapılan genel kurulda delegelerin tamamının oyunu alarak seçilen
Kent Konseyi Başkanı Aziz Koçal, yürütme kurulu üyeleriyle ilk toplantısını yaptı. Bakırköy Belediyesi
ile mahkemelik olan eski Başkan Halim Kızılırmak'ın hala ‘Kent Konseyi Başkanı’ titrini kullandığını 
belirten Koçal, “Gel devir teslim yapalım. Bu süreç Bakırköy'e zarar verir” çağrısında bulundu

ç

TEK KONSEY
IKI BASKAN!

Milli Eğitim Bakanı Yusuf Tekin, Beylik-
düzü Büyükşehir İlkokulu'nu ziyaret etti.

Spor, müzik ve kültür yaz okulu sınıflarını gezen
Tekin, öğrencilerle sohbet etmeyi de ihmal 
etmedi. Ziyaret sonunda yaz okulu öğrencileri 
Tekin'e Kız Kulesi'nin resmedildiği yağlı boya
tablo hediye etti. Damga'ya ulaşan bazı veliler
ise yaz okulu fiyatlarından dert yandı. Yaz okulu
için 16 bin lira fiyat belirlendiğini dile getiren 
veliler, indirim yapılmasını talep etti. 
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YUMUSAMA
OLMAZ! ç

ç
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GULEREK iZLiYORUM!

KAHVECİ’NİN
MUTLU GÜNÜ

Fenerbahçe ve milli takımın
başarılı futbolcusu İrfan

Can Kahveci ile eşi Gözde Kahve-
ci’nin ikinci bebekleri dünyaya
geldi. Kahveci çifti, Ata adını ver-
dikleri ikinci oğullarını Dünya Fe-
nerbahçeliler Günü’ne denk gelen
19.07.2024 tarihinde dünyaya ge-
tirdi. Çiftin doktoru Prof. Dr. İbra-
him Bildirici, “İrfan Can ve Gözde
Kahveci çiftinin bebeği 52 cm,
3.785 gram olarak dünyaya geldi.
Bebeğin ve annenin sağlık durum-
ları gayet iyi. Kendilerine sağlıklı ve
uzun bir ömür diliyoruz” dedi. 
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Bakırköy İlçe Başakanlığı'nın
Muharrem ayı nedenyile verdiği

lokmada konuşan CHP İstanbul İl
Başkanı Özgür Çelik, “1344 yıl geçti
ama Kerbela’nın acısı yüreklerimizi
yakmaya devam ediyor. Hiç unutma-
dık, unutmayacağız. Unutulan katli-
amlar tekrar edilir. Kerbela’da İmam
Hüseyin’in ve İslamın peygamberi Hz
Muhammed’in tüm sülalesini katle-
denler, 1344 yıldır zalimlik ve zulümle
anılıyorlar” dedi. I SAYFA 4
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Kerbela’yı 
unutmadık

Adrenalin bağımlılığı olan
kişilerin riskli davranışlarda

bulunma eğilimlerinin diğer insan-
lara nazaran çok daha yoğun 
olduğunu belirten uzmanlar, bu tür
kişilerin iyi hissedebilmek için adre-
nalin arayışına girdiklerini söylüyor.
Uzman Klinik Psikolog Cumali
Aydın, “Trafikte hız yapma ve makas
atma gibi riskli davranışlar yapma is-
teği olduğunda ‘dur-düşün ve hare-
kete geç’ tekniğini kullanarak hareket
etmeleri önerilir” dedi. I SAYFA 10
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Esenyurt Belediyesi’nin
düzenlediği 3. Uluslar-

arası Esenyurt Halk Dansları,
Müzik ve Sanat Festivali 
görkemli bir kortejle başladı.
35 ülkeden 500 sanat elçisinin
katıldığı festivalde Belediye
Başkanı Prof. Dr. Ahmet Özer,
Nazım Hikmet'i anarak barışın
simgesi olan zeytin ağacı dikti.

Özer, “Diktiğimiz o ağaç, 
barışın ve kardeşliğin sembolü
olarak ilçemizde büyüyecek.
Böylece her türlü ayrımcılığın,
ırkçılığın kötü olduğunu, kar-
deşliğin, barışın, kültürün ne
kadar değerli olduğunu dosta
düşmana gösterelim. Çünkü
dünyayı sadece sevgi, sanat ve
barış kurtaracak” dedi. I SAYFA 5
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ADRENALİNİZİ
DİZGİNLEYİN!

ABD merkezli teknoloji şirketi
Microsoft’un sisteminde yaşa-

nan arıza nedeniyle dünya genelinde,
pek çok kurumda teknik arıza yaşandı.
Özelikle havalimanları, bankalar ve
hastanelerde, şirketin internet üzerin-
den sunduğu hizmetlerde kesinti yaşa-
nırken Türkiye’de Microsoft’tan
hizmet alan kurumlarda benzer sorun-
lar yaşandı. Araç muayene istasyonu
TÜVTÜRK’te de randevular iptal
edildi.  I SAYFA 5
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Randevular 
iptal edildi

İKİ GENEL KURUL YAPILDI

Belediye Başkanı Ayşegül
Özdemir Ovalıoğlu’nun çağ-

rısı ile yapılan genel kurulda dele-
gelerin tamamının oyunu alarak
seçilen Bakırköy Kent Konseyi
Başkanı Aziz Koçal, ilk toplantısını
yaptı. Devir teslim yapılmadığı için
Bakırköy İş İnsanları Derneği’nde
yapılan toplantıda konuşan Koçal,
eski başkan Halim Kızılırmak’ın
‘Kent Konseyi Başkanı’ titrini kul-

landığını söyledi. “Keşke Halim
bey de aday olsaydı” diyen Koçal,
“Halim bey, çağrı yapma yetkisinin
kendisinde olduğunu, ayrıca
görev süresinin bitmediğini ge-
rekçe göstererek itiraz etti ve
yürütmeyi durdurma kararı
aldı. Belediye de mahkemeye
başvurarak yürütmeyi dur-
durma kararını kaldırttı ve
seçim yapıldı” dedi. 

YÜRÜTMEYi DURDURMA 
KARARI KALDIRILDI!

ç Halim Kızılırmak'ın yürüt-
meyi durdurma kararının

kaldırılmasına da itiraz ettiğini
ancak mahkemenin itirazını red-
dettiğini belirten Aziz Koçal,
“Genel kurul sürecinin bu şekilde

olmasını istemezdik. Burada
önemli olan Bakırköy, 
Bakırköy’ün dinamikleri ve 
ilçe halkının beklentileri. Kent
konseyleri ilçenin dinamikleri

ile kent halkının beklentilerini 
projelendirerek, belediye ile köprü
görevini üstlenir. Dolayısı ile eski
yönetimin bu süreci uzatması 
Bakırköy’e zarar verir” dedi. Kent
Konseyi arşivi, sosyal medya he-
saplarının yönetimi ve alan devri-
nin yapılması gerektiğini belirten
Koçal, “Bu sürecin uzatılması kon-
seyimizin çalışmalarına engel oluş-
turur” diye konuştu. I SAYFA 9

BU SÜRECiN UZATILMASI 
BAKIRKÖY’E ZARAR VERiR
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SELVİ 
SARITAÇ

HABER

GUZEL AMA
COK PAHALI!

GUZEL AMA
COK PAHALI!
GUZEL AMA
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GUZEL AMA
COK PAHALI!
GUZEL AMA
COK PAHALI!
GUZEL AMA
COK PAHALI!
GUZEL AMA
COK PAHALI!
GUZEL AMA
COK PAHALI!

GUZEL AMA
COK PAHALI!
Milli Eğitim Bakanı Yusuf Tekin
Büyükşehir İlkokulu'nu ziyaret etti,
spor, müzik ve kültür yaz okulu
sınıflarını gezdi. Çok sayıda veli ise
yaz okulu fiyatlarından dert yandı

FİYATI ÇOK YÜKSEK BULDULAR

DÜNYAYI SEVGi
KURTARACAK!

HABERİN DEVAMI 
SAYFA 3’TE

Biri sağdan 
biri soldan!

İşsizlik aldı başını gidiyor!
TÜİK, Türkiye genelinde 2023 yılı için
işsizlik oranının yüzde 9,4 olduğunu
açıkladı. İstatistiklerde, işsizlik oranı
en yüksek il Hakkari, en düşük il ise
Sinop oldu. I SAYFA 8
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Antibiyotik etkisiyle 
öne çıkan sarımsak,
bağışıklık sistemini

güçlendirerek birçok
hastalığa karşı vücudu

korur. Peki, sarımsağın
bu kadar övülen 

antibiyotik etkisi ne
kadar gerçek? 

Gelin, sarımsağın 
bilimsel olarak

kanıtlanmış faydalarını
ve sağlıklı beslenmede

yerini yakından 
inceleyelim
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S arımsak yüzyıllardır tıbbi özellikleri ne-
deniyle kullanılmaktadır ve modern
araştırmalar, antibiyotik etkilerini des-

teklemektedir. Sarımsaktaki aktif bileşikler,
özellikle allicin, güçlü antimikrobiyal özellikler
sergileyerek bakteri, virüs ve mantarlarla sava-
şabilir.  Sarımsağı diyetinize dahil etmek, ba-
ğışıklık sistemini güçlendirmekten
kardiyovasküler sağlığı desteklemeye kadar
birçok sağlık faydası sağlayabilir.  Ancak, sa-
rımsağı makul miktarlarda tüketmek ve ilaç-
larla olası etkileşimlerin farkında olmak
önemlidir. Sarımsağı doğal bir tedavi olarak
etkili bir şekilde kullanarak genel sağlığınızı
artırabilirsiniz.

Sarımsağın etkin bileşenleri

Sarımsağın antibiyotik etkilerinden sorumlu
olan başlıca aktif bileşik allicindir. Sarımsak
ezildiğinde veya doğrandığında, alliinaz adı
verilen bir enzim alliin'i allicine dönüştürür.
Allicin, güçlü antimikrobiyal özellikleriyle bili-
nir ve geniş bir bakteri, virüs ve mantar yelpa-
zesi karşısında etkilidir, bu da sarımsağı güçlü
bir doğal antibiyotik yapar. Allicin'in yanı sıra,
sarımsak diallil disülfid ve s-allil sistein gibi
diğer kükürt içeren bileşenleri de içerir ve bu
bileşenler de sağlık yararlarına katkıda bulu-
nur. Bu bileşenler sinerjik olarak çalışarak sa-
rımsağın antimikrobiyal etkilerini artırır ve
iltihaplanmayı azaltma ve bağışıklık sistemini
güçlendirme gibi ek sağlık faydaları sağlar.

Bilimsel kanıtları var

Birçok çalışma, sarımsağın antibakteriyel
özelliklerini göstermiştir. Araştırmalar, sarım-
sağın Escherichia coli, Staphylococcus au-
reus ve Helicobacter pylori gibi çeşitli
bakterilerin büyümesini etkili bir şekilde en-
gelleyebileceğini göstermiştir. Bu bulgular, sa-

rımsağın özellikle gele-
neksel antibiyotiklere
dirençli bakteriyel en-
feksiyonlar için de-
ğerli bir doğal tedavi
olabileceğini düşün-
dürmektedir. Sa-
rımsağın
antimikrobiyal etki-
leri sadece bakteri-
lerle sınırlı değildir.
Çalışmalar, sarımsa-
ğın grip ve herpes sim-
pleks virüsü gibi
virüslere karşı antiviral
özelliklere sahip olduğunu
da göstermiştir. Ayrıca, sarımsa-
ğın Candida türlerine karşı özellikle
etkili olan antifungal aktivite gösterdiği de bi-
linmektedir.

Diyetinize dahil edebilirsiniz

Maksimum antibiyotik faydalar için çiğ sa-
rımsak tüketimi önerilir. Sarımsak ezildiğinde
veya doğrandığında allicin açığa çıkar ve taze
olduğunda en güçlü halindedir. Çiğ sarımsağı
salatalara, soslara veya kızarmış ekmeğe ekle-
yerek tam sağlık yararlarından faydalanabilir-
siniz. Sarımsağın pişirilmesi allicin içeriğini
azaltabilir, ancak yine de birçok faydalı bileşe-
nini korur. Sarımsağı çorbalara, güveçlere ve
sote yemeklere ekleyerek diyetinize dahil ede-
bilirsiniz. Sarımsağı hafifçe pişirmek ve kısa
süreler pişirmek, bazı sağlık yararlarını koru-
maya yardımcı olabilir. Çiğ sarımsağın tadını
fazla güçlü buluyorsanız, sarımsak takviyeleri
pratik bir alternatiftir. Bu takviyeler kapsül,
tablet ve yaşlanmış sarımsak özütü gibi çeşitli
formlarda mevcuttur. Bir takviye seçerken,
standartlaştırılmış ürünler tercih edin, böylece

aktif
bileşenlerin tu-

tarlı bir dozunu
aldığınızdan

emin olabilirsiniz.

Antibiyotik 
etkisi yaratır

Sarımsak, bağışıklık sistemini güçlendiren
özellikleriyle bilinir. Düzenli sarımsak tüke-
timi, bağışıklık sisteminin enfeksiyonlarla mü-
cadele etme yeteneğini artırarak soğuk
algınlığı ve grip riskini azaltabilir. Sarımsak-
taki kükürt bileşenleri, bağışıklık savunma-
sında önemli bir rol oynayan beyaz kan
hücrelerinin üretimini uyarır. Kronik iltihap-
lanma, kalp hastalığı ve artrit gibi çeşitli sağlık
sorunlarıyla ilişkilidir. Sarımsağın anti-infla-
matuar özellikleri, iltihabı azaltmaya ve genel
sağlığı teşvik etmeye yardımcı olabilir. Sarım-
saktaki kükürt bileşenleri, iltihaplanma en-
zimlerini inhibe ederek inflamatuar
durumlarda rahatlama sağlar. Sarımsak, kalp
sağlığı için faydalıdır. Kan basıncını düşür-
meye, kolesterol seviyelerini azaltmaya ve kan
pıhtılarını önlemeye yardımcı olur. Bu kardi-
yovasküler faydalar, sarımsaktaki kükürt bile-
şenlerine atfedilir ve kan damarlarının işlevini
iyileştirir ve kalp hastalığı riskini azaltır.
HABER MERKEZİ 

Sarımsak, çoğu insan için genellikle güvenli olsa da,
aşırı tüketimi sindirim sorunlarına, kötü nefese ve

alerjik reaksiyonlara neden olabilir. Sarımsağı makul
miktarlarda tüketmek ve herhangi bir olumsuz etki ya-
şarsanız bir sağlık uzmanına danışmak önemlidir. Sa-
rımsak, kan inceltici ilaçlar ve antikoagülanlar dahil

olmak üzere bazı ilaçlarla etkileşime girebilir.
Herhangi bir ilaç kullanıyorsanız, sarımsak

tüketiminizi önemli ölçüde artırmadan
önce sağlık uzmanınıza danış-

manız tavsiye edilir.

Yan etkilerine 
DiKKAT EDiN
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Kalp kapaklarınız
sağlam mı? 

Günümüzde kalp ve
damar hastalıklarının gö-
rülme sıklığı tüm dünyada

olduğu gibi ülkemizde de hızla artı-
yor. İşlenmiş gıdalar, aşırı tuz tüke-
timi, karbonhidrat ağırlıklı beslenme,
yoğun stres, hareketsizlik ve sigara
kullanımı gibi birçok etken kalp ve
damar hastalıklarının yaygınlaşma-
sına neden olurken, kalp kapakların-
daki yıpranma da tehlikeyi artırıyor.
Acıbadem Bakırköy Hastanesi Kar-
diyoloji Uzmanı Doç. Dr. Onur
Taşar “Yaş ilerledikçe kalp kapağı
problemleri de artmaktadır. İnsan
kalbinin işlevlerini yeterli bir şekilde
yerine getirebilmesi için tüm kapakla-
rın sağlıklı olması gerekir. Ancak sigara, obezite,
kontrolsüz diyabet, yüksek tansiyon ve yüksek
kolesterol gibi etkenler kalp kapaklarına ciddi
zarar vermekte ve sorun çoklu organ yetmezli-
ğine kadar gidebilmektedir” diyor.  Kardiyoloji
Uzmanı Doç. Dr. Onur Taşar kalp kapağını
bozan sinsi tehlikeleri ve tedavide genilen nok-
tayı anlattı, önemli uyarılar ve önerilerde 
bulundu. 

Önemli belirtiler var

Nefes darlığı, yorgunluk ve çarpıntı… Modern
çağın koşuşturmacasında genç-yaşlı pek çok
kişi bu sorunlardan bir veya birkaçıyla karşılaşı-
yor ancak çoğunlukla ‘dinlenirsem geçer’ ya da
‘hemen doktora gitmeye gerek yok’ düşünce-
siyle doktora başvurmayı öteleyebiliyor. Hal
böyle olunca sorun ileri dönemde; ciddi ritim
bozuklukları, kalp yetersizliği hatta akciğer
ödemi gibi hayati önem taşıyan boyutlara ula-
şabiliyor! Acıbadem Bakırköy Hastanesi Kardi-
yoloji Uzmanı Doç. Dr. Onur Taşar dünyada
olduğu gibi ülkemizde de kalp ve damar hasta-
lıklarının ölüm nedenleri arasında ilk sırada yer
aldığını vurgularken, buna rağmen kalbimize
gerekli özeni göstermediğimizi belirterek “İleti-
şim araçlarının gelişmesiyle birlikte artan far-

kındalık ve tıbbi teknolojinin ilerlemesiyle de
erken teşhisin getirdiği faydalar bu konunun
avantajlı yönleridir. Ancak işlenmiş gıdalarla
beslenme, düzensiz yaşam, yoğun stres ve spo-
run hayatımıza yeterince adapte edilemeyişi
kalp ve damar sağlığımızı olumsuz etkilemekte-
dir. Ve maalesef tüm dünyada olduğu gibi ülke-
mizde de her geçen gün kalp ve damar
hastalıkları giderek artmaktadır” diyor. 

Organ yetersizliğine yol açabilir 

Kalp kapaklarının da genetik etkenler, sağlıksız
yaşam alışkanlıkları ve ilerleyen yaş gibi faktör-
lerle bozulduğunu ve hayati riske yol açabildi-
ğini belirten Doç. Dr. Onur Taşar şöyle
konuşuyor: “Sağlıklı bir insanın kalbinde dört
tane kapak sistemi vardır. Yaş ilerledikçe kapak
problemleri de artmaktadır. Kalp kapakların-
dan mitral kapak problemleri doğası gereği ge-
nellikle erken aşamalardan itibaren belirti
verdiğinden teşhisi hastalık kritik düzeye gelme-
den olmaktadır. Ancak bazen ani gelişen ileri
düzey kapak yetersizlikleri acil servise başvur-
mayı gerektirecek ölçüde nefes darlığı hatta şok
tablosuna yol açabilmektedir. Erken teşhis
edilse de zamanında müdahale edilmeyen has-
talarda en nihayetinde kalp, akciğer ve hatta

çoklu organ yetersizliği belirtileri ortaya
çıkmaktadır.” Mitral kapak hastalıkları-
nın tedavisinin açık kalp ameliyatının
yanı sıra, son yıllarda hızla gelişen tek-
noloji sayesinde   girişimsel kardiyolog-
lar tarafından anjiyografik olarak yani
kapalı yöntemle yapılabildiğini vurgula-
yan Doç. Dr. Taşar, hangi hastaya
hangi tedavi yönteminin uygun olaca-
ğına Kardiyoloji -Kalp Damar cerrahisi
ortak konseyde karar verildiğini ve başa-
rılı sonuçlar alındığını vurguluyor.

Kalp kapaklarının 
sinsi düşmanları!

Kapak hastalıklarından bir kısmı gene-
tik olurken, kişinin yanlış yaşam alışkan-

lıkları ve çevresel faktörler de kapaklara dolaylı
şekilde ciddi zarar verebiliyor. Koroner arter
hastalığı ile sonuçlanan damar sertliğinin özel-
likle mitral kapak sisteminin fonksiyonunu bo-
zarak yetersizliğe yol açabildiğini belirten Doç.
Dr. Onur Taşar, “Dolayısıyla koroner arter has-
talığına yol açan sigara, obezite, kontrolsuz di-
yabet, yüksek tansiyon ve yüksek kolesterol gibi
etmenler kalp kapağına ciddi zarar verebilmek-
tedir” diyor. Doç. Dr. Taşar, kalp kapak hasta-
lıkları tanısı olan bireylerin düzenli kontrollerini
yaptırmalarının ve tedavi yöntemini belirlerken
mutlaka kapak hastalıkları konusunda dene-
yimli merkezlere başvurmalarının önemli oldu-
ğunu söylüyor.  HABER MERKEZİ 

Kardiyoloji Uzmanı Doç. Dr. Onur Taşar
kalp kapağını bozan sinsi tehlikeleri ve
tedavide genilen noktayı anlattı, önemli

uyarılar ve önerilerde bulundu

Ağrı kesİcİ
kullanırken dikkat!
Ağrı kesiciler, diğer adıyla analjezikler, ağrı ve rahatsızlıkları gidermek için
yaygın olarak kullanılır. Uygun şekilde kullanıldıklarında oldukça etkili 
olabilirler, ancak ağrı kesicilerin sık ve aşırı kullanımı çeşitli sağlık sorunlarına
yol açabilir. Peki, ağrı kesicilerin sık kullanımı ne gibi sonuçlar doğurur?

Ağrı kesiciler, ağrıyı hafiflet-
mede önemli bir rahatlama
sağlayabilir, ancak çok sık

kullanıldıklarında ciddi sağlık risklerine
yol açabilirler. Potansiyel zararları anla-
mak ve daha güvenli ağrı yönetim strate-
jileri uygulamak, sağlığı korumak ve iyilik
halini sürdürmek için gereklidir. Ağrı ke-
sicileri talimatlara uygun şekilde kullanın,
sağlık uzmanınıza danışın ve olası yan
etkileri en aza indirmek için alternatif
ağrı giderme yöntemlerini keşfedin.

Yaygın ağrı kesici türleri var

İbuprofen ve aspirin gibi NSAID'ler,
iltihabı azaltmak ve ağrıyı hafifletmek
için yaygın
olarak
kullanılır. Re-
çetesiz
satılabilen bu
ilaçlar, baş
ağrısı, kas
ağrıları ve ar-
trit gibi
durumların te-
davisinde
sıkça tercih
edilir. Parase-
tamol, bir diğer yaygın olarak kullanılan
reçetesiz ağrı kesicidir. Ateşi düşürmede
ve hafif ila orta şiddette ağrıları, örneğin
baş ağrıları ve regl kramplarını gider-
mede etkilidir. Morfin, oksikodon ve hid-
rokodon gibi opioidler, şiddetli ağrıların
tedavisinde kullanılan güçlü reçeteli ağrı
kesicilerdir. Genellikle ameliyat sonrası
veya kronik ağrı durumlarında reçete 
edilirler.

Ağrı kesicileri sık kullanmayın 

NSAID'lerin sık kullanımı, mide ülserleri,
kanama ve gastrit gibi gastrointestinal
sorunlara yol açabilir. Bu ilaçlar, mide
duvarını tahriş edebilir ve ciddi gastroin-
testinal komplikasyon riskini artırabilir.
Parasetamolün aşırı kullanımı, ciddi
karaciğer hasarına neden olabilir. Parase-
tamol karaciğerde işlenir ve aşırı mik-
tarda kullanımı karaciğerin kapasitesini
aşarak akut karaciğer yetmezliğine yol
açabilir. Bu risk, düzenli olarak alkol tü-
keten bireylerde daha yüksektir. NSA-
ID'lerin uzun süreli kullanımı böbreklere
zarar verebilir. Bu ilaçlar, böbreklere
giden kan akışını azaltarak böbrek
fonksiyonlarını bozabilir ve kronik
böbrek hastalığı veya akut böbrek
yaralanmasına yol açabilir. Özellikle yük-
sek dozlarda NSAID'ler, kalp krizi ve felç
gibi kardiyovasküler sorunlar riskini

artırabilir. Bu ilaçlar, kan basıncını yük-
seltebilir ve kan pıhtılaşmasını etkileyerek
kardiyovasküler olaylara katkıda buluna-
bilir. Opioidler, yüksek bağımlılık ve
bağımlılık riski taşır. Opioidlerin sık
kullanımı, aynı ağrı kesici etkiyi sağlamak
için daha yüksek dozlara ihtiyaç duyulan
toleransa yol açabilir. Bu durum, fiziksel
bağımlılık ve bağımlılık gelişimine neden
olarak ilacı bırakmayı zorlaştırabilir.
Yüksek dozlarda opioidler, solunum si-
stemini baskılayarak solunumun
yavaşlamasına veya yüzeysel hale gelme-
sine neden olabilir. Ciddi durumlarda
bu, solunum yetmezliği ve ölüme yol
açabilir. Bu risk, opioidlerin diğer

yatıştırıcılar
veya alkol ile
birlikte
kullanılması
durumunda
daha yüksektir.
Paradoksal
olarak, ağrı ke-
sicilerin aşırı
kullanımı
ağrıya karşı
artan hassa-
siyete, yani hi-

peraljeziye yol açabilir. Vücut, ilaca daha
az yanıt verebilir ve ağrının hafifletilmesi
için daha yüksek dozlara ihtiyaç duyula-
bilir, bu da zamanla ağrı algısının
kötüleşmesine neden olabilir. Opioidlerin
uzun süreli kullanımı, hafıza, dikkat ve
karar verme yeteneklerini etkileyerek
bilişsel fonksiyonlarda bozulmaya neden
olabilir. Bu durum, günlük aktiviteleri ve
yaşam kalitesini olumsuz etkileyebilir.

Talimatlara uyun 

Ağrı kesicilerin önerilen dozaj ve
kullanım süresine daima uyun. Reçete
edilen miktarı aşmayın ve gerektiğinden
daha uzun süre kullanmaktan kaçının.

Doktorunuza danışın

Ağrı kesicilere başlamadan veya
kullanımını artırmadan önce sağlık
uzmanınıza danışın. En uygun ağrı yö-
netim planını belirlemeye ve olası yan et-
kileri izlemeye yardımcı olabilirler.

İlaç dışı yöntemleri keşfedin

Fizik tedavi, akupunktur, masaj ve
gevşeme teknikleri gibi alternatif ağrı gi-
derme yöntemlerini düşünün. Bu yön-
temler, ağrı kesicilere olan ihtiyacı
tamamlayabilir veya azaltabilir. Ağrı kesi-
cilerin olası yan etkilerinin farkında olun
ve herhangi bir anormal semptomu dok-

torunuza bildirin. Yan
etkilerin erken tespiti,
ciddi komplikasyonları
önleyebilir. Özellikle
parasetamol ve opioid-
ler alırken alkol tüketi-
minden kaçının, çünkü
bu durum karaciğer
hasarı ve diğer kompli-
kasyon riskini
artırabilir.

Sıcakta neden Su içmeliSiniz?
Yeterli hidratasyon 
sağlamak, iyi sağlık ve
genel esenlik için çok

önemlidir. Vücudunuzun susuzluk
sinyallerini dinleyerek, gün bo-
yunca düzenli olarak su içerek ve
aktivite seviyesi ve çevre gibi fak-

törleri dikkate alarak yeterince sıvı
aldığınızdan emin olabilirsiniz. Su,
vücudumuzun doğru şekilde çalış-
ması için hayati öneme sahiptir.
Vücut ağırlığımızın yaklaşık yüzde
60'ını oluşturur ve çeşitli fizyolojik
süreçlere katılır. Yeterli hidrasyon,

vücut sıvılarının dengesini koru-
maya, sağlıklı cildi desteklemeye
ve atık ürünlerin atılmasına yar-
dımcı olur. Öte yandan, dehidras-
yon yorgunluk, baş ağrıları ve
bilişsel fonksiyon bozukluklarına
yol açabilir.
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Teröristler
yakalandı

Milli İstihbarat Teşkilatı ve emniyetin
ortak operasyonuyla terör örgütü
PKK'nın sözde istihbarat hücresi çöker-

tildi. Operasyonda yakalanan PKK'lı Sadık Topa-
loğlu ve Mehmet Savaş, çıkarıldıkları mahkemece
tutuklandı. MİT ve İstanbul emniyeti Terörle Mü-
cadele Şube Müdürlüğü ekipleri, PKK silahlı terör
örgütünün sözde istihbarat yapılanması içerisinde
faaliyet gösteren kişi ya da kişilerin tespit edilerek
yakalanması için çalışma başlattı. Yapılan çalışma-
larda İstanbul'da faaliyet yürüttükleri belirlenen
"Halil" kod adlı Sadık Topaloğlu ve Mehmet Savaş
isimli şüpheliler takibe alındı. Topaloğlu'nun illegal
yollarla Irak'taki Kandil'e geçerek istihbarat ve
kadro eğitimi aldığı, örgütün sözde sorumluların-
dan "Cuma" kod adlı Cemil Bayık'la görüştüğünü
belirleyen ekipler, zanlının örgütün sorumluların-
dan Mustafa Karasu tarafından Türkiye'de görev-
lendirildiğini tespit etti.

Cezaevine gönderildiler

Sadık Topaloğlu'nun PKK'nın sözde basın komitesi
kontrolündeki NLP Stratejik Politikalar Araştırma-
lar Merkezi kurucularından, ağabeyi Osman Topa-
loğlu'yla irtibatta olduğunu saptayan ekipler,
şüphelinin aldığı talimatla paravan şirket kurdu-
ğunu, Savaş üzerinden Suriye'deki örgüt mensupla-
rına malzeme sağladıklarını ortaya çıkardı. Sadık
Topaloğlu’nun, Türkiye’de görevlendirilmesi aka-
binde gazetecilik mesleğiyle terör örgütüne bilgi
topladığı belirlendi. MİT ve İstanbul emniyetinin
ortak operasyonu ile yakalanan PKK’lı Sadık Topa-
loğlu ve Mehmet Savaş terör örgütüne üye olmak
suçundan tutuklanarak cezaevine gönderildi. DHA

OlaY, saat 19.20 sıralarında
Fatih Mahallesi, 933. So-
kakta meydana geldi. İddiaya

göre V.T. aralarında husumet bulunan
Emre Balaban ve Ş.B. ile sokakta kar-
şılaştı. V.T. üzerinde bulunan tabanca
ile Balaban (18) ve Ş.B.(20)'ye kurşun
yağdırdı. V.T. olayın ardından yaya
olarak kaçtı. İhbar üzerine olay yerine

polis ve sağlık ekipleri sevk edildi. Sağ-
lık ekipleri tarafından ilk müdahalesi
olay yerinde yapılan yaralılar ambu-
lansla hastaneye kaldırıldı. Emre Bala-
ban yapılan tüm müdahalelere
rağmen kurtarılamadı.

Olay anı kameralarda

Saldırı anı bir binanın güvenlik kame-

rasına yansıdı. Görüntülerde, Emre
Balaban ve Ş.B.'nin sokakta yürüdüğü
sırada, binanın köşesinden çıkan V.T.
koşarak yaklaştığı 2 kişiye tabanca ile
iki kişiye ateş ediyor. Kendilerini kur-
tarmak için otomobilin arkasına kaçan
Balaban ve Ş.B.'nin yaralandıktan
sonra yere düştükleri anlar görülüyor.
DHA

O lay, 16 Temmuz Salı günü saat
11.00 sıralarında Bağcılar’da
meydana geldi. İddiaya göre;

kamyonetle marketlere yoğurt dağıtımı
yapan Çetin Ataman, Esenler’de bir sü-
rücüyle trafikte tartıştı. Kendisine bıçak
çeken kişiyi tekme atarak etkisiz hale geti-
ren Ataman, çevredekilerin de araya gir-
mesiyle aracına binerek olay yerinden
uzaklaştı. Ataman, Bağcılar’da bir işlet-
meye yoğurt bırakmak için aracından
inince Esenler’de tartıştığı kişinin kendi-
sine doğru geldiğini gördü. Ataman, tar-
tıştığı kişiye doğru gitti. Bu esnada ikili
arasında arbede çıktı. O sırada Ata-
man’ın tartıştığı kişinin arkadaşları ol-
duğu ileri sürülen iki kişi daha geldi. 3
kişi, Ataman’a sopalarla saldırdı. Aldığı
darbelerle yere yığılan Ataman, bir süre
de yerde darbedildi.

Kafamın arkasından vurdular

3 saldırgan, çevredekilerin uyarıları üze-
rine Çetin Ataman’ı bırakarak olay yerin-
den kaçtı. Yere yığılan Ataman ise
çevredekilerin yardımıyla kalkarak hasta-
neye gitti. Darp raporu alan Ataman, 3
saldırgandan şikayetçi oldu. Yaşadıkla-
rıyla ilgili konuşan Çetin Ataman, "Esen-
ler Davutpaşa bölgesinde sokağa
girdiğim sırada karşıdan bir minibüs geli-
yordu. Ben minibüse yol vermek için dur-
dum. Arkamdaki kişi beni sollayarak
geçmeye çalıştı. Ben de nereye gidiyorsun
kardeşim karşıdan araba geliyor dedim.

O da bana küfür etti. Bu sefer ben aşağı
indim, neden küfür ettiğini öğrenmek is-
tedim. O da torpidodan bıçağını alarak
üstüme saldırdı. Ben de tekme atarak
karşılık verdim. Ondan sonra esnaf ayırdı
bizi arabalarımıza bindik. Ben Bağcılar
bölgesine geçtim. Burada bir işletmenin
önüne geldiğim zaman tam yoğurtları in-
diriyordum arkadaşlarını da alarak bana

pusu kuruyor. Orada beni darp ettiler.
Beni takip etmiş, ilk tartıştığım kişi beni
kendine doğru çekti. Arkadaşları da bir
sağdan bir soldan arkamdan sopalarla
vurarak beni etkisiz hale getirdiler. Bu
insanları tanımıyorum. Bir tanesinin
ismi belli ötekiler de bulunacak. Bacağı-
mın kırılması ilk tekme sırasında oldu
tekme atarken ters basmışım bileğim kı-

rılmış. Kafamın arkasına sopayla vurdu-
lar, sırtımda morluklar var, parmağım
kırıldı. Darp raporlarımızı aldık şikayetçi
olduk benimle herhangi bir şekilde ileti-
şime geçmediler" dedi. Öte yandan sal-
dırganların Ataman’ı darbettiği anlar
güvenlik kamerasına yansıdı. Görüntü-
lerde şüphelilerin Ataman’a saldırdıkları
görülüyor. DHA

Sancaktepe'de Ankara Cad-
desi'nde 13 Temmuz Cumartesi
günü saat 10.00 sıralarında mey-

dana gelen olayda, maskeli 3 şüpheli, ku-
yumcu önüne gelmişti. Ellerinde otomatik
silah bulunan soyguncular, kuyumcuya
girdikten sonra kahvaltı eden işletme sa-
hiplerini etkisiz hale getirmiş, ardından da
yaklaşık 3 kilogram altını yanlarında getir-
dikleri poşetlere koymuştu. Bu sırada ku-
yumcu Nurettin Mengühan ile aralarında
arbede çıkan soyguncular silahla ateş et-
mişti. Silahlı saldırıya kuyumcunun oğlu
Özgür Mengühan’ın karşılık vermesi üze-
rine dükkan sahibi Nurettin Mengühan
bacağından vurularak yaralanmıştı. Şüp-
helilerin soygun yaptıkları anları güvenlik
kameraları saniye saniye kaydetmişti.

Polis alarma geçti 

Olayın ardından İstanbul polisi alarma
geçti. Gasp Büro Amirliği ekipleri tarafın-
dan olayla ilgili başlatılan soruşturmada,
polis 300 kilometrelik yol boyuncu güven-
lik kamera görüntülerini inceleyerek şüp-
helilerin olay yerine geldikleri kiralık
otomobilin izini sürdü. Otomobilin Ko-
caeli sınırları içinde ormanlık alanda terk
edildiği tespit edildi. Otomobilde yapılan
incelemede arka camının kırık ve araçta
bazı kan lekelerinin olduğu da belirlendi.
Gasp Büro Amirliği ekipleri yaptıkları ça-
lışmada şüphelilerin başka bir araçla kaç-
maya devam ettiğini tespit etti.

Şüphelilerin kullandığı otomobilin izi soy-
gundan 1 gün sonra Gebze’de bulundu.
Bir bankamatiğin önünde duran araca
polis ekipleri tarafından operasyon düzen-
lendi. Otomobilde bulunan 5 şüpheli polis
ekipleri tarafından yakalandı. Polisin yap-
tığı film gibi operasyon mobese kamerası
tarafından saniye saniye görüntülendi.

Bağ evine operasyon yapıldı 

Gözaltına alınan şüphelilerin ifadelerinin
ardından polis bu kez Kocaeli’nde bir bağ
evine baskın yaptı; 5 kişi yakalandı. Bağ
evinde yapılan aramada olayda kullandığı
tespit edilen 2 adet otomatik silah ele geçi-
rildi. Şüphelilere ait sahte pasaportla
olayda kullandıkları otomobili kiralayıp
teslim eden yabancı uyruklu 1 kişinin daha
yakalanmasıyla gözaltı sayısı 11’e yükseldi.
Sorguları İstanbul Asayiş Şube Müdürlü-
ğünde yapılan şüphelilerin lideri olduğu
iddia edilen Cihan S.I.'nın 1 yıl önce başka
bir olayda bacağından vurulduğu ve güç-
lükle yürüdüğü tespit edildi. Kuyumcu
soygununa gelen şüpheliler arasında bu-
lunduğu öğrenilen Cihan S.I.’nın bu ne-
denle otomobilde beklediği öğrenildi.
Polisteki sorgularında suçlarını itiraf eden
şüphelilerin gasp ettikleri altınları bir başka
arkadaşlarına verdiklerini söylediği öğre-
nildi. Gasp Büro Amirliğinde işlemleri ta-
mamlanan, poliste daha önceden çok
sayıda suç kaydı olan şüpheliler
adliyeye sevk edildi. DHA

Film gibi operasyon!
Sancaktepe'de yaklaşık 3 kilogram altının gasp edildiği ve çıkan çatışmada 1 kişinin yaralandığı kuyumcu soygunu şüp-
helileri polis ekipleri tarafından film gibi bir operasyonla yakalandı. 1' i kadın 11 şüphelinin yakalandığı anlar mobese
kameraları tarafından görüntülendi. Şüphelilerle birlikte olayda kullandıkları 2 adet otomatik silah da ele geçirildi

Esenyurt'ta aralarında husumet bulunan Emre Balaban. ve Ş.B. ile sokakta karşılaşan
V.T. üzerinde bulunan silahla iki kişiye kurşun yağdırdı. Emre Balaban ve Ş.B. hastan-
eye kaldırıldı. Balaban hastanede yapılan tüm müdahalelere rağmen kurtarılamadı

Esenyurt'ta silahlı saldırı: 1 ölü!

MİT ve İstanbul İl Emniyet Müdürlü-
ğü'nün ortak operasyonu ile yakalanan
Sadık Topaloğlu ve Mehmet Savaş, PKK
terör örgütüne üye olmak suçundan 
tutuklanarak cezaevine gönderildi

Çatı katında 
yangın çıktı

Yangın, saat 16.00 sıralarında henüz
belirlenemeyen bir nedenle Ferhatpaşa
Mahallesi, 11. sokakta bulunan 3 katlı

binanın çatı katında çıktı. Kısa sürede büyüyen
alevler tüm binayı sardı. İhbar üzerine olay yerine
çok sayıda itfaiye, sağlık ve polis ekipleri sevk
edildi. İtfaiye ekiplerinin alevlere müdahale ede-
ceği sırada çatı katında patlama meydana geldi.
Patlama anı cep telefonu kamerasına yansıdı.
Yangın itfaiye ekiplerinin müdahalesiyle kısa sü-
rede söndürülürken, bir kişi hafif yaralandı.

Patlama oldu

Mahalle sakini Haydar Yılmaz “Yangın çatıda ta-
dilattan dolayı çıkmış. Çatıdaki alevleri görünce
binaya girdim, tam şartelleri aşağıya indireceğim
sırada bir patlama meydana geldi. Herkes çıktı
binadan, sadece 1 kişi hafif şeklide dumandan et-
kilendi" dedi. Nihat Durmuş ise “Alttaki trafo pat-
ladı, çatıda bir kişiyi son anda aldılar. Durumu
iyi” diye konuştu. DHA

Esenler'de, trafikte tartıştığı ve kendisine bıçak çeken kişi tarafından Bağcılar’a kadar takip edilen Çetin Ataman, sopayla dar-
bedildi. O anlar güvenlik kamerasına yansırken bacağı ve parmağı kırılan Çetin Ataman, “Beni takip etmiş, ilk tartıştığım kişi
beni kendine doğru çekti. Arkadaşları da bir sağdan bir soldan arkamdan sopalarla vurarak beni etkisiz hale getirdiler” dedi

BIR SAGDAN BIR
SOLDAN VURDULAR!

Ataşehir'de tadilat yapılan 3 katlı
binanın çatı katında yangın çıktı.
Alevler kısa sürede binanın tama-
mını sararken, itfaiye ekiplerinin
alevlere müdahale edeceği sıra-
sında yaşanan patlama cep tele-
fonu kamerasına yansıdı
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ARNAVUTKÖY BELEDİYESİ TAŞINMAZ MAL SATIŞ İLANI

1- Aşağıda özellikleri belirtilen Arnavutköy Belediyesine ait taşınmazlar ihale ile satılacaktır. İhale “Taşoluk Mahallesi
Kazım Karabekir Caddesi No:88 Arnavutköy/İSTANBUL” adresindeki Arnavutköy Belediyesi Hizmet Binasındaki
Encümen Toplantı Salonunda, Belediye Encümenince 2886 sayılı Devlet İhale Kanunu’nun 36. maddesi ve şartname
uyarınca “Kapalı Teklif Usulü” artırma suretiyle yapılacaktır. Şartname bedeli 1.500 (Bin Beş Yüz Türk Lirası) TL
olup, Arnavutköy Belediyesi Emlak ve İstimlak Müdürlüğü’nden (Taşoluk Mahallesi Kazım Karabekir Caddesi No:88
Arnavutköy/İSTANBUL) temin edilebilir.

Mahalle       Alan            İmar Durumu   Toplam Fiyat      Geçici Teminat     İhale Tarihi      Saat 

1 Durusu 153/3          3000         E=0.15 Konut 2 Kat ₺27,000,000 ₺810,000.00       31.07.2024     11.00

2             Haraççı        3983/3        651.6        E=0.95 Konut 3 Kat ₺9,122,400 ₺273,672.00       31.07.2024     11.15

3 Taşoluk         5487/3        365           E=0.95 Konut 3 Kat     ₺6,935,000 ₺208,050.00       31.07.2024     11.30

4  Durusu         155/3          4675.12    E=0.15 Konut 2 Kat     ₺46,751,200 ₺1,402,536.00    31.07.2024     11.45

5 Arnavutköy  6322           261            Konut E=1.50 4 Kat ₺6,264,000 ₺187,920.00       31.07.2024     12.00

6 Boğazköy     4693/17     130.9         Konut E=1.10 4 Kat ₺2,094,400 ₺62,832.00         31.07.2024     12.15

7 Boğazköy    4693/25      123.06      Konut E=1.10 4 Kat ₺2,461,200 ₺73,836.00         31.07.2024     12.30

8 Durusu 107/7          20508.7    Konut E=0.15 2 Kat ₺287,121,800 ₺8,613,654.00    31.07.2024     13.30

9 Haraççı 6677/2        1380.35   Ticaret E=0.25 2 Kat    ₺27,607,000 ₺828,210.00       31.07.2024     13.45

10 Taşoluk 4171/4        5761.43   Ticaret E=0.25 2 Kat    ₺115,228,600 ₺3,456,858.00    31.07.2024     14.00

11 Hadımköy    280/5 570.31      Konut E=0.40 2 Kat ₺6,843,720 ₺205,311.60       31.07.2024     14.15

12 Haraççı 4411/17      1047.51    E=0.95 Konut 3 Kat ₺16,760,160 ₺502,804.80       31.07.2024     14.30

13 Hadımköy    10683/1      7864.7      E=1.50 Sanayi ₺286,200,000     ₺8,586,000.00   31.07.2024      14.45

(bina ve arsa) 

14 Haraççı 10556/5      5038.92    E=0.25 Konut 2 Kat    ₺50,389,200 ₺1,511,676.00    31.07.2024    15.00

15 Haraççı 10564/3     1159.81     E=0.25 Konut 2 Kat    ₺11,598,100    ₺347,943.00       31.07.2024    15.15

16 Haraççı 10575/3     1360          E=0.25 Konut 2 Kat ₺13,600,000     ₺408,000.00       31.07.2024    15.30

17 Haraççı 10575/9     1067.72     E=0.25 Konut 2 Kat    ₺10,677,200 ₺320,316.00       31.07.2024    15.45

18 Haraççı        10578/18    2632.31    E=0.25 Konut 2 Kat     ₺26,323,100      ₺789,693.00       31.07.2024    16.00

19 Haraççı        10578/16    3114.99    E=0.25 Konut 2 Kat     ₺31,149,900 ₺934,497.00       31.07.2024    16.15

20 Haraççı        10584/11    2503.79    E=0.25 Konut 2 Kat ₺25,037,900 ₺751,137.00       31.07.2024    16.30

21 Haraççı        10593/6      2521.81    E=0.25 Konut 2 Kat     ₺25,218,100 ₺756,543.00       1.08.2024      11.00

22 Haraççı 10594/10   1073.76    E=0.25 Konut 2 Kat     ₺10,737,600 ₺322,128.00       1.08.2024      11.15

23 Haraççı 10594/5      1426.14   E=0.25 Konut 2 Kat ₺14,261,400 ₺427,842.00       1.08.2024 11.30

24 Haraççı 10599/18   1965.21    E=0.25 Konut 2 Kat ₺21,617,310 ₺648,519.30       1.08.2024 11.45

25 Haraççı        10599/1      1766.41    Ticaret E=0.25 2 Kat   ₺26,496,150     ₺794,884.50       1.08.2024      12.00

26 Haraççı 10599/2     1063.6      Ticaret E=0.25 2 Kat    ₺15,954,000 ₺478,620.00       1.08.2024      12.15

27 Haraççı 10603/3     1049.45     E=0.25 Konut 2 Kat ₺11,543,950 ₺346,318.50       1.08.2024 12.30

28 Bolluca 10638/3      2000         E=0.17 Konut 2 Kat    ₺28,000,000 ₺840,000.00       1.08.2024 13.30

29 Bolluca 10639/1      3022.57    E=0.17 Konut 2 Kat    ₺42,315,980 ₺1,269,479.40    1.08.2024 13.45

30 Boğazköy     10649/9     1162.97     E=0.95 Konut 3 Kat    ₺20,933,460 ₺628,003.80       1.08.2024       14.00

31 Boğazköy     10649/6     775.51       E=0.95 Konut 3 Kat    ₺13,959,180   ₺418,775.40       1.08.2024       14.15

32    Boğazköy    10649/2      300            E=0.95 Konut 3 Kat ₺5,400,000 ₺162,000.00       1.08.2024 14.30

33 Boğazköy     4725/2       159.06       E=0.95 Konut 3 Kat ₺2,385,900 ₺71,577.00         1.08.2024        14.45

34 Ömerli 10717/5      3378.15    E=1.50 Sanayi ₺67,563,000 ₺2,026,890.00    1.08.2024 15.00

2-İdare, ihale gününe kadar, ilan edilen taşınmazın ihalesinden vazgeçme hak ve yetkisine sahiptir.
3- İhaleye Katılacaklardan İstenilecek Belgeler:
A) GERÇEK KİŞİLERDEN:

1- İkametgâh belgesi, Nüfus cüzdan sureti,
2- Noter tasdikli imza beyannamesi,
3- Geçici teminat mektubu veya makbuzu, şartname bedeli makbuzu
4- Temsil durumunda Noter tasdikli vekâletname ve vekâlet edene ait imza beyannamesi, 
5- Ortak girişim olması halinde Noter tasdikli Ortak Girişim Beyannamesi.
6- Arnavutköy Belediyesine ilan tarihi itibarı ile herhangi bir borcu olmadığına dair (İlan Tarihi İtibarı ile) Gelirler Mü-

dürlüğünden alınmış belge (6183 sayılı kanunun 48. maddesine göre yapılandırılmış borçlar istisna kabul edilecektir.)
B) TÜZEL KİŞİLERDEN:

1- Tüzel kişinin siciline kayıtlı bulunduğu idareden (Dernekler Müdürlüğünden, Ticaret veya Sanayi Odasından, Ti-
caret Sicili Müdürlüğünden, İdare merkezinin bulunduğu yer mahkemesinden veya ilgili makamdan) ihalenin yapıldığı
yıl içinde alınmış tüzel kişinin siciline kayıtlı olduğuna dair belge,

2- Noter tasdikli imza sirküsü, (Dernekler için ihaleye katılmak üzere yetkilendirdiği kişiyi belirten karar defterinin ilgili
sayfasının noter tasdikli sureti ve yetkilinin Noter tasdikli imza beyannamesi) 

3- Geçici teminat mektubu veya makbuzu, şartname bedeli makbuzu
4- Temsil durumunda Noter tasdikli vekâletname ve vekâlet edene ait imza beyannamesi,
5- Ortak girişim olması halinde Noter tasdikli Ortak Girişim Beyannamesi.
6- Arnavutköy Belediyesine ilan tarihi itibarı ile herhangi bir borcu olmadığına dair (İlan Tarihi İtibarı ile) Gelirler Mü-

dürlüğünden alınmış belge (6183 sayılı kanunun 48. maddesine göre yapılandırılmış borçlar istisna kabul edilecektir.)
C) ORTAK GİRİŞİMLERDEN: 
Ortak girişimi oluşturan gerçek veya tüzel kişilerin her biri için, bu maddedeki (A) veya (B) bentlerinde belirtilen belge-
ler istenecektir.
MADDE 4- Tekliflerin Verilmesi: Teklifler ihale günü saat:10.00’a kadar Emlak ve İstimlak Müdürlüğü'ne teslim edile-
cektir. Teklifler iadeli taahhütlü olarak da gönderilebilir. Bu takdirde dış zarfa Arnavutköy Belediyesi Emlak ve İstimlak
Müdürlüğünün adresi (Taşoluk Mahallesi Kazım Karabekir Caddesi No:88 Arnavutköy/İSTANBUL) ile hangi işe ait ol-
duğu, isteklinin adı ve soyadı ile açık adresi yazılır. Posta ile gönderilecek tekliflerin, ilanda belirtilen saate kadar
Emlak ve İstimlak Müdürlüğü'ne ulaşması şarttır. Postadaki gecikme nedeniyle işleme konulamayacak olan tekliflerin
alınış zamanı bir tutanakla tespit edilir. Emlak ve İstimlak Müdürlüğü'ne verilen teklifler herhangi bir sebeple geri
alınamaz.

M uharrem ayının 12. gününde CHP
Bakırköy İlçe Başkanlığı lokma pay-
laştı. Lokmaya PM üyesi Cem

Aydın, İl Başkanı Özgür Çelik, İBB Başkan
Vekili Nuri Arslan, Belediye Başkanı Ayşegül
Ovalıoğlu, önceki dönem Milletvekil Emine
Gülizar Emecan, İl Kadın Kolları Başkanı
Hatice Selli Dursun ve İl Gençlik Kolları
Başkanı Erdem Kara katıldı. Bakırköy Cemevi'nde
gerçekıleşen buluşmada, konuşan Belediye Baş-
kanı  Ayşegül Özdemir Ovalıoğlu, Hz. Hüseyin’in
yol arkadaşlarıyla beraber katledilişinin matemini
tuttuklarını ve bunu asla unutmayacaklarını söy-
ledi. Ovalıoğlu, bunu hatırlamak, birlik ve beraber-
liklerini hak yolunda sağlamak için bir arada
olduklarını belirterek, tutulan oruçların kabul ol-
masını diledi. İBB Meclis Başkan Vekili Nuri Aslan
da İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu’nun Nevşehir’in
Hacıbektaş ilçesinde KİPTAŞ’ın inşa ettiği "Mih-
mandar Konutları"nın açılışı için şehir sışında ol-
duğunu belirterek, Muharrem orucunun başladığı
günden bu yana İstanbul’da gidilmedik cemevi bı-
rakmadıklarını, gelecekte bir daha böyle acıların
yaşanmamasını diledi. 

Çocuklar katlediliyor

CHP İl Başkanı Özgür Çelik ise “1344 yıl geçti
ama Kerbela’nın acısı yüreklerimizi yakmaya
devam ediyor. Hiç unutmadık, unutmayacağız”
dedi. Kerbela ile birlikte Sivas’ı da, Maraş’ı, da,
Çorum’u da, Gazi katliamını da unutmayacakla-
rını söyleyen Çelik, “Biliyoruz ki unutulan katliam-
lar tekrar edilir. Kerbela’da İmam Hüseyin’in ve
İslamın peygamberi Hz Muhammed’in tüm sülale-
sini katledenler, 1344 yıldır zalimlik ve zulümle anı-
lıyorlar. Zalimlik dünyada ne yazıkki son bulmadı.
O önemin zalimleri bu gün Filistin’de, Ortado-
ğu’da ve dünyanın belirli noktalarında zulümlere
devam ediyor. Filistinde suçsuz günahsız insanlar,
çocuklar katlediliyor” ifadelerini kullandı. 

Toplumsal barış önemli

Ortadoğuda emperyalist güçlerin ülkelere
barış götürecekleri vaadiyle vekaletname sa-

vaşları çıkardığını vurgulayan Çelik, “Kent-
lerin tarihi, kültürü katlediliyor. Nasılki
1344 yıl önce zalimin karşısında direnen Pir
İmam Hüseyin’in kararlı inancı varsa,
bugün de dünyada ve Türkiye’de, zalimlik-

lere karşı çıkacak milyonlar var. Katliamlara kat-
liamla karşılık vermeyecek, her zaman dünya
barışını, insanlığı, birlik ve beraberliği savunaca-
ğız. Muharrem ayının birlik ve berliğimizi pekiş-
tirmesini diliyorum. Birlik beraberliğini kendi
içinde sağlayamayan ülkelerin geldiği durumu
görüyoruz. Ülkemizin toplumsal barışını sağla-
mak çok önemli. Farklılıklarımız zenginlikleri-
mizdir” dedi. 

Çözüm üretiyoruz

İBB'nin oluşturduğu 'İnanç Masası’ ile cemevle-
rinin sorunlarına çözüm üretmeye çalıştığını
ifade eden Özgür Çelik, “Önümüzdeki dönemde
imar plan notlarına ‘Cemevi’ ibaresi yazılacak,
bazılarına yazılmaya da başlandı. Cemevlerinin
ibadethane statüsünü CHP’li belediyeler tanıyor
ama ne yazık ki merkezi anlamda sayılmıyor. Biz
cemevlerinin ibadethane statüsü almasının, Ma-
dımak’ın ‘Utanç Müzesi’ olmasının, çağdaş, bi-
limsel ve laik eğitimin savuncu olacağız. Sivas
başta olmak üzere, zaman aşımına uğratılan da-
vaların yeniden açılmasının takipçisi olacağız.
İnsanlık suçunun zaman aşımı olmaz. Asimilas-
yon politikalarına karşı tüm inançların ve bu ül-
kede yaşayan herkesin eşit yurttaşlık haklarının
sağlanarak anayasal güvence altına alındığı bir
Türkiye mücadelesi vereceğiz. Tutulan oruçların
hak katında kabul olmasını diliyor, lokmasını bi-
zimle paylaşan İlçe Başkanımız Gizem Başaran
Arslan ve yöneticilerine teşekkür ediyorum” açık-
lamasını yaptı.

Sıra No Ada/Parsel

Bakırköy İlçe Başakanlığı'nın Muharrem ayı nedenyile
verdiği lokmada konuşan CHP İl Başkanı Özgür Çelik,

“1344 yıl geçti ama Kerbela’nın acısı yüreklerimizi 
yakmaya devam ediyor. Hiç unutmadık, unutmayacağız.

Biliyoruz ki unutulan katliamlar tekrar edilir” dedi

SELVİ 
Sarıtaç

HABER

KERBELA’YI
UNUTMADIK
KERBELA’YI
UNUTMADIK
KERBELA’YI
UNUTMADIK
KERBELA’YI
UNUTMADIK
KERBELA’YI
UNUTMADIK
KERBELA’YI
UNUTMADIK
KERBELA’YI
UNUTMADIK
KERBELA’YI
UNUTMADIK
KERBELA’YI
UNUTMADIK

Temizlik 
seferberliği
Temizlik 
seferberliği
Temizlik 
seferberliği
Temizlik 
seferberliği
Temizlik 
seferberliği
Temizlik 
seferberliği
Temizlik 
seferberliği
Temizlik 
seferberliği
Temizlik 
seferberliği

İlçe genelinde temizlik seferberliği
başlatan Kartal Belediyesi, Temizlik
İşleri Müdürlüğü mahallelerde
çalışmalarına devam ediyor. Kartal
Belediye Başkanı Gökhan Yüksel de
gün boyu Soğanlık Yeni Mahalle’de,
ekiplere eşlik etti

PROJE kapsamında yoğun bir çalışma
yürüten ekipler, son olarak Soğanlık
Yeni Mahalle’de; temizlik, yol bakım ve

onarım, asfaltlama, ilaçlama ile çevre düzenleme
çalışmalarını mahallenin dört bir köşesinde gerçek-
leştirdi. Kartal Belediye Başkanı Gökhan Yüksel de
gün boyu devam eden çalışmalar sırasında ekiplere
eşlik etti, mahalle sakinleri ve esnafla bir araya
geldi. Soğanlık Yeni Mahalle Atatürk Caddesi’nde
sabah saat 06.00’da başlayan çalışmalara; Temizlik
ve Fen İşleri, Veterinerlik, Park ve Bahçeler, Destek
Hizmetleri ve İşletme İştirakler, Halkla İlişkiler ve
Komşu İletişim, Gençlik ve Spor Hizmetleri, İklim
Değişikliği ve Sıfır Atık, Kültür ve Sosyal İşler ile
Basın Yayın Müdürlükleri tam kadro katılım gös-
terdi. Ekipler, özellikle Topselvi Caddesi olmak
üzere bölgede temizlik, yol bakım ve onarım, asfalt-
lama, ilaçlama, dezenfekte ve çevre düzenleme ça-
lışmalarını tamamladı.

Tüm ekipler sahada

Program Temizlik İşleri Müdürlüğü ekiplerinin; sü-
pürme, yıkama, dezenfekte çalışmalarıyla başlar-
ken, Veteriner Hizmetleri Müdürlüğü’nün ilaçlama
çalışmalarıyla devam etti. Yürütülen çalışmaların
devamında, Park ve Bahçeler Müdürlüğü ekipleri
bölgedeki parklarda; ot biçme, yıkama ve çevre dü-
zenleme çalışmaları yaparken, Fen İşleri Müdür-
lüğü ekipleri ise yol bakım-onarım çalışması
gerçekleştirdi. İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Müdür-
lüğü ise bölgedeki sitelerde, çevre bilinçlendirme ve
sıfır atık çalışmaları yaptı.

Bize destek olun

Kartal Belediye Başkanı Gökhan Yüksel de prog-
ram kapsamında Soğanlık Yeni Mahalle Muhtarlı-
ğı’nı ziyaret etti. Mahalle muhtarı Erol Yurdakul ile
bir araya gelen Yüksel, mahallelinin beklenti ve ta-
lepleri ile ilgili ekiplerine notlar aldırdı. Başkan
Gökhan Yüksel, buradaki ziyaretinin ardından ma-
halle sakinlerinin ve mahalle esnafının yoğun ilgisi
eşliğinde çalışmaları inceledi. Yüksel, “Kartal’ımı-
zın her mahallesini pırıl pırıl yapmak için tüm ekip-
lerimizle sahadayız, onarılmayan kaldırım,
bakımsız çocuk parkı, alınmayan çöp kalmayacak.
İlçemizin güzelliğine güzellik katmak için Belediye
olarak tüm imkânlarımızı kullanıyoruz; ancak bu
konuda tüm komşularımdan daha dikkatli olmala-
rını ve bizlere destek olmalarını rica ediyorum” ifa-
delerini kullandı. 

Öğrencilerden 
büyük başarı
Küçükçekmece Belediyesi Güzel Sanatlar
Akademisi öğrencileri, Kültür ve Turizm
Bakanlığı tarafından düzenlenen 22.
Devlet Türk Sanatları Yarışması’nda ince
kâğıt oymacılığı branşında sergileme ve
başarı ödüllerinin sahibi oldu

Türkiye’nin köklü kültür mirasının en
zarif çizgilerinin geleceğe aktarılmasına
imkân sunan 22. Devlet Türk Sanatları

yarışması’nda; ece Baz Akbaba ‘Zamansız’ ese-
riyle başarı ödülüne, Muradiye Balota ise ‘Uyanış’
adlı eseriyle sergileme ödülüne layık görüldü. ya-
rışmada ödül alan eserler, çoğunluğu akademis-
yenlerden oluşan seçici kurul tarafından
değerlendirildi. Ödül alan öğrencilerden ece Baz
Akbaba ve Muradiye Ba-
lota, küçükçekmece Be-
lediyesi Güzel Sanatlar
Akademisi'nde beş yıl
boyunca Sanat eğitmeni
ersin yıldızhan’dan katı’
eğitimi alarak yarışmaya
hazırlandı.

29 branşta eğitim

Güzel Sanatlar Akade-
misi, Türkiye’de ilk defa
küçükçekmece Beledi-
yesi kültür ve Sosyal
işler Müdürlüğü tarafın-
dan projelendirilen, bir
kamu kurumu çatısı al-
tında faaliyet gösteren
yeni nesil sanat okulu olma özelliği taşıyor. Akade-
mide; Dijital Sanat eğitimlerinden, yaratıcı Çocuk
Atölyelerine, Güzel Sanatlara Hazırlıktan, Akademik
Sanat eğitimlerine toplam 29 ayrı branşta ücretsiz
eğitim verilerek, 7’den 70’e herkes için sanatın ula-
şılabilir kılması hedefleniyor.



T ürkiye Belediyeler Birliği
(TBB) ve İstanbul Büyük-
şehir Belediye (İBB) Baş-

kanı Ekrem İmamoğlu, Nevşehir
Belediye Başkanı Rasim Arı’yı ma-
kamında ziyaret etti. İmamoğ-
lu’na; eşi Dr. Dilek İmamoğlu,
Arnavutluk Tiran Belediye Başkanı
Erion Veliaj, CHP Genel Başkan
yardımcıları Gökhan Zeybek ve
Özgür Karabat ve Beyoğlu Bele-
diye Başkanı İnan Güney de eşlik
etti. İmamoğlu ile ortak noktaları
olduğuna değinen Rasim Arı,
“Başkanımla aslında çok ortak
noktalarımız var. Birinci ortak

noktamız ikimizde, iki defa kazan-
dık. En önemli şey oydu o açıdan
benim için çok kıymetli. Bir diğeri
ikimiz de Trabzonluyuz. Biliyorsu-
nuz eşim Melek Hanım, Trab-
zonlu. O yüzden benim için
başkanımın burada olması çok
kıymetli. Bir diğeri Sayın Başkanı-
mın Başkanlığında Türkiye Beledi-
yeler Birliği Encümeni’nde
beraberiz. En önemli ve en kıy-
metli ortak ikimiz de tetikçi bir
müfettiş tarafından tehdit edilen
iki tane belediye başkanıyız. De-
mokrasi açısından başarıyla iki
sınav vermiş, daha doğrusu halkın

başarısıdır bu” dedi. 

Özel bir yerdeyiz

Kendilerini ağırladığı için Arı’ya te-
şekkür eden İmamoğlu, “Enerjisi
yüksek değerli başkanımıza güzel
cümleleri için teşekkür ederim her
şeyden önce üstün başarılarla dolu
bir 5 yıl hem Nevşehir halkına hem
Rasim Başkan'ımızın şahsına dile-
mek benim için ilk söz olsun. Ger-
çekten Nevşehir ve bütün
coğrafyasını çok seviyorum ve dün
akşam değerli Dostum Erion,
Tiran Belediye Başkanımızla bu-
rada sohbet ettik, doğası ve tarihi

serhatozturk81@gmail.com

Serhat ÖZTÜRK
TERS KÖŞE 
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S on yıllarda dünya genelinde artan sıcaklıklar, sa-
dece bir meteorolojik olay olarak kalmayıp, ha-
yatın her alanında ciddi etkiler yaratmaya

başladı. İklim değişikliği, doğal döngülerde dramatik
değişikliklere yol açarak aşırı sıcak hava dalgalarının
daha sık ve daha yoğun bir şekilde yaşanmasına neden
oluyor. Peki, aşırı sıcaklar bizlere neler getiriyor ve bu
durumla nasıl başa çıkabiliriz?

Aşırı sıcaklar, insan sağlığı üzerinde doğrudan ve do-
laylı pek çok olumsuz etkiye sahiptir. Özellikle yaşlılar,
çocuklar ve kronik hastalığı olan kişiler bu durumdan
daha fazla etkilenir. Aşırı sıcaklar şu sağlık sorunlarına
yol açabilir:

Vücut sıcaklığının 40°C'nin üzerine çıkmasıyla or-
taya çıkan ve acil tıbbi müdahale gerektiren bir durum-
dur. Belirtileri arasında yüksek ateş, bilinç kaybı ve
nöbetler yer alır. Yetersiz sıvı alımı ve aşırı terleme ne-
deniyle vücudun susuz kalması sonucu baş dönmesi, baş
ağrısı, halsizlik ve kas krampları gibi belirtiler ortaya
çıkar. Aşırı sıcaklar, kalp ve dolaşım sistemi üzerinde
ekstra bir yük yaratır. Bu durum, kalp krizi ve felç ris-
kini artırabilir.

Ekonomik ve sosyal etkiler

Aşırı sıcakların ekonomik etkileri de göz ardı edile-
mez. Tarım, enerji ve iş gücü verimliliği gibi alanlarda
ciddi kayıplara yol açabilir:

Yüksek sıcaklıklar ve kuraklık, tarım ürünlerinin ve-
rimliliğini düşürerek gıda güvenliğini tehdit eder. Bu
durum, gıda fiyatlarında artışa ve kıtlığa yol açabilir.

Sıcak havalarda artan klima ve soğutma sistemleri
kullanımı, enerji talebinde büyük bir artışa neden olur.
Bu durum, enerji arzında sıkıntılar yaşanmasına ve
elektrik kesintilerine yol açabilir.

Aşırı sıcaklar, açık havada çalışan işçilerin perfor-
mansını olumsuz etkiler. İş yerlerinde soğutma masraf-
larının artması ve iş günü kayıpları da ekonomik
maliyetleri artırır.

Çevresel etkiler

Aşırı sıcaklar, ekosistemler üzerinde de yıkıcı etkiler
yaratır. Orman yangınlarının artması, su kaynaklarının
azalması ve biyolojik çeşitliliğin tehlikeye girmesi gibi
sorunlar ortaya çıkar. Özellikle Akdeniz iklimine sahip
bölgelerde orman yangınlarının sıklığı ve şiddeti artış
göstermektedir.

Aşırı sıcakların olumsuz etkilerini en aza indirmek
için bireysel ve toplumsal olarak alabileceğimiz önlem-
ler bulunmaktadır:

Yeterli miktarda su içmek, vücudun susuz kalmasını
engeller. Alkol ve kafeinli içeceklerden kaçınılmalıdır.

Hafif, bol ve açık renkli giysiler tercih edilmeli, doğ-
rudan güneş ışığından korunmak için şapka ve güneş
gözlüğü kullanılmalıdır.

Mümkün olduğunca serin ve gölgeli yerlerde vakit
geçirilmelidir. Evde klima veya vantilatör kullanılmalı,
yoksa pencereler açılarak hava akışı
sağlanmalıdır.Halk, aşırı sıcakların tehlikeleri ve ko-
runma yöntemleri hakkında bilinçlendirilmelidir. Özel-
likle risk gruplarındaki kişiler daha dikkatli olmalıdır.

Aşırı sıcaklar, gelecekte daha sık karşılaşacağımız
bir gerçeklik olabilir. İklim değişikliği ile mücadele
etmek ve uyum sağlamak, bu tür aşırı hava olaylarının
etkilerini hafifletmek için kritik öneme sahiptir. Hem bi-
reysel hem de toplumsal olarak alacağımız önlemlerle,
bu zorluğun üstesinden gelebiliriz.

Göz göre göre 
gelen tehlike!

GuLeRek
IZLIYORUM!

İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu,
Nevşehir ziyareti kapsamında

Nevşehir Belediye Başkanı İYİ Partili
Rasim Arı’yı ziyaret etti. “Hiçbir siyasi

ayrım yapmaksızın bu ülkenin her
beldesine, her ilçesine, her şehrine

seçilmiş her kişiliğine son derece
saygı duyuyorum” diyen İmamoğlu,
“İnanın bugün bize dönem dönem

hükümetin yapmış olduğu enteresan
farklı uygulama bazen gülerek 
izliyorum” ifadelerini kullandı

Yerel demokrasinin güçlenmesi
için mücadele edeceklerini belir-
ten Ekrem İmamoğlu, “Tiran Be-
lediye Başkanı arkadaşım Erion
bugün burada. Biz beraber Bal-
kan Belediyeleri Birliği'ni zirvesini
kurduk. Kurucu ve ilk başkanı ben
olmuştum. Ardından Atina Bele-
diye Başkanı başkanlık yaptı.
Şimdi Tiran Belediye Başkanı
dönem başkanı. Mesela Şubat’ta
da Saraybosna Belediye Başkanı
devredecek ve böyle devam edi-
yor. Bir sonraki yıl Sofya ve biz
Balkanlar'da bütün ki ne kadar
Balkanlarla ilişki içerisindeyiz bi-
liyorsunuz ki Bektaşi geleneğinin
çok önemli bir merkezidir Arna-

vutluk ve Tiran. Bu kadar ilişkile-
rimiz yoğun. Orada da Balkan şe-
hirlerinin yerel dinamiklerinin
güçlü olması konusunda birlikte
mücadelemizi sürdürüyoruz. Do-
layısıyla mesele dünya çapında
bir meseledir. Bu bağlamda coş-
kulu duygularıyla Rasim Başkanı-
mızın da Nevşehir'de bu açılış
gününün sabahında misafiri ol-
maktan onur duydum. Tekrar
kendisine başarılar diliyorum.
Hem Nevşehir halkını mutlu ede-
cek hem de benim canım Trab-
zonlu hemşehrim, hanımefendiyi
mutlu edecek. Zor iki görevi var.
Allah yolunu açık etsin” ifadele-
rini kullandı. 

MÜCADELEMİZİ 
SÜRDÜRÜYORUZ

üzerine. Dünyada eşi benzeri
çok az rastlanır olağanüstü bir
coğrafya burası ve sadece do-
ğası, tarihi değil, aynı zamanda
maneviyatıyla da çok özel bir
yerdeyiz. Ben bu bölgeyle açık-
çası etkili bir tanışma dönemim,
yaklaşık 12 yıl oldu. 12 yıldır her
yıl ziyaret etmekten ve buraları
dolaşmaktan, tanımaktan da
çok mutluyum” dedi. 

Başarılar diliyorum

“Rasim Başkanımızın da siyasi
mücadelesi ve az önce ifade et-
tiği detaylar Türkiye'deki son
dönem siyasetin insanları ne
denli rahatsız ettiğini, adalet
duygusunu ne denli törpülediği-
nin göstergesi” ifadelerini kulla-
nan İmamoğlu, “Bu kapsamda
Rasim Başkanımızla mücadeleci
ruhuyla bir dönem daha burada
Nevşehir halkına hizmet etme
yetkisini aldı başarılar diliyorum.
Ben tabii Türkiye Belediyeler
Birliği Başkanlığıyla beraber
bütün Türkiye'de yerel demokra-
sinin korunması, yerel demokra-
sinin en üst seviyede olabilmesi
için de mücadele etmekle yü-
kümlü birisiyim. Biliyoruz ki
eğer bu altyapıyı kurabilirsek ve

bu özgün ortamı milletimizin
her ferdinin iyi insan, iyi vatan-
daş, vatansever diye tariflendiği,
net olarak tariflendiği bir Tür-
kiye Cumhuriyeti Devleti çok
daha güçlü, çok daha başarılı
olacaktır ki milletimizin her dile-
ğinde öyle görürüz” diye ko-
nuştu. 

Saygı duyuyorum

İmamoğlu, “Hiçbir siyasi ayrım
yapmaksızın bu ülkenin her bel-
desine, her ilçesine, her şehrine
seçilmiş her kişiliğine son derece
saygı duyuyorum ve o saygıyla
da herkesin başarılı olmasını di-
liyorum. İnanın bugün bize
dönem dönem hükümetin yap-
mış olduğu enteresan farklı uy-
gulama bazen gülerek izliyorum
ve AK Partili bile belediyeyi ziya-
ret ettiğinde diyorum ki gelmiş
geçmiş en başarılı belediye baş-
kanı olmanı diliyorum. Bu bel-
dede, bu ilçede. Ol ki bir dahaki
seçimde bizim partimiz senin
karşına koyacağı rakiple daha
başarıyı elde etmek için seninle
mücadele etsin. Türkiye bundan
kazanır. Bu akıldan, bu anlayış-
tan kazanır” dedi. 
HABER MERKEZİ 

Dünyayı sevgi
kuRtaRacak!
Esenyurt Belediyesi’nin düzenlediği 3. Uluslararası Esenyurt Halk Dansları, Müzik ve Sanat 
Festivali görkemli bir kortejle başladı. 35 ülkeden 500 sanat elçisinin katıldığı festivalde konuşan
Belediye Başkanı Prof. Dr. Ahmet Özer, “Dünyayı sadece sevgi, sanat ve barış kurtaracak” dedi

3. ULUSLARARASI
Esenyurt Halk Dans-
ları, Müzik ve Sanat

Festivali birbirinden renkli gö-
rüntülerle başladı. 35 ülkeden
500 müzisyen, dansçı ve zanaat-
kârların katıldığı festivalde, Prof.
Dr. Ahmet Özer Esenyurt Kay-
makamı Fatih Çobanoğlu ile
uluslararası kültürlere ait el
emeği ürünlerin sergilendiği Za-
naatkârlar Sokağı’nın açılışı ger-
çekleştirdi. Ardından Özer,
misafir dans gruplarının katılı-
mıyla, Havana Park’ta barışın
sembolü zeytin ağacı dikerek,
kardeşlik mesajları verdi. İlçede 4
gün boyunca sürecek olan festi-
val, kortej yürüyüşü ile başladı.
Ahmet Özer'in 500 sanat elçisi ile
sahnede barış ve kardeşlik halay-
ları çektiği program misafir grup-
ların dans gösterileri ile devam
etti. Ardından sahne alan Kardeş
Türküler ise kentin etnik doku-
sunu ortaya çıkararak festivale
katılanlara keyifli bir akşam 
yaşattı.

Zeytin ağacı diktik

Sahnede yaptığı konuşmada il-
çede 3 yeni festivalin daha dü-
zenleneceğinin müjdesini veren
Özer, “Bundan sonra Esenyurt
sanatla, sporla ve kültürlerin bir

araya geldiği programlarla anıla-
cak. Artık negatif olaylar ile anıl-
mak istemiyoruz. Yeni bir
Esenyurt'u kısa zamanda hep
birlikte inşa edeceğiz. Bu sabah
misafirlerimizi belediyemizde
ağırlarken onlara şunu söyledim;
Dünya, binbir çiçekli bir bahçe
olduğunda güzeldir. İşte bu
akşam burada binbir çiçeğin ol-
duğu bir gül bahçesindeyiz. Bu
bahçenin gülleri 35 ülkeden 500
sanatçı gencimizdir. Onları sizler
adına Esenyurt'ta ağırlamaktan
son derece mutluluk duyuyo-
rum. İlçe kaymakamımız Fatih
Çobanoğlu ile birlikte Zanaat-
kârlar Sokağı’nın açılışını gerçek-
leştirdik. Ardından 35 ülkeden
gelen toprakla Nazım Hikmet'i
anarak bir zeytin ağacı diktik.
Diktiğimiz o ağaç, barışın ve kar-
deşliğin sembolü olarak ilçe-
mizde büyüyecek.  Böylece her
türlü ayrımcılığın, ırkçılığın kötü
olduğunu, kardeşliğin, barışın,
kültürün ne kadar değerli oldu-
ğunu dosta düşmana gösterelim.
Çünkü dünyayı sadece sevgi,
sanat ve barış kurtaracak” dedi. 

Barışa selam olsun

“Sevgiye, sanata ve barışa selam
olsun. Bu program gelecek nesil-
lere aktarmamız gereken büyük

bir yürüyüşün başlangıcıdır”
diyen Özer, “Bu büyük yürüyüşü
bugün burada başlatan sizlere,
Esenyurt halkına bin selam
olsun. Göreve geldiğimde bir
bilim insanı olarak Esenyurt'u
kültürün ve sanatın başkenti ya-
pacağımızın sözünü vermiştim,
işte başladık. Hep birlikte 21.
yüzyıla yakışan, huzurlu, terte-
miz bir Esenyurt'u yaratacağız ve
bu etkinliklerle donatacağız.
Farklı ülkelerden kardeşlerimizi
her daim burada ağırlayacağız.
Festivallerimiz; Barış ve Kardeş-
lik Festivali, Kadın Emeği Festi-
vali ve Edebiyat Festivali ile
devam edecek. Bu duygu ve dü-
şüncelerle buradaki kardeşleri-
min her birini ayrı ayrı
kucaklıyorum, sizlere de festivali-
mizi şereflendirdiğiniz için hoş
geldiniz diyorum” ifadelerini kul-
landı. Festival kapsamında gele-
neksel el sanatlarının sergilendiği
Uluslararası Zanaatkârlar So-
kağı da ziyarete açıldı. Esenkent
Akbatı AVM bahçesinde kuru-
lan, birçok ülkenin geleneksel el
sanatları ürünlerinin sergilendiği
sokağın açılışını Başkan Özer,
İlçe Kaymakamı Fatih Çoba-
noğlu ve vatandaşlarla birlikte
gerçekleştirdi.  HABER
MERKEZİ
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Randevular iptal edildi

BAKIRKÖY Belediyesi ve İs-
tanbul Emniyet Müdürlüğü
iş birliğiyle Bakırköylülere,

“En İyi Narkotik Polisi Anne” eğitimi
verildi. Narkotik konusunda uzman gö-
revliler tarafından verilen eğitimde aile-
lere; uyuşturucu ve uyarıcı madde
kullanımı ve bağımlılığı, aile içi iletişim,
çocuk-ergen, ebeveyn, genç iletişimi,
bağımlılık sorunu karşısında çözüm
yolları ve önerileri gibi konularda bilgi-
lendirme yapıldı. Çocuk ve gençler üze-
rindeki olumsuz durumların tespitinin
ailede başladığını belirten eğitimciler bu
kapsamda; bağımlılık yapıcı maddeler,
madde bağımlılığı, madde bağımlılığı-
nın bireyler üzerinde meydana getirdiği
etki ve belirtiler, tedavi ve destek mer-
kezleri, şüpheli mekanlar, şüpheli kişiler
ve uyuşturucu madde kullanımına ait
konuşma jargonuna ilişkin de bilgiler
verdi. Seminerde, vatandaşların uyuş-
turucu ile mücadelede destek ve katkı-
larına yönelik bildirim ve bilgi
paylaşımı uygulaması olan “Uyuma”
uygulaması da tanıtıldı.
SELVİ SARITAÇ

ABD merkezli teknoloji şirketi
Microsoft’un sisteminde ya-
şanan arıza nedeniyle dünya

genelinde, pek çok kurumda teknik arıza
yaşandı. Özelikle havalimanları, banka-
lar ve hastanelerde, şirketin internet üze-
rinden sunduğu hizmetlerde kesinti
yaşanırken Türkiye’de Microsoft’tan
hizmet alan kurumlarda benzer sorun-
lar yaşandı. Esenyurt Haramidere’deki
araç muayene istasyonu TÜVTÜRK'te
randevusu olan sürücülere hizmet vere-
medi. Sabah saatlerinde yoğunluk yaşa-
nırken sürücülerin konuyla ilgili
bilgilendirilmesi sonrası çok sayıda kişi
istasyondan ayrıldı.

Açıklama yapıldı

TÜVTÜRK sosyal medya hesapların-
dan da konuyla ilgili açıklama yaptı.
Açıklamada, “Değerli müşterilerimiz,
Kullandığımız global yazılım sisteminin
dünya genelinde yaşadığı teknik aksaklık
nedeniyle ülkemizde de birçok kurumu
etkileyen kesintiler yaşanmaktadır ve
araç muayene işlemleri de bu durum-
dan etkilenmektedir. Kurumumuz, söz
konusu aksaklığın giderilmesi ve en kısa

sürede muayene işlemlerine devam edi-
lebilmesi için çalışmaktadır. Anlayışınız
için teşekkür ederiz" ifadelerini kullandı.

Hiçbir şey belli değil

Sabah saatlerinde aracının muayenesi
için gelen Bilal Bozkurt, “Sabah
07.30’da buraya geldim. İşlemler açı-
lınca ödememizi yapıp makbuz aldık.
Sistem olmadığını söylediler. Saat 12.30
oldu hala bir gelişme yok. Ne olacağı-
mız belli değil. Aracın son günü muaye-
neye girecek mi, kalacak mı, cezaya mı
düşecek hiçbir şey belli değil. Hala bekli-
yoruz. Sabah 150-200 kişi vardı. İnsan-
lar umudunu kesti ayrıldı. Aksaklık
olduğu söylendi o kadar" dedi.

84 sefer iptal edildi

Başta havacılık olmak üzere dünyada
farklı sektörlerde meydana gelen yazılım
kaynaklı problem nedeniyle THY’nin
biletleme ve rezervasyon işlemleri de ya-
pılamadı. Sorun nedeniyle havayolu şir-
keti operasyon yoğunluğunu azaltmak
ve uçuşlarda aksama yaşanmaması için
bugün yapılması planlanan 84 seferini
iptal ettiğini duyurdu.

Dünya genelinde Microsoft kaynaklı yaşanan arıza nedeniyle
Türkiye’de bazı kurumlarda aksamalar yaşandı. Araç muayene
istasyonu TÜVTÜRK’te de randevular iptal edildi



B akanlıktan yapılan açıklamaya
göre, Işıkhan, Romanya'da dü-
zenlenen Çalışma ve Sosyal Gü-

venlik Bakanlığı ile Romanya Çalışma ve
Sosyal Dayanışma Bakanlığı arasındaki
Çalışma ve Sosyal Güvenlik Ortak Ça-
lışma Grubu 1. Toplantısı'na katıldı. Bu-
rada konuşan Işıkhan, "Ülkelerimiz
arasında giderek artan ilişkilerimize para-
lel şekilde istihdamın ve sosyal güvenlik
mekanizmalarımızın güçlenmesi ortak
hedefimiz. Ülkelerimiz arasındaki ilişkile-
rin daha da ileriye taşınması için Bakanlık
olarak çalışmalarımızı sürdürüyoruz. Ba-
kanlıklarımız arasındaki ilişkilerin son yıl-
larda ivme kazanması bunun en somut
örneğidir." açıklamasını yaptı. Her iki ülke
vatandaş ve çalışanlarının sosyal güvenlik
haklarının mütekabiliyet esasları çerçeve-
sinde güvence altına alınmasını sağlayan
Sosyal Güvenlik Anlaşması'nın 2003'ten
beri yürürlükte olduğunu kaydeden Işık-
han, iki ülke vatandaşlarının sosyal hakla-
rını geliştirme yönünde önemli bir adım
olan bu anlaşma kapsamında aynı yılda
bir idari anlaşmanın daha imzalandığını
belirtti.

Anlaşma revize edildi

Söz konusu anlaşmanın zaman içerisinde
uygulanmasında karşılaşılan sorunların
giderilmesi amacıyla değiştirilmesine ihti-
yaç duyulduğunu aktaran Işıkhan, bu
doğrultuda Ankara'da gerçekleştirilen
Türkiye-Romanya Yüksek Düzeyli Stra-
tejik İşbirliği Konseyi 1. Toplantısı'nda
anlaşmayı revize ettiklerini bildirdi.
Bakan Işıkhan, Sosyal Güvenlik Anlaş-
ması'nın yanı sıra iki ülke arasında sosyal
güvenlik ve iş piyasası alanında iş birliğini
öngören 1999'da imzalanan protokolü de
hatırlatarak, şunları kaydetti: “Bu proto-
kol ile karşılıklı bilgi değişimi ve iki ülke
vatandaşlarının sosyal haklarını geliştire-
cek adımların ilk tohumu atılmıştır. Söz
konusu protokole daha fazla işlerlik ka-
zandırılmasına yönelik olarak yapılabile-
cek faaliyetler hususunda kıymetli

mevkidaşım ile mayıs ayında yaptığımız
görüşmede, Bakanlıklarımız arasında Ça-
lışma ve Sosyal Güvenlik Ortak Çalışma
Grubu'nun oluşturulması ve ilk toplantı-
nın da en kısa sürede gerçekleştirilmesine
yönelik karar aldık. Bu vesileyle, bu kadar
kısa bir sürede sürecin tamamlanmasına
yönelik gayretli çalışmaları nedeniyle
başta Sayın Bakan ve ekibine olmak
üzere emeği geçen herkese teşekkür edi-
yorum.”

İş birliği devam edecek 

Işıkhan, "Ortak Çalışma Grubu toplantı-
ları iki ülke arasında çalışma ve sosyal gü-
venlik konularında yaşanan sorunların
çözümü ve bu alandaki iş birliklerinin
güçlendirilmesi için oldukça etkin bir me-

kanizma. Bu kapsamda, iş gücü piyasası
politikaları, iş teftiş faaliyetleri, iş sağlığı
ve güvenliği ile sosyal güvenlik gibi konu-
larda uzman değişimi ve çevrim içi top-
lantılar gerçekleştireceğiz. Sıkı iş birliği
faaliyetlerimizi sonuç odaklı somut iş bir-
liği temelinde sürdürmek hedefimizdir."
ifadelerini kullandı.

Protokol imzalandı

Bakan Işıkhan, protokol kapsamında ha-
zırlanan iki yıllık eylem planının somut
çalışmaları içermesinin Türkiye ve Ro-
manya arasındaki iş birliğin derinleşme-
sine katkı sağlayacağını bildirdi.
Protokolün ve eylem planının uygulan-
masını sıkı bir şekilde takip edeceklerini
belirten Işıkhan, görev alanlarına giren

her konuda Romanya ile bilgi ve tecrübe-
leri paylaşmaktan, iki ülkenin vatandaşla-
rına en yüksek fayda sağlayacak
faaliyetleri değerlendirmekten memnuni-
yet duyacağını aktardı. Toplantının ardın-
dan Bakan Işıkhan ve Romanya Çalışma
ve Sosyal Dayanışma Bakanı Simona
Bucura Oprescu "Türkiye-Romanya Ça-
lışma ve Sosyal Güvenlik Ortak Çalışma
Grubu 1. Toplantısına" ilişkin protokolü
imzalandı. Çalışma ve Sosyal Güvenlik
Bakanı Işıkhan'ın Romanya ziyaretinde,
AK Parti Çanakkale Milletvekili Ayhan
Gider, AK Parti Adıyaman Milletvekili
Resul Kurt, Türkiye İş Kurumu Genel
Müdürü Samet Güneş, Sosyal Güvenlik
Kurumu Başkan Yardımcısı İsmail Ertü-
zün de hazır bulundu. AA
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ERDEN, TÜREB tarafından organize edi-
len Türkiye rüzgar enerjisi sektöründe bu
yılın ilk yarı görünümü ve ikinci yarı beklen-

tilerine ilişkin toplantıdaki konuşmasında, enerji dö-
nüşümünün en büyük ayağını rüzgar ve güneş gibi
yenilenebilir enerji teknolojilerinin oluşturduğunu
söyledi. Türkiye’nin elektrik kurulu gücünün mevcut
durumda 110 bin megavata ulaştığını ifade eden
Erden, bunun önemli bir kısmının güneş ve rüzgar
enerjisinden geldiğini kaydetti. Kurulu güç yanında,
elektrik üretiminde de rüzgar ve güneşin yüzdesel ora-
nının yavaş yavaş arttığını belirten Erden, "Rüzgar
enerjisinde 2023, son 13 senenin en düşük kurulu güç
ilavesinin yapıldığı yıl olmuştu. Bu yılın ilk yarısında
rüzgar enerjisi kapasite artışında tekrar sıçrama ya-
şandı. İlk altı ayda 450 megavatlık rüzgar enerjisi ku-
rulu gücü sisteme dahil edildi. Böylelikle Türkiye'nin
rüzgar enerjisi kurulu gücü 12 bin 933 megavat oldu.
13 bin megavata yaklaştı." diye konuştu.

1000 megavat rüzgar kurulumu

Erden, uzun yıllar kurulu güç artışının ortalama 900
megavatlar seviyesinde olduğunu, bu yılın sonunda
1000 megavata ulaşmayı hedeflediklerini kaydetti.
Özellikle rüzgar enerjisi kurulu güç artışında Türki-
ye'de 2026'dan sonra artış yaşanacağını vurgulayan
Erden, şöyle konuştu:"Türkiye'de 2026, 2027, 2028’de
gerçekten çok hızlı bir ivmelenme bekliyoruz. Tahsis
edilen depolama rüzgar projelerinde 19 bin megavat
tahsis edildi. Ayrıca 15 bin megavata yakın takriben
güneş kapasitesi tahsis edildi, lisansız projeler hariç.
Rüzgar tarafındaki 19 bin megavatlık projelerin
önemli bir kısmı büyük yatırımcıların elinde ve proje-
nin geliştirme süreçlerinin hızla takip edildiği ile ilgili
bir izlenimimiz var. Yatırımcılarımız projeleri en hızlı
şekilde inşaat aşamasına getirmeye çalışıyor."

Proje gelişim süreçlerini aktardı 

Erden, rüzgar enerjisi sektöründe tahsis edilen proje-
lerin yatırıma dönmesinde ve proje geliştirme süreçle-
rinde sorunlar yaşandığını aktardı. Geçen yıldan bu
yıla aktarılan 3 bin megavat seviyesinde kontratlanmış
proje olduğuna işaret eden Erden, "3 bin megavatlık
kontratlanmış proje havuzu var. Bu da önümüzdeki
yıllarda geçmiş yıllara oranla büyük ve güçlü kuru-
lumlar gelecek anlamına geliyor. Önemli bir gösterge.
Finansman sorunları ve tahsis edilen bu projelerin ge-
liştirme süreçlerinde yaşanan önemli sorunlar var. 19
bin megavatlık uygun bulunan projenin takriben 15
bin megavatı ön lisans aldı. Yani top yatırımcının sa-
hasında, projeyi alacak, proje geliştirme süreçlerini
yürütecek. Bu süreçler Avrupa’da da yaşanıyor.
Kovid-9 sonrası dönemde zorluklar benzer şekilde
yaşanıyor." değerlendirmesinde bulundu. AA

Rüzgar
enerjimiz
sınırlı!
Türkiye Rüzgar Enerjisi Birliği (TÜREB)
Başkanı İbrahim Erden, “İlk altı ayda
450 megavatlık rüzgar enerjisi kurulu
gücü sisteme dahil edildi. Böylelikle
Türkiye'nin rüzgar enerjisi kurulu gücü
13 bin megavata yaklaştı” dedi

Çalışma ve Sosyal 
Güvenlik Bakanı Vedat
Işıkhan, “Ülkelerimiz

arasında giderek artan
ilişkilerimize paralel
şekilde istihdamın ve
sosyal güvenlik meka-
nizmalarımızın güçlen-
mesi ortak hedefimi”

ifadesini kullandı

Romanya 
ile ticaRet
gUclenecek

BAKAN Bayraktar, Somali
Petrol ve Maden Kaynakları
Bakanı Abdirizak Omar Mo-

hamed ile İstanbul'da düzenlenen, Tür-
kiye ile Somali arasında Hidrokarbon
Arama ve Üretim Anlaşması'na ilişkin
imza törenine katıldı. Törenin ardından
yapılan basın toplantısında konuşan
Bayraktar, Türkiye'nin bugün dünyanın
en önemli derin deniz gemi filolarına
sahip ülkelerinden biri haline geldiğini
söyledi. Bayraktar, Türkiye Petrolleri
Anonim Ortaklığının (TPAO) 4 derin
deniz sondaj ve 2 sismik gemisiyle
yoğun bir şekilde denizlerinde aramala-
rına devam ettiğini ve bu aramaların ne-
ticesinde Türkiye'nin Karadeniz'de
önemli bir doğal gaz keşfi gerçekleştirdi-
ğine dikkati çekerek şunları ifade etti:
"2020 Ağustos'ta Cumhuriyet tarihinin
en önemli doğal gaz keşfini gerçekleştir-
dik ve çok kısa bir zaman içinde de bu-
radan ülkemizin doğal gaz ihtiyacının
bir kısmını karşılayacak şekilde üretim
aşamasına geldik. Şu anda burada, Sa-
karya Gaz Sahası'nda günlük olarak 5,5
milyon metreküplük bir üretim yapıyo-
ruz." Doğal gazın yanı sıra petrol ala-
nında da Eylül 2021'de önemli bir keşfe
imza atıldığını belirten Bayraktar, "Şu
anda Gabar'da 41 kuyuda 45 bin varillik
bir günlük üretime çıktık. Bu üretimi en
kısa sürede 100 bin varile çıkarmayı he-
defliyoruz." dedi.

Oruç Reis Somali açıklarına 
gidecek

Bayraktar, Türkiye'nin sadece kendi ka-
ralarında ve denizlerinde değil, belirli
coğrafya ve ülkelerde de doğal gaz ve
petrol aramasında aktif bir sürece gire-
ceğine ilişkin daha önceki ifadesini ha-

tırlatarak, "Bunun bir örneğini bugün
görüyoruz. Somali ile 7 Mart 2024 tari-
hinde yine bu salonda yaptığımız ba-
kanlıklar arası anlaşmanın bugün
itibarıyla artık daha somut hale döndü-
ğünü görüyoruz." diye konuştu. Somali
açık denizlerindeki petrol ve doğal gaz
kaynağına dikkati çeken Bayraktar,
"Bugün burada Somali offshore'unda 3
blokta anlaşmamızı biraz önce imza
ettik. Türkiye Petrolleri genel müdürü-
müz Türkiye adına bu anlaşmaya imza
koydu. Bu sayede Somali denizlerinde 3
blokta, ki her bir blok 5 bin kilometreka-
relik bir alanı temsil ediyor. Buralarda
Türkiye münhasıran arama ve petrol
bulduğumuz zaman da üretme yetkisine
sahip olacak. Bir üretim paylaşım an-
laşmasını imza etmiş olduk." dedi.

Keşifler neticenelecek

Bayraktar, anlaşmaya ilişkin şu bilgileri
verdi: "Bahsettiğimiz bu blokların 2 ta-
nesi karadan yaklaşık 50 kilometre
açıkta, bir diğeri 100 kilometre açıkta, 3
saha. Biz ilk etapta bu sahalarda 3 bo-

yutlu sismik faaliyet gerçekleştireceğiz.
Bunun için Oruç Reis gemimizi eylül
sonu, ekim başı gibi bu bölgeye gönde-
riyoruz. Orada aylarca sürecek çok
önemli bir sismik çalışma yapacaklar ve
bu çalışmanın sonucunda ortaya çıkan
değerlendirmelere göre de bu iş son-
dajla ve sondaj sonrasında da ümit edi-
yoruz bir keşifle neticelenecek." Bunun
her iki ülke için de tarihi bir adım olaca-
ğını vurgulayan Bayraktar, "Bu belirledi-
ğimiz 3 blokta deniz derinliği yaklaşık 2
bin metre, yer yer 3 bin metre ve deniz
tabanından sonra da biz 4 bin metreye
kadar, yani toplamda deniz yüzeyinden
7 kilometrelik bir yerde bir sondaj faali-
yeti gerçekleştirmiş olacağız." ifadesini
kullandı.

Deniz Kuvvetleri'ne teşekkür 

Bayraktar, bu tür komplike bir operas-
yonu gerçekleştirebilmek için ciddi tec-
rübeye sahip olunması gerektiğini
belirterek, "2016'dan itibaren ortaya koy-
duğumuz strateji çerçevesindeki gelişme-
lerle şu anda kendi mühendislerimizle,

kendi teknik ekipmanımızla beraber bu
faaliyetleri yapacak durumdayız. Bunları
da Somali'de, bu bloklarda gerçekleştire-
ceğiz. Oruç Reis yaklaşık 50 kişilik bir
ekiple Somali'ye hareket edecek ama sa-
dece Oruç Reis değil onun yanında 5
destek gemisi de mutlaka ona eşlik ede-
cek bu operasyon sırasında. Elbette
Deniz Kuvvetlerimizin de burada, bu ge-
milerimize iştirak edeceğini ifade etmem
doğru olur." diye konuştu.

İlişkilere katkı verecek

Somali Petrol ve Maden Kaynakları
Bakanı Abdirizak Omar Mohamed de
anlaşmaya ilişkin, "Her iki ülke için de
yeni bir gün. Üretim başladığında her
iki ülke için de faydalı olacak. Aynı za-
manda iki ülke arasındaki ilişkilere de
katkı sağlayacak." değerlendirmesinde
bulundu. Mohamed, Türkiye'nin 3
blokta sismik aramaya başlama karar-
lılığından büyük memnuniyet duydu-
ğunu belirterek, "Bunu, önümüzdeki
yılın başlarında yapılacak olan keşif
sondajı takip edecek." dedi. Anlaşmaya
ilişkin imzalar, TPAO Genel Müdürü
Ahmet Türkoğlu ile Somali Petrol Oto-
ritesi Üst Yöneticisi Abdulkadir Aden
Mohamud tarafından atıldı. AA

Türkiye petrol arayacak!
Enerji ve Tabii Kaynaklar Bakanı Alparslan Bayraktar, Türkiye'nin, 
Somali denizlerinde 3 blokta hidrokarbon kaynağı arayacağını bildirdi
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Beşiktaş Belediyesi bünyesinde faaliyet gösteren Sağlıklı Yaşam 
Merkezi’nde çift ve aile terapisi hizmeti sunuluyor. Çift ve aile 
ilişkilerinde problem yaşayan vatandaşlar bu terapi yöntemini 

kapsayan hizmetten ücretsiz olarak yararlanıp başvuruda bulunabilir

Bilgi ve Randevu için Telefon: 0212 319 42 85 Dahili No: 1919/1500
Sağlıklı Yaşam Merkezi

Adres: Cihannüma Mah. Bostancı Veli Sok. 5/A Beşiktaş

ÇİFT VE AİLE TERAPİSİ HİZMETİ
BEŞİKTAŞ BELEDİYESİ’NDEN 

Çift ve aile 
terapistleri, çiftlerle,

çocuklu ailelerle, yetişkin aile-
lerle, bireylerle ve gruplarla çalışır.

Bu kapsamda terapistler, işlevsel olma-
yan döngüleri (örn. suçlama-savunma

döngüsü); duygusal, bilişsel ve
davranışsal yöntemlerle kı-

rarak yerine işlevsel iliş-
kisel döngülerin (örn.

karşılıklı duygusal
varlık gösterme)

oluşmasına destek 
olmaktadır.

Beşiktaş’ta
vatandaşlara ücret-

siz olarak çift ve aile tera-
pisi hizmeti veriliyor. Beşiktaş
Belediyesi tarafından Sağlıklı

Yaşam Merkezi’nde verilen hiz-
mete vatandaşlar hafta içi her

gün saat 09.00-16.00 ara-
sında başvuru 
yapabiliyor.

Çift ve Aile
Terapisi (ÇAT) ya

da Sistemik Terapi, danışanın
getirdiği sorunu onun yakın iliş-
kileri içinde anlamlandıran ve bu 
sorunu işlevsel olmayan etkile-
şim kalıplarından kaynaklan-

dığı teorisine dayanan 
bir ruh sağlığı 

disiplinidir.
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T ÜİK, 2023 yılı il düzeyinde iş-
gücü istatistiklerini açıkladı.
Buna göre, Türkiye genelinde

2023 yılı için işsizlik oranı yüzde 9,4 tah-
min edilirken; işsizlik oranı en yüksek il
Hakkari, en düşük il Sinop oldu. Tür-
kiye İstatistik Kurumu (TÜİK), 2023 yı-
lına ait il düzeyinde işgücü istatistiklerini
yayımladı. 2022 ve 2023 yılları için il dü-
zeyinde işgücüne katılım oranı, istihdam
oranı ve işsizlik oranı tahminleri ile bu
tahminlere ilişkin yüzde 95 anlamlılık
düzeyinde güven aralıklarının verildiği
istatistiklere göre, Türkiye genelinde
2023 yılı için işsizlik oranı yüzde 9,4 ola-
rak tahmin edildi.

En yüksek işsizlik Hakkari'de

İşsizlik oranı en yüksek il yüzde 23,3 ile
Hakkari iken, işsizlik oranı en düşük il
yüzde 4,8 ile Sinop oldu. Türkiye gene-
linde, 2023 yılı için istihdam oranı yüzde

48,3 olarak tahmin edildi. En yüksek is-
tihdam oranı yüzde 58,2 ile Ardahan
ilinde gerçekleşti. En düşük istihdam
oranı ise yüzde 35,5 ile Siirt ilinde oldu.

Ardahan birinci sırada 

Türkiye genelinde, 2023 yılı için işgücüne
katılma oranı yüzde 53,3 olarak tahmin
edildi. En yüksek işgücüne katılma oranı
yüzde 61,7 ile Ardahan ilinde gerçekleşti.
En düşük işgücüne katılma oranı ise
yüzde 38,5 ile Siirt ilinde oldu.

Üniversite mezunları da işsiz

Türkiye'de 2023 yılında lisans mezunla-
rının istihdam oranı yüzde 75,6, ön li-
sans mezunlarının istihdam oranı yüzde
67,7 oldu. Öğrenim gördüğü alan dı-
şında bir iş yapan lisans ve ön lisans
mezunlarının en çok olduğu alanlar,
sosyal bilimler, gazetecilik ve enformas-
yon olarak gerçekleşti.Türkiye İstatistik

Kurumu, 2023 yılına ilişkin yükseköğre-
tim istihdam göstergelerini açıkladı.
Buna göre; lisans mezunlarının kayıtlı
istihdam oranı 2022 yılında yüzde 75,1
iken, 2023 yılında yüzde 75,6 olarak ger-
çekleşti. Ön lisans mezunları için kayıtlı
istihdam oranı 2022 yılında yüzde 67,3
iken, 2023 yılında yüzde 67,7 olarak he-
saplandı. Lisans seviyesinde en yüksek
kayıtlı istihdama sahip olan bölümler
yüzde 96,2 ile özel eğitim öğretmenliği,
yüzde 95,3 ile tıp, yüzde 93,9 ile dil ve
konuşma terapisi, yüzde 93,2 elektrik
öğretmenliği ve yüzde 92,4 ile ebelik
oldu. Lisans seviyesinde kayıtlı istihdam
oranının en yüksek olduğu ilk 5 alan;
yüzde 87,4 ile sağlık ve refah, yüzde 83,7
ile mühendislik, yüzde 79,8 ile imalat ve
inşaat, yüzde 79,6 ile eğitim, bilişim ve
iletişim teknolojileri, yüzde 74,8 ile iş,
yönetim ve hukuk oldu. 
HABER MERKEZİ

TÜİK, Türkiye genelinde 2023 yılı için işsizlik oranının yüzde 9,4 olduğunu açık-
ladı. İstatistiklerde, işsizlik oranı en yüksek il Hakkari, en düşük il ise Sinop oldu

Hava trafik kontrolörlerinin düşük ücret, iş yükü ve angarya
çalıştırmaya karşı yaptığı eylemler üzerine hava yolu ulaşımında
sıkıntılar yaşanıyor. Kontrolörler koşullarının düzeltilmesini istiyor

Tuzla’da çeşitli iş kollarından işçiler, açlık sınırının 2 bin TL altına
düşen asgari ücretle geçinmenin imkansız olduğunu söylerken,
TÜİK’in verilerinin gerçek enflasyonla uyuşmadığını vurguluyor

Kadıköy Belediyesi işçileri bayram boyunca belediyenin işlerinin aksamaması için
çalıştıklarını ancak fazla mesai ücretlerinin hala ödenmediğini söyleyerek eylem yaptı

Hava trafik kontro-
lörlerinin yaptığı “İni-
siyatif almadan

çalışma (İAÇ)” eylemi nede-
niyle bir süredir hava yolu ula-
şımında başta uçak rötarları
olmak üzere sıkıntılar yaşanı-
yor. Eylemlerin başladığı sü-
reçte yüzde 20 seviyesinde olan
15 dakika ve üzeri rötarlar bu-
günlerde yüzde 50 seviyesine
ulaştı. Ücret, iş yükü ve an-
garya sorunları yaşadıklarını
ifade eden kontrolörler, 4200 ek
gösterge, mesleki saygınlık ve
pilotlarla eşit statüde çalışma
koşulları talep ediyor. Hava
trafik kontrolörleri; “Hava
araçlarının, bir noktadan ulaş-
mak istedikleri başka bir nok-
taya gerçekleştirdikleri
uçuşlarının öncelikle emniyetli
olarak gerçekleşmesi için tüm
aşamalarını yöneten, başka bir
ifade ile hava araçlarının hava-
daki ve havaalanındaki trafiği-
nin emniyetli, düzenli, hızlı bir
şekilde akışını sağlayan meslek
grubu” olarak tanımlanıyor.
Hava trafik kontrolörlerinin bir
süredir “İnisiyatif almadan ça-
lışma” (Çalışma olağan iş yü-
künün ve tanımlı görevlerin
dışında iş yapmama, fazladan
iş yapmak için gönüllü ol-
mama) eylemleri yapması ne-
deniyle uçak kalkış ve
inişlerinde ciddi düzeyde gecik-
meler yaşanıyor.

Personel yetersizliği iş
yükü demek

Devlet Hava Meydanları İşlet-
meleri (DHMİ) bünyesinde ça-
lışan 2 bin 500’e yakın
kontrolör, personel eksikliği ve
yoğun iş yükü sebebiyle ağır
çalışma koşullarıyla karşı kar-
şıya. Yoğun günlerde ortalama
300 uçakla iletişime geçtiğini
söyleyen BTS üyesi bir kontro-
lör, özellikle Suriye hava saha-
sının kapatılmasıyla birlikte
artan iş yüküne dikkat çekiyor.
Kontrolör, “Türkiye’de hava
trafik kontrolörleri Avrupa

hava sahası birliği üyesi ülkeler
arasında bu yoğunlukta çalışan
ve en küçük maaşı alan kontro-
lörler” diyor. Teknik blok, elek-
trik-elektronik, radar çalışanları
ve teknik elemanların da geçti-
ğimiz ay bütün dernekleri ve
sendikalar aracılığıyla İAÇ’ye
başladığını belirten kontrolör,
“Çok dikkat gerektiren bir iş
yapıyoruz. Dünyanın en riskli
işlerinden biri olarak algılanı-
yor bu. Bu trafik yer hizmetleri
ve hava kontrollerinin özverisi
ile yönetilebiliyor” diyor. Kont-
rolörlerin fazladan iş yükünü
üstlenmediğinde ortaya çıkan
rötarların sistemdeki personel
eksikliğinin göstergesi oldu-
ğunu aktaran kontrolör şunları
söylüyor: “Temelde yaşadığı-
mız en büyük sıkıntı havali-
manlarının ya da hava
sahalarının kapasiteleri belirle-
nirken trafiği yönetecek insan
kapasitesinin görmezden geli-
niyor oluşu. 3 saat çalışma 2
saat dinlenme hakkımız var.
Mola sırasında trafiği yönete-
cek iş arkadaşlarımızı yalnız bı-
rakmamak adına veya acil
durumlarda, yani çoğu zaman
bu hakkımızı kullanamıyoruz.”

Yöneticiler baskıyı artırdı

İAÇ eylemlerinin başlaması-
nın ardından müdürlerin ve

yöneticilerin kulelerde bulu-
narak kendilerini baskı altına
almaya çalıştığını, bilgi ve
yetkisi olmadığı konulara
müdahalelerin olduğunu söy-
leyen kontrolör, “HTK-SEN
yöneticilerinden bir arkadaşı-
mız geçici görevli olarak İz-
mir’de çalışıyor, eşi
durumundan. Senelerce tayi-
nini yapmayıp asıl görev yeri
olan Ankara’ya yollandı bu
süreçte” diyor.

Birlikte mücadele 
etmeliyiz

“Pilotlarla ve Avrupa’daki
benzer kalabalığa sahip 
hava sahalarında çalışan
meslektaşlarımızla denk 
bir mesleki statü istiyoruz”
diyen kontrolör talepleri 
için birlikte mücadele 
çağrısı yapıyor: “Diğer 
bütün birimlerle ve var olan
bütün sendikalarla ulusal ve
uluslararası, birlikte bir mü-
cadele yürütülmeli. Bu daya-
nışmayı göstermek ve
mücadeleyi de buradan bü-
yütmek gerektiğini düşünü-
yorum. Bu ülkede hiçbir
zaman hiçbir talep altın tep-
silerde kimseye sunulmadı.
Ancak haklarımızı mücade-
leyle elde edebiliriz.”
HABER MERKEZİ 

KadıKöy Belediyesi’nde çalışan
Genel-İş Anadolu Yakası 1 No’lu
Şube üyesi işçiler, mesai ücretleri-

nin ödenmemesi, yemek paralarının yatırıl-
maması ve ücretlerinin geç ödenmesine
karşı eylem yaptı. Kadıköy Belediye bina-
sına yürüyen işçiler, bina içinde belediye yö-
netimini alkışlarla protesto etti. Daha sonra
belediye binası önünde toplanan işçiler
adına Genel-İş Anadolu Yakası 1 No’lu
Şube yönetimi açıklama yaptı. Yapılan açık-
lamada şu ifadelere yer verildi: “Gerçekten
geçinebilecek bir ücrete ihtiyacımız var. Üc-
retlerimizdeki gecikmeyi kabul etmiyoruz.
Biz kiramızı ödeyemiyoruz, 24-25 bin li-
rayla nasıl geçinmemizi bekliyorsunuz? Be-
lediye işçileri bayramda işler aksamasın
diye uyumadan çalıştı ancak mesai ücretle-
rimiz ödenmedi. Ayrıca Mart ayından beri
basit açık bir talebimiz var, yemek paraları-
mızın hesabımıza yatmasını istiyoruz.”

Hazine ve Maliye Bakanı
Mehmet Şimşek uyguladık-
ları ekonomi programını her

gün farklı mecralardan anlatmaya
devam ederken; açıklanan veriler ve ya-
pılan açıklamalar fabrikalarda her gün
yeni bir tartışma konusu olmaya da
devam ediyor. Tuzla’da çeşitli iş kolla-
rında çalışan işçiler, açlık sınırının 2 bin
TL altına düşen asgari ücretle geçin-
menin imkansız bir hal aldığını söyler-
ken, TÜİK’in açıkladığı verilerin gerçek
enflasyonla uyuşmadığını vurguluyor.
Metal fabrikasında çalışan bir kadın
işçi, Bakan Şimşek’in asgari ücretin
düşük olmadığına dair açıklamasına,
“Çocuklu bir ailenin geçinebilmesi için
aylık 65 bin lira olarak açıklanan yok-
sulluk sınırı ile bizim yaşadığımız hayat
arasında resmen uçurum var” diyerek
tepki gösteriyor. Alınan ücretlerle gıda
ve barınma giderlerini karşılamanın
imkansız hale geldiğini belirten işçi,
“Benim komşum, üçüncü çocuğunu
anaokuluna nasıl kayıt ettireceğini kara
kara düşünüyor. Devlet anaokulunda
bile masraflar bu sene aidat ile toplam
40 bin liraları buluyor. Bir de bu kom-
şumun evi kendinin. Ev kendinin de
olsa eşi asgari ücret alıyor. Açlık sını-
rındaki bu maaş ile üç çocuğun okul
masraflarını karşılaması mümkün
değil” diyor.

O paraya ev mi var!

TÜİK’in açıklanan rakamlarını değer-
lendiren işçiler, gerçeklik ile açıklanan
rakamların arasındaki uçuruma dikkat
çekiyor. Genç bir işçi, “Yaklaşık 3 aydır
ev arıyorum. Eylülde düğünüm olacak.
30 yıllık binalarda ev kiraları 14-15 bin
lira. Sahil kenarı falan da bakmıyoruz.
Gebze’nin üst taraflarında, Mevlana
Mahallesi’nde ev arıyorum” diyor.
Ekonomim Yazarı Alaattin Aktaş’ın
TÜİK’in madde fiyatlarına dair habe-
rinde açıkladığı fiyatların da fabrikada
çokça konuşulduğunu söyleyen işçi
şöyle devam ediyor: “Ev kirasını 5 bin
845 lira olarak yazmışlar. Kiralık ve sa-
tılık ev ilanlarının olduğu sayfalara
baktık. Bu fiyata ev arkadaşı bile ara-
mıyor kimse. Açıkladıkları rakamlarda
nerede kiralık ev varsa ben taşınmaya
razıyım. Yoksa aile evinde kalmaya razı
olacağım.”

8 işçi tek göz odada yaşıyor

Tuzla tersanelerinde yaşayan 8 işçi ise

tek göz kaldıkları bir evde yaşadıklarını,
kiralarının TÜİK’in iddia ettiği mikta-
rın daha fazlası olduğunu söylüyor:
“Biz 8 işçi yaşadığımız bu evde 8 bin
lira kira veriyoruz. Ev dediğimize de
bakmayın, tek göz odalı bir yer. 5 bin
500 liraya ev mi kaldı? Mal sahibi evi
boşaltmamızı istiyor. Valla buradan
çıktık mı 20 bin liranın altında kira bu-
lamayız. Kimimiz memlekete döner.
Kimimiz ise başka bir yerde çalışmaya
gideriz, Tuzla’da yaşayamayız. Mal sa-
hibinin derdi, 8 bin bile az gelmiş, belli.
Bizi çıkartıp daha fazla kiraya başka-
sına verecektir.”Bir fabrikada çalışan
kadın işçi de tek başına yaşadığını ve 6
bin lira kira ödediğini aktarıyor. Asgari
ücret aldığını ve geçinmekte her geçen
gün zorlandığını söyleyen işçi, “Maa-
şım açlık sınırının altındayken geçin-
memi bekliyorlar. Hele de
maaşlarımıza yılda bir kere yapılan
zam ile yıl boyunca geçinmemizin im-
kanı hiç kalmadı. Lüks bir harcamam
yok ama ben ayın sonunu zor getiriyo-
rum. Ekim ayında kirama zam gelecek
diye şimdiden kabuslarla uyanıyorum.
İnsanca yaşamak istiyorum” diyor.

Vergide adalet nerede?

Yılın her üç çeyreğinde artan vergi ke-

sintileri ile ücretinin eridiğini söyleyen
bir metal işçisi de “Benim fabrikam bu
yıl da Türkiye’nin en büyük 500 fabri-
kası arasında. 6. aydan sonra aldığımız
maaşı hiç göremiyoruz. Neredeyse ya-
rısı kesiliyor. Madem benim çalıştığım
fabrikada işler iyi, daha fazla kazanı-
yorlar. Neden bizim maaşlarımız vergi
kesintileri ile gitgide eriyor? Patronlara
gelince vay canım, bize gelince ah
canım! Şimdi adalet bunun neresinde? 
” diyor. Tersanede çalışan başka bir işçi
ise neredeyse alınan nefese kadar işçi-
lerin vergilendirildiğini söylüyor. Ter-
sane işçisi, “Zaten yediğimiz içtiğimiz
her şeyden vergi alıyorlar. Şimdi de
daha önce hiç duymadığım vergiler ko-
nuşuluyor. Bahşiş vergisi mesela. Bu
yaşıma gelene kadar bir defa bile böyle
bir şeye şahit olmadım. Devlet işçinin
aldığı üç kuruş bahşişe de göz diktiyse,
bunların durumları kötü” diyor.Vergi-
lere sadece neden işçilerin tabi tutuldu-
ğunu soran bir işçi de şunları söylüyor:
“Ne zaman vergi deseler, önce bizi ha-
tırlıyorlar. Adaletsizliğin bütün yükünü
de bizim üzerimize yıkıyorlar. Her gün
bizim maaşlarımız azalıyor. Ne alsak
ertesi gün fiyatı artmış oluyor. Çocuk-
larımızı sağlıklı büyütemiyoruz.”
HABER MERKEZİ

Havada kriz var!

1 gün bizim gibi yaşayın!

Kadıköy işçisi eylemde 

ISSIZLIK
ALDI BASINI
GIDIYOR
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M icrosoft sistemlerinde yaşanan ak-
saklık tüm dünya gibi Türkiye'yi de
etkiledi. Küresel kesinti sonrası

bankalar, havayolları ve medya gibi birçok
sektörde teknik sıkıntılar yaşandı. Biz de
bugün siber kaos konusunu gündemimize
aldık. 

Siber güvenlik, dijital sistemlerin, ağların,
verilerin ve cihazların yetkisiz erişim, saldırı,
hasar veya hırsızlığa karşı korunmasını amaç-
layan bir dizi teknolojik, süreçsel ve yönetim-
sel önlemler bütünüdür. Bu güvenlik önlemleri,
bilgisayar sistemlerinin, yazılımların, ağların
ve verilerin bütünlüğünü, gizliliğini ve erişile-
bilirliğini sağlamayı hedefler. Ağların yetkisiz
erişim ve saldırılara karşı korunmasını sağlar.
Güvenlik duvarları, IDS/IPS (Intrusion Detec-
tion Systems/Intrusion Prevention Systems)
gibi teknolojiler kullanılır.

Yazılımların güvenlik açıklarına karşı ko-
runmasını içerir. Kod analizi, güvenli yazılım
geliştirme yaşam döngüsü (SDLC), ve güvenlik
testleri bu kapsamda değerlendirilir.Verilerin
gizliliği, bütünlüğü ve erişilebilirliğinin korun-
masını sağlar. Şifreleme, veri yedekleme ve
erişim kontrolleri bu alanda önemlidir. Sis-
temlerin ve süreçlerin güvenli bir şekilde işle-
tilmesini içerir. Kullanıcı izinlerinin yönetimi,
ağ izleme ve güvenlik politikalarının uygulan-
ması bu alana girer.

Sistemlerin ve verilerin felaket durumla-
rında korunmasını ve iş süreçlerinin kesintisiz
devam etmesini amaçlar. Yedekleme strateji-
leri ve felaket kurtarma planları bu kapsamda
değerlendirilir.

Kullanıcıların güvenlik farkındalığını arttır-
mak ve güvenli davranışlar kazandırmak için
eğitim programları düzenlenir.

Siber saldırılar, şirketlere ve hükümetlere
büyük maliyetler getirebilir. Bu maliyetler
doğrudan veri hırsızlığı veya hizmet kesintileri
gibi zararlardan kaynaklanabileceği gibi, do-
laylı olarak itibar kaybı ve müşteri güveninin
zedelenmesi gibi sonuçlar da doğurabilir. Doğ-
rudan mali kayıplar, fidye yazılımları, dolandı-
rıcılık ve veri hırsızlığı nedeniyle ortaya çıkar.
Siber saldırılar sonucunda şirketler milyar-
larca dolar zarar edebilir.

Bir güvenlik ihlali, şirketlerin itibarını zede-
ler. Müşteriler ve iş ortakları, güvenlik açıkları
nedeniyle güvensizlik yaşayabilir, bu da müş-
teri kaybına ve gelir düşüşüne yol açabilir.Veri
ihlalleri, yasal ve düzenleyici yaptırımlara
neden olabilir. Şirketler, veri koruma yasala-
rına uymadıkları için cezalarla karşı karşıya
kalabilir.

Enerji santralleri, su tesisleri, ulaştırma sis-
temleri gibi kritik altyapıların siber saldırılar-
dan korunması, ulusal güvenlik açısından
hayati önem taşır.

Bireylerin kişisel verilerinin korunması,
mahremiyet ve güvenlik açısından önemlidir.
Siber güvenlik, kişisel veri hırsızlığını ve kim-
lik sahtekarlığını önlemeye yardımcı olur.

Devletler arası siber casusluk ve saldırılar,
ulusal güvenlik tehditleri oluşturabilir. Bu ne-
denle ülkeler, siber güvenlik kapasitelerini ar-
tırmak için sürekli olarak çalışırlar.

Siber güvenlik, teknolojinin güvenli bir şe-
kilde kullanılmasını sağlar ve yeniliklerin
önünü açar. Yeni güvenlik çözümleri, teknolo-
jik ilerlemelerle birlikte gelişir.Yapay zeka,
makine öğrenimi ve blockchain gibi yeni tek-
nolojiler, siber güvenlik çözümlerinin gelişme-
sine katkı sağlar. Bu teknolojiler, tehditleri
daha hızlı tespit etmeye ve yanıt vermeye yar-
dımcı olur.

Yazılım geliştiriciler, güvenlik açıklarını en
aza indirmek için güvenli yazılım geliştirme
yöntemlerini benimser. Bu, yazılımların daha
güvenli olmasını sağlar.Nesnelerin İnterneti
(IoT) ve Endüstri 4.0 gibi teknolojilerin yaygın-
laşması, bu alanlarda da siber güvenlik önlem-
lerinin alınmasını gerektirir. Bu teknolojilerin
güvenli bir şekilde kullanılması, üretkenlik ve
verimlilik artışına katkıda bulunur.

Siber güvenlik, dijital dünyanın güvenliğini
sağlamak için vazgeçilmez bir unsurdur.
Ekonomik, sosyal, politik ve teknolojik etki-
leri göz önüne alındığında, siber güvenlik ön-
lemlerinin sürekli olarak geliştirilmesi ve
iyileştirilmesi gerekmektedir. Hem bireyler
hem de kurumlar, siber güvenlik konusunda
bilinçli olmalı ve gerekli önlemleri alarak 
dijital varlıklarını korumalıdır.

Siber kaos!

B akırköy Belediye Baş-
kanı Ayşegül Özde-
mir Ovalıoğlu’nun

çağrısı ile yapılan genel ku-
rulda delegelerin tamamının
oyunu alarak seçilen Kent
Konseyi Başkanı Aziz
Koçal, yürütme kurulu üye-
leriyle ilk toplantısını yaptı.

Bakırköy İş İnsanları Derneği’nin
toplantı salonunda bir araya gelen üyeler,
önce durum değerlendirmesi yaptı. Genel
Kurul çağrısının mevcut konsey başkanı
tarafından yapılması gerektiğini ileri süren
ve görev süresi bitmediği gerekçesiyle be-
lediyeyi mahkemeye veren Kent Konseyi
eski Başkanı Halim Kızılırmak ise genel
kurul çağrısı yapmış, bir gurup STK tem-
silcisinin katılımıyla başkanlık seçimi ger-
çekleştirmişti. 

Keşke aday olsaydı

Halim Kızılırmak’ın ‘Kent Konseyi Baş-
kanı’ titrini kullandığını dile getiren Bakır-
köy Kent Konseyi Başkanı Aziz Koçal,
Belediye Başkanı Ovalıoğlu'nun yaptığı
genel kurul çağrısına karşılık demokratik
bir seçim olması amacıyla kendisinin
adaylığını açıkladığını söyledi. “Keşke
Halim bey de aday olsaydı” diyerek ko-
nuşmasını sürdüren Koçal, “Ancak Halim
bey, çağrı yapma yetkisinin kendisinde ol-
duğunu, ayrıca görev süresinin bitmedi-
ğini gerekçe göstererek itiraz etti ve
yürütmeyi durdurma kararı aldı. Hemen
ertesinde belediye de emsal kararları mah-

kemeye sunarak yürütmeyi durdurma ka-
rarını kaldırttı ve seçim yapıldı. Halim bey
yürütmeyi durdurma kararının kaldırılma-
sına da itiraz etti ancak mahkeme itirazını
kabul etmeyip reddetti. Mahkeme ret
verdi ancak dava süreci devam ettiği için
Halim bey hukuki süreci bekleyeceğini
söylemiş Bu yüzden de Kent Konseyi
Başkanı titrini kullanmaya devam ediyor”
dedi. 

Kapışmak istemiyoruz

Başkan Ovalıoğu’nun 436 dernek, 59
vakıf, 42 meslek odası, 21 siyasi parti, 19
spor kulübü, 15 muhtarlık, 7 sendika, 1
üniversite, 2 baro ve noter odasına genel
kurul daveti gönderdiğini belirten Aziz
Koçal, “Kent konseyleri de kamu ku-
rumları, siyasi partiler, meslek odaları,
dernekler, sendikalar, vakıflar, spor ku-
lüpleri temsilcileri ile muhtarlardan olu-
şur. Yapılan seçimden sonra
oluşturduğumuz yürütme kurulu da bu
mozaiğin bir parçası. Kimseyle kapış-
mak gibi derdimiz yok. Geçmiş döne-
min son günlerinde Ken Konseyi’ne
Yaşam Köyü içerisindeki bina tahsis
edildi. Gönül isterdi ki usule uygun bir
devir teslim olsun ve Bakırköy için çalış-
mak isteyen arkadaşlar olarak birlikte
çalışalım. Belediye yetkilileri kendisini
aramış ancak Bodrum’da olduğunu ve
döndüğünde belediye başkanımızla gö-
rüşeceğini söylemiş. Dolayısıyla bize
devir yapılan bir alan yok. Çalışmak için
ille de bir yer olsun beklentimiz de yok.

Bileşenimiz olan Bakırköy İş İnsanları
Derneği'nin toplantı salonunda bir
araya geldik. Ulaşımı da çok rahat ol-
duğu için ilk toplantımızı burada yap-
maya karar verdik” diye konuştu. 

Bakırköy'e zarar verir

“Genel kurul sürecinin bu şekilde olma-
sını istemezdik” diyen Koçal, “Keşke Be-
lediyenin çağrısı üzerine yapılan genel
kurulda Halim bey de aday olsaydı ve
demokratik yarış sonrası kazananın kay-
bedeni tebrik edip, destek verdiği bir
süreç yaşansaydı. Burada önemli olan
Bakırköy, Bakırköy’ün dinamikleri ve ilçe
halkının beklentileri. Kent konseyleri il-
çenin dinamikleri ile kent halkının bek-
lentilerini projelendirerek, belediye ile
köprü görevini üstlenir. Dolayısı ile eski
yönetimin süreci uzatması Bakırköy’e
zarar” ifadelerini, kullandı. 

Devir yapılması lazım

Koçal, şu anda kendileriyle birlikte Türki-
ye’de birçok konseyin takip ettiği bir süreç
yaşandığnı söyleyerek, “Bakırköy Kent
Konseyi arşivi, sosyal medya hesaplarının
yönetimi ve alan devrinin yapılması
lazım. Bu sürecin uzatılması durumunda
haksız yere kullanımın söz konusu olabi-
leceği için bu süreçler Bakırköy'e zarar
verir. Kent konseyimizin çalışmalarına
engel oluşturur. Umarım bunların hiçbi-
rine gerek kalmaz ve ortak amacımız olan
Bakırköy için uzlaşarak çalışmalarımıza
devam ederiz” diye konuştu. 

SELVİ 
SARITAÇ

HABER

ŞiŞli Belediyesi Za-
bıta Müdürlüğü
bünyesinde oluştu-

rulan zabıta trafik ekipleri, ya-
yaların cadde ve sokaklardaki
kaldırımları güvenli bir şekilde
kullanabilmesini sağlamak
amacıyla denetimlere hız
verdi. 25 Haziran'dan itibaren
başlayan denetimler, Nişanta-
şı'nda Valikonağı, Rumeli ve
Abdi İpekçi Caddeleri ile Feri-
köy'de Ergenekon, Kurtuluş
ve Baruthane Caddeleri gibi
yaya trafiğinin en yoğun ol-
duğu noktalarda gerçekleşti.
Zabıta trafik ekipleri, belirle-
nen caddeleri dron ile hava-

dan denetledi. Kaldırımlara
motorlu araç park edenlere
“5326 sayılı Kabahatler Ka-
nunu'nun 38'e 1" maddesi
uyarınca 977 lira para cezası
kesildi. Trafik zabıta ekipleri,
23 günde gerçekleştirdikleri
uygulamalarda 60 araca top-
lam 58 bin 620 lira para ce-
zası uyguladı. Denetimler
sırasında zabıta ekiplerinin
yaka kameralarıyla, sahadaki
her süreç kayıt altına alınıyor.
Ayrıca ihlal yapan araçların
sürücüsüne ulaşılamadığı du-
rumlarda ise araçlar, Şişli Be-
lediyesi Trafik Amirliği
Otoparkına çekiliyor. DHA

İşgalcilere para cezası

Yerel seçimlerde
belediye kaynakla-
rını sadece

Us̈kud̈arlıların gercȩk
ihtiyacļarına yon̈elik co̧z̈um̈ler
sunmak ici̧n sȩffaf bir sȩkilde
kullanma soz̈ü veren Sinem
Dedetas’̧ın Us̈kud̈arlı emekli-
ler ici̧n basļattıgı̆ pazar desteği
projesine 4 bine yakın başvuru
yapılmıştı. Yapılan incelemele-
rin ardından ilk etapta 12
Temmuz Cuma günü 750

emekliye ödemesi yapıldı. Dün
incelemeleri tamamlanan 726
emeklinin daha ödemesi ger-
çekleşti.

Lokal de açacağız

Sinem Dedetaş, ekonomik
olarak zor günler yaşayan dar
gelirli emeklilerin yanında ola-
caklarını ve emeklilere yönelik
farklı destek çalışmalarını ha-
yata geçireceklerini aktararak,
“Pazar desteği, ring seferleri ve

emekliler lokali ile emeklileri-
mize desteğimizi artıracak, va-
tandaşımızın yanında olmaya
devam edeceğiz. Emeklilerimi-
zin sosyalleşebilmeleri için
Emekliler Lokali açacağız.
Çok daha fazla emeklimize
pazar desteği ulaştırmak için
çalışmalarımızı sürdürüyoruz.
Emeklililerimizi desteklemek
her zaman temel görevlerimiz
arasında yer alacak” dedi.
HABER MERKEZİ

726 emekliye ödeme yapıldı
Üsküdar Belediye Başkanı Sinem Dedetaş’ın, seçi̧m vaatleri
arasında yer alan emeklilerine 5 bin liralık “Pazar Alışverişi
Desteği Projesi”nin ödemeleri yapılmaya devam ediyor. 
İncelemeleri tamamlanan 726 kişiye daha ödeme yapıldı.

Şişli Belediyesi zabıta trafik
ekipleri, ilçenin en işlek cad-
delerinde kaldırımlara park

ederek, yaya güvenliğini
tehlikeye sokan araçlara yö-
nelik drone destekli denetim
yaptı. Kaldırımları işgal eden
60 araca toplam 58 bin 620

lira para cezası yazıldı

Bakırköy Belediye-
si’nin çağrısı ile ya-
pılan genel kurulda
delegelerin tama-
mının oyunu alarak
seçilen Kent Konseyi
Başkanı Aziz Koçal,
yürütme kurulu
üyeleriyle ilk top-
lantısını yaptı. Eski
Başkan Halim Kızı-
lırmak'ın hala ‘Kent
Konseyi Başkanı’
titrini kullandığını
belirten Koçal, “Gel
devir teslim yapa-
lım. Bu süreç Bakır-
köy'e zarar verir”
çağrısında bulundu

DEVIR TESLIM 
CAGRISI YAPTI!
DEVIR TESLIM 
CAGRISI YAPTI!
DEVIR TESLIM 
CAGRISI YAPTI!
DEVIR TESLIM 
CAGRISI YAPTI!
DEVIR TESLIM 
CAGRISI YAPTI!
DEVIR TESLIM 
CAGRISI YAPTI!

ENGELLİ YERİNE
DEZAVANTAJLI
Bakırköy Kent Konseyi’nin 3 yönergesi olduğunu ve aynı
şekilde devam edeceklerini sözlerine ekleyen Koçal, yö-
netmeliğe göre belediye başkanının kent konseyi sekreteri
için isim önermesi gerektiğini, bir sonraki toplantılarında
genel sekreterin belirlenmiş olacağını ifade ederek, “Kent
konseyleri yönetmeliğine göre Belediyenin ayrıca kent
konseylerine bir de normal çalışan tahsis eder. Belediye
bütçesi hazırlanırken kent konseyi çalışmaları için de bütçe
ayrılması yönetmelikte hüküm altına alınmıştır” dedi.
Geçmiş dönemde konseyin oluşturduğu yönergeyi yok say-
mayacaklarını söyleyen Aziz Koçal, kadın, gençlik, çocuk ve
engelli meclisi oluşturacaklarını söyledi. Bakırköy Kent
Konseyi, yönetim kurulu üyelerinin önerisi ile ‘Engelli’ ye-
rine, ‘Dezavantajlı’ tanımlamasını kullanma kararı aldı.
Toplantının sonunda, ihtiyaç halinde veya gelen talepler
doğrultusunda çalışma gruplarının sayısını arttırabilecek-
lerini, ikinci yürütme kurulu toplantısında yeni önerilerin
değerlendirileceğini de sözlerine ekleyen Koçal, “Yürütme
kurulu ayda bir kez olmak üzere, her ayın ilk perşembe
günü toplanacak olup, toplantımız tüm bileşenlerimiz, Ba-
kırköy halkı ve basına açıktır” bilgisini verdi. 

ZAYİ 
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A drenalin bağımlılığı olan kişilerin tra-
fiğe çıkmadan önce kısa süreli hazdan
ziyade uzun vadeli hedeflere yönelik

hareket etmeleri gerektiği uyarısında bulunan
Uzman Klinik Psikolog Cumali Aydın, “Tra-
fikte hız yapma ve makas atma gibi riskli dav-
ranışlar yapma isteği olduğunda ‘dur-düşün ve
harekete geç’ tekniğini kullanarak hareket etme-
leri önerilir. Kişi bu teknikleri uygulamakta zor-
lanıyor ya da uygulamasına rağmen dürtülerini
kontrol etmekte zorlanıyorsa ruh sağlığı uzma-
nından destek alması faydalı olabilir.” dedi.
Cumali Aydın ayrıca, ehliyet alırken yapılan
psikiyatrik muayenenin yeterli olduğunu belir-
terek, bu değerlendirmenin ne kadar sağlıklı ya-
pıldığı ve kriterlere dikkat edilip edilmediğinin
asıl üzerinde durulması gereken nokta oldu-
ğuna dikkat çekti. Üsküdar Üniversitesi NPİS-
TANBUL Hastanesi Uzman Klinik Psikolog
Cumali Aydın, tehlikeli şekilde araç kullanan ve
kaza yaparak olay yerinden kaçan kişilerin
içinde bulundukları psikolojik durumları değer-
lendirdi.

Birçok nedeni olabilir 

Bir kazaya sebep olan sürücünün olay yerinden
uzaklaşması ve yardım etmek için durmayışının
ardında yatabilecek psikolojik etkenleri değer-
lendiren Uzman Klinik Psikolog Cumali Aydın,
“Öncelikle yaşanan bu durumu psikolojik bir
sorunla izah etmek, yaşanan durumu açıkla-
mak için yeterli olmayabilir. Çünkü kazaya
sebep olan kişi ile ilgili herhangi bir kanaate va-
rabilmek için daha fazla bilgiye ihtiyaç gerek-
mektedir.” dedi.  Bir kişinin kaza yerinden
kaçmasının pek çok nedene bağlı olabileceğini
belirten Cumali Aydın, bu nedenleri şöyle sıra-
ladı: “Kazayı gerçekleştiren kişi ceza almaktan
ya da kaza sonrası kendisine saldırılmasından
korkmuş ve bu nedenle kaçmış olabilir. Bu-
nunla birlikte madde ya da alkol etkisi altında
olabilir bu nedenle yaptığı davranışın sonu-
cunu umursamamış ya da farkına dahi varma-
mış olabilir. Kazaya neden olan kişiyi, kişilik
özellikleri açısından değerlendirecek olursak,
bu kişi vicdan ve empatiden yoksun psikopat
kişilik özellikleri taşıyor olabilir. Ayrıca kazayı

gerçekleştiren kişinin yaşı da (18 yaş altı) göz
önünde bulundurulması gereken önemli bir
faktördür. Bu yaşlardaki kişiler riskli davranış-
lar sergilemeye daha yatkın olabilirler. Yaptık-
ları davranışların olası sonuçlarını
değerlendirmede daha zayıf olabilirler. Bu
durum da bu kişilerin hız yapmak, trafikte
makas atmak gibi riskli davranışlar sergilemele-
rini daha olası kılabilmektedir.”  

Ehliyet alırken bile etkili 

Kişilerin ehliyet talebinde bulunduklarında pek
çok parametrenin bulunduğu psikiyatrik mua-

yeneden geçtiklerini hatırlatan Uzman Klinik
Psikolog Cumali Aydın, “Bu parametrelerle,
sürücü adayının zeka durumunun ne düzeyde
olduğu, bunama, narkolepsi ya da epilepsi gibi
nörolojik problemlerinin olup olmadığı, şizof-
reni ve bipolar gibi psikiyatrik bozukluk olup
olmadığı, dürtü denetim problemi olan aşırı
fevri kişilik yapısına sahip olup olmadığı, bu-
nunla birlikte alkol ve madde kullanımının olup
olmadığı gibi hususlar denetlenir.” bilgisini
verdi. Psikiyatrik muayenenin oldukça detaylı
ve yeterli olduğunu belirten Cumali Aydın,
ancak bu değerlendirmenin ne kadar sağlıklı

yapıldığı ve kriterlere dikkat edilip edilmediği-
nin asıl üzerinde durulması gereken nokta ol-
duğuna dikkat çekti: “Özetle muayenenin
yeterliliğinden ziyade ehliyet alım sürecinde uy-

gulanan prosedürlerin ne kadar sağlıklı uygu-
landığı ve gerekli denetimlerin sağlanıp sağlan-
madığı konusu üzerinde durulması daha
sağlıklı olacaktır.” HABER MERKEZİ
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“Adrenalin bağımlılığı olan kişilerin eylemleri
incelendiğinde riskli davranışlarda bulunma
eğilimlerinin diğer insanlara nazaran çok daha
yoğun olduğu görülmektedir.” diyen Uzman
Klinik Psikolog Cumali Aydın, adrenalin bağım-
lılarında adrenalin ve ruhsal açıdan iyi oluş
arasında ilişki olduğunu dile getirdi. Bu tür ki-
şilerin iyi hissedebilmek için adrenalin arayı-
şına girdiklerinin görüldüğünü ve adrenalin
artışına neden olacak pek çok aktivitede bulun-
duklarını da ifade eden Cumali Aydın, “Hızlı araba
kullanmak, paraşütle atlamak, dövüş sporlarıyla
ilgilenmek, iş yaşamlarında riskli kararlar almak
ve kumar oynamak gibi davranışlar bu davranış-
lara örnek olarak gösterilebilir.” dedi. Bu kişilerin
trafiğe çıkmadan önce kısa süreli hazdan ziyade
uzun vadeli hedeflere yönelik hareket etmeleri ge-
rektiği uyarısında bulunan Cumali Aydın sözlerini
şöyle tamamladı: “Trafikte adrenaline yönelik ger-

çekleştirecekleri davranışların olası olumsuz so-
nuçlarını düşünmeleri ve bu sonuçları göz önünde
bulundurarak trafiğe çıkmaları gerekir. Trafikte hız
yapma ve makas atma gibi riskli davranışlar
yapma isteği olduğunda ‘dur-düşün ve harekete
geç’ tekniğini kullanarak hareket etmeleri önerilir.
Kişi bu teknikleri uygulamakta zorlanıyor ya da
uygulamasına rağmen dürtülerini kontrol etmekte
zorlanıyorsa ruh sağlığı uzmanından destek al-
ması faydalı olabilir.”

AdrenAlini
dizginleyin!

Dur düşün
harekete geç

Adrenalin bağımlılığı 
olan kişilerin riskli

davranışlarda bulunma
eğilimlerinin diğer

insanlara nazaran çok
daha yoğun olduğunu

belirten uzmanlar, bu tür
kişilerin iyi hissedebilmek
için adrenalin arayışına

girdiklerini söylüyor
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Beyaz Saray Ulusal Güvenlik İle-
tişim Danışmanı John Kirby, tele-
konferans yoluyla gazetecilerin

sorularını cevapladı. Kirby, Kovid-19 teşhisin-
den sonra Delaware'deki evinde izole edilen
Biden'ın iyileşmesi için Beyaz Saray doktoru
ve tüm ekibinin çalıştığını belirterek, gelecek
hafta Netanyahu'nun başkente yapacağı ziya-
rette görüşmelerinin beklendiğini söyledi. "İki
liderin birbirini görme şansına sahip olacağına
dair her türlü beklentimiz var." diyen Kirby,
ancak Biden'ın Kovid-19'dan kurtulmasının ve
sağlığına kavuşmasının öncelikli olduğunu be-
lirtti. Kirby, Biden'ın sağlığının Netanyahu ile

görüşmeyi etkileyip etkilemeyeceğini bugün bi-
lecek durumda olmadıklarını kaydederek, "Şu
anda bunun tam olarak nasıl olacağını söyle-
yemem, ancak zaman yaklaştıkça kesinlikle
daha fazla bilgi vereceğiz." dedi. Öte yandan,
Biden'ın Beyaz Saray Doktoru Kevin C.
O'Conner'dan yapılan yazılı açıklamada, baş-
kanın "hafif üst solunum yolu semptomları
göstermeye" devam ettiği, ateşi olmadığı ve öl-
çümlerinin normal olduğu belirtilerek, evden
çalışmayı sürdürdüğü bilgisi paylaşıldı.

Büyük protestolar bekleniyor 

Beyaz Saray'dan dün yapılan açıklamada, Bi-

den'ın Las Vegas'ta katıldığı etkinlikten sonra
test yaptırdığı, Kovid-19 testinin pozitif çıktığı
ifade edilerek, başkanın Delaware'deki evine
dönerek kendini izole edeceği kaydedilmişti.
İsrail Başbakanı Netanyahu'nun, mayısta
Cumhuriyetçi Temsilciler Meclisi Başkanı
Mike Johnson ve Demokrat Senato Çoğun-
luk Lideri Chuck Schumer'ün daveti üzerine
24 Temmuz'da Kongre'nin ortak oturumunda
konuşma yapmak üzere Washington'a gel-
mesi bekleniyor. Kongre içinden bazı üyeler
dahil davete tepkiler sürerken, Netanyahu'ya
yönelik başkentte büyük protestoların yapıla-
cağı belirtiliyor.  AA

Görüşme olacak mı?
Beyaz Saray, Başkan Joe

Biden'ın Kovid-19 teşhisine
rağmen gelecek hafta
Washington'u ziyaret
etmesi beklenen İsrail
Başbakanı Binyamin 

Netanyahu ile görüşmesine
dair "her türlü beklentinin"

olduğunu açıkladı

AVRUPA
GÜÇLENECEK

Avrupa Parlamentosu'nda (AP) güvenoyu alarak bir
dönem daha Avrupa Birliği (AB) Komisyonu Başkanı

seçilen Ursula von der Leyen, Avrupa'nın sahip olduğu
nitelikleri güçlendirmek için çalışılması gerektiğini söyledi

V on der Leyen, AP'deki oylamanın ardın-
dan AP Başkanı Roberta Metsola ile
ortak basın toplantısı düzenledi. AP'de

kendisine oy veren 401 milletvekiline teşekkür
ederek sözlerine başlayan von der Leyen, sadece
9 oy farkla seçildiği bir önceki döneme göre aldığı
desteğin çok daha iyi olduğunu dile getirdi. Von
der Leyen, "Bu da güçlü bir güven mesajı veriyor.
Bence bu aynı zamanda son beş yılda, son görev
süresi içinde birlikte yürüttüğümüz sıkı çalışma-
nın, hiçbir çabadan kaçınmadığımızın da bir tak-
diri. Birliğimizin bugüne kadar karşılaştığı en
sıkıntılı sularda yol aldık ve uzun vadeli Avrupa
hedeflerimizden sapmadık." dedi. Bundan son-
raki süreçte gelecek 5 yıllık dönemde görev alacak
AB Komisyonu üyelerinin belirlenmesine odakla-
nacağını ifade eden von der Leyen, gelecek hafta
AB liderlerinden bir kadın ve bir erkek olmak
üzere adaylarını önermelerini isteyeceğini, ağus-
tosun ortasından itibaren ise adaylarla mülakat-
lar yapacağını anlattı.

ABD seçimleri

Yaklaşan ABD seçimlerinde eski Başkan Donald
Trump'ın kazanması halinde Beyaz Saray'da ya-
şanacak değişimin AB'yi nasıl etkileyebileceği so-
rusuna yanıt veren von der Leyen, "Dünyanın
diğer bölgelerindeki seçimlerden bağımsız olarak
konuşuyorum. Birçok kez vurguladığım gibi daha
güçlü bir Avrupa'ya sahip olmamız önemli ve bu
elbette bağımlılıklarımızı azaltmamızı da içeri-
yor." diye konuştu. Von der Leyen, "Dostlarımız
ve müttefiklerimizle çok yakın çalışacağız, bu ke-
sinlikle açık. Ancak aynı zamanda kendi gücü-
müzü inşa etmemiz, Avrupa'nın sahip olduğu
nitelikleri güçlendirmemiz ve güçlü bir Avrupa'ya
sahip olmak için çok çalışmamız da gerekiyor.
Üzerinde çalıştığımız ön kabul bu olmalıdır." şek-
linde konuştu.

En iyi şekilde çalışacağım

Von der Leyen, bir muhabirin güvenoyu oylama-
sında kendini destekleyen Sosyalist ve Demokrat-
lar (S&D), Avrupa’yı Yenile (Renew Europe),
Avrupa Halk Partisi (EPP) ve Yeşiller ile yeni dö-
nemde ittifaka devam edip etmeyeceğine yönelik
sorusuna "Evet, beni destekleyenlerle mümkün
olduğunca yoğun ve iyi bir şekilde çalışacağım."
yanıtını verdi. AB Komisyonu'nun yeni dönem-
deki başlıca gündem başlıklarının refah, rekabet
gücü, sosyal adalet, güvenlik ve savunma oldu-
ğunu belirterek, "Ancak en önemlisi demokrasi-
mizi güçlendirmektir. Demokrasimiz içeriden ve
dışarıdan saldırı altındadır ve bu nedenle demo-
kratik güçlerin demokrasimizi savunmak için bir
arada durması hayati önem taşımaktadır." ifade-
sini kullandı. Von der Leyen, güvenoyunda kendi-
sini desteklemeyen İtalya Başbakanı Giorgia
Meloni'nin Avrupa Muhafazakarları ve Refor-
mistleri (ECR) grubuyla yakınlaşmanın doğru bir
hamle olduğunu düşünüp düşünmediği yönün-
deki soruya da yanıt vererek, "Sonuçlar bu yakla-
şımın doğru olduğunu gösteriyor." dedi.

Von der Leyen ikinci kez seçildi

AP'nin en büyük grubu EPP'nin aday gösterdiği
ve 6-9 Haziran'da yapılan seçimlerin ardından
AB liderlerinin üzerinde uzlaşarak AP'ye önerdiği
von der Leyen, Genel Kurul'da güvenoyu
aldı.Kapalı zarf usulüyle yapılan oylamada mil-
letvekillerinin 401'i "evet" , 284'ü "hayır" oyu verir-
ken, 15'i ise çekimser kaldı. Von der Leyen
böylece 2019'dan bu yana yürüttüğü AB Komis-
yonu Başkanı görevine 5 yıl daha devam etme
hakkı kazandı. AA

Başkan ol Harris!
ABD'de yapılan ankette, Demokratların yüzde 79'u Başkan Joe Biden'ın
seçimden çekilmeye karar vermesi halinde yardımcısı Kamala Harris'in
başkan adayı olarak gösterilmesini desteklediğini ortaya koydu

ingiliz The Economist
dergisi ile YouGov araş-
tırma şirketinin yaptığı an-

kette, ABD'lilere 5 Kasım'da
düzenlenecek başkanlık seçimlerine
ilişkin sorular yöneltildi. Ankette, De-
mokratlara, seçimden çekilme çağrı-
ları alan Biden'ın başkanlık yarışından
çıkması halinde Harris'in aday göste-
rilmesini destekleyip desteklemediği
soruldu. Ankete göre, Demokratların
yüzde 79'u Biden'ın seçimden çekil-
mesi durumunda yardımcısı
Harris'in aday gösterilmesini
destekliyor. Demokratların
yaklaşık yüzde 28'i, Harris'in
eski Başkan Donald
Trump'a karşı kazanma
ihtimalinin Biden'a kı-
yasla daha yüksek oldu-
ğunu düşünüyor. Tam tersi
yüzde 24'lük kesim de Har-
ris'in Trump'ı yenme ihti-
malinin Biden'dan daha
düşük olduğunu belirti-
yor. ABD'lilerin yüzde
51'i Biden'ın seçimden
çekilip yerini başka bir
Demokrata bırakma-

sını istiyor. Demokratlardan bu kararı
destekleyenlerin büyük çoğunluğu da
Biden'ın yaşı, zihinsel ve fiziksel sağlı-
ğından endişe duyduğu için seçimden
çekilmesini istiyor. Öte yandan,
ABD'lilerin yüzde 65'i ise Biden'ın ya-
rıştan çekilmeyeceği görüşünde.

Demokratlardan
baskı artıyor

ABD'de 5 Kasım'da yapı-
lacak başkanlık seçim-
leri için yarışan
Demokrat Partili Joe
Biden ile Cumhuri-
yetçi rakibi Donald
Trump, 27 Haziran ge-
cesi CNN'deki ilk
canlı yayın tartış-
masında kozlarını

paylaşmıştı.
Biden, yaşı
konu-
sun-

daki kaygıları giderecek performans
sergileyememiş, program sonrası
yoğun eleştirilere maruz kalmıştı. De-
mokrat Partili kesimden ve Biden'ı
destekleyen George Clooney gibi ün-
lülerden Biden'a "başkanlık seçimle-

rinden çekilmesi" çağrısı
yapılmıştı. ABD Temsilci-

ler Meclisi üyesi De-
mokrat Adam

Schiff de Biden'a
"çekil çağrısı"
yapanların
arasına katıl-
mıştı. Bi-
den'a "çekil
çağrısı"
yapan De-
mokrat sa-
yısı 20'yi
geçti. AA

Obama endişeli!
Eski ABD Başkanı Barack Obama'nın 
mevcut Başkan Joe Biden'ın 5 Kasım
başkanlık seçimlerindeki zafere giden yolunun
azaldığı ve adaylığının sürdürülebilirliğini 
gözden geçirmesi gerektiği yönünde yorumda
bulunduğu öne sürüldü

Washington Post'un haberinde, Oba-
ma'nın yakın çevresiyle son dönemdeki en-
dişelerini paylaştığı belirtildi. Haberde,

Obama'nın, 27 Haziran gecesi Cumhuriyetçi rakibi
Donald Trump ile CNN'deki ilk canlı yayın tartışması-
nın ardından Biden ile bir kez konuştuğu, o görüşmede
Biden'a adaylığına ilişkin kararın tamamen kendisine
ait olduğunu söylediği ifade edildi. Obama'nın birçok
kaygılı Demokrat'tan telefon aldığı aktarılan haberde,
bu görüşmelerde Biden'ın anketlerde geride kaldığı ko-
nusunda endişeli olduğunu söylediği iddia edildi. Ha-
berde, Obama'nın Biden'ın 5 Kasım seçimlerindeki
zafer yolundan giderek uzaklaştığı yönünde yorumda
bulunduğu ve Biden'ın adaylığının sürdürülebilirliğini
gözden geçirmesi gerektiğine işaret ettiği ifade edildi.
Daha önce, Demokrat Parti'nin bağışçısı olan milyar-
derler de Başkan Joe Biden'ın adaylığından endişe duy-
duğunu aktarmıştı.

Biden'ın sağlık durumu tartışmaları

ABD'de 5 Kasım'da yapılacak başkanlık seçimleri için
yarışan Demokrat Partili Biden ile Cumhuriyetçi rakibi
Trump, 27 Haziran gecesi CNN'deki ilk canlı yayın tar-
tışmasında kozlarını paylaşmıştı. 81 yaşındaki Biden,
ikinci dönem adaylığında yaşı konusunda duyulan kay-
gıları giderecek performans sergileyememiş, program
sonrası yoğun eleştirilere maruz kalmıştı.Demokrat
Partili kesimden ve Biden'ı destekleyen bazı medya ku-
ruluşlarından, Biden'a "başkanlık seçimlerinden çekil-
mesi" çağrısı yapılmıştı. Biden ise sağlık durumunun
eskisi gibi olmadığını kabul ederek, Trump'a karşı en iyi
alternatifin halen kendisi olduğunu belirtmiş ve yarıştan
çekilmeyeceğini açıklamıştı. AA

Dünyanın ders
alması lazım
Bosna Hersek Devlet Başkanlığı Konseyi
Başkanı ve Boşnak üyesi Denis Becirovic, 
Srebrenitsa'daki soykırımdan dünyanın ve
Avrupa'nın ders çıkarması gerektiğini söyledi

Becirovic, İngiltere'nin Woodstock kasa-
basında bulunan Blenheim Sarayı'ndaki Av-
rupa Siyasi Topluluğu'nun (AST) 4'üncü

zirvesine katılmak için gittiği Londra'da Srebrenitsa
soykırımını anma günü etkinliğine katıldı. İngiliz hükü-
meti temsilcilerine ve milletvekillerine hitap eden Beci-
rovic, 1995'in Temmuz ayında Sırp birliklerin en az 8
bin 372 Boşnak sivili acımasızca öldürdüğü soykırımın
tanınması yönünde destek veren İngiltere'ye teşekkür
etti. Bosna Hersek halkının, 2015 yılında Birleşmiş Mil-
letler (BM) Güvenlik Konseyi'ne Srebrenitsa hakkında
karar tasarısını sunan İngiltere'yi takdir ettiğini belirten
Becirovic, şöyle konuştu: "Ne yazık ki bu kararın kabul
edilmesi Rusya tarafından engellenmişti. Yine de adalet
mücadelemize devam ettik ve karar bu yılın mayıs
ayında BM Genel Kurulu'nda kabul edildi. Bu karara
(11 Temmuz'un 'Srebrenitsa Soykırımı'nı Anma Günü'
ilan edilmesi kararı) destek veren İngiltere'ye ve diğer
ülkelere teşekkür ediyorum. Srebrenitsa'daki soykırımı
uluslararası alanda anma kararı, BM Genel Kuru-
lu'nun aldığı ahlaki ve medeniyet taraftarı bir karardı."
Becirovic, dünyanın ve Avrupa'nın Srebrenitsa'da yaşa-
nanlardan ders çıkarması gerektiğini, başlangıçta en-
gellenemeyen kötülüklerin daha büyük ve tehlikeli hale
geldiğini kaydetti. Avrupa'da ve dünyada Srebrenit-
sa'daki soykırımı hatırlama kültürünün daha da gelişti-
rilmesi gerektiğini aktaran Becirovic, "Hatırlama
kültürü bize demokrasi ve insan hakları için mücadele
etmeyi öğretiyor. Hatırlayarak, yeni nesiller için güvenli
bir gelecek adına mücadele ediyoruz." dedi.

Ülkede yayın yapan Prothom Alo ve
daily Star gazetelerine göre, ülke ge-
nelindeki protestolarda göstericiler ile

polis arasında arbede çıkması sonucu 19 kişi
daha yaşamını yitirdi. kamu sektöründe konten-
jan ayrılması kararına karşı başlatılan protesto-
larda ölü sayısı 25'e yükselirken, yüzlerce kişi de
yaralandı. Bangladeş'te protestolar sürerken gös-
tericiler, ülke genelinde "hayatı durdurma eylemi"
başlatmıştı. Protestoların başkoordinatörlerinden
Asif Mahmud, ülke genelinde "hayatı durdurma
eylemi" ilan ettiklerini, bu kapsamda hastaneler

ve acil servisler dışındaki tüm kurum ve kuruluş-
ların faaliyet göstermesine izin verilmeyeceğini
duyurmuştu.

Televizyon binasını ateşe verdiler

Protestoculardan oluşan kalabalık bir grup, dev-
lete ait BTV'nin ana kapısından binaya girdi. Grup,
BTV binasının yanı sıra park alanında bulunan
birkaç otomobil ve motosikleti ateşe verdi. BTV
İdare Müdürü Ruhul Amin Bangla, dhaka Tribune
gazetesine yaptığı açıklamada, göstericilerin
"zemin kattaki garaj dahil çeşitli odaları ateş ver-
diğini ve içeride mahsur kalan insanlar olduğunu"
söyledi. Polis yetkilisi Moshiur Rahman da bina-
nın ateşe verildiği sırada görevde olan polislerin
neredeyse tamamının yaralandığını belirtti. AA

Bangladeş karıştı
Bangladeş'te, 1971'deki

Bağımsızlık Savaşı'nda görev
alan kişilerin çocuklarına

kamu sektöründe kontenjan
ayrılması kararına ilişkin

protestolarda hayatını 
kaybedenlerin sayısının

25'e çıktığı belirtildi



12 20 TEMMUZ 2024 CUMARTESİ BULMACAwww.gazetedamga.com.tr

Özellikle

uzun kap

Rutubet

Ülkü
Misafir türü, keler

bez
Toprak

Türk Tarih
Kurumu

Mutluluk

Öksürme
sesi

Gelincik
denilen
hayvan

Murdar

sopalarla
oynanan

oyun

olan

Ses
etkileri

Aleyh

Saydam

ilgili

Hisse

Gemi

Türk
Haberler

Tutam Yer

tümsek
bölümü

Öpmek
eylemi

emir kipi

Silisyum
(Simge)

Bir

Asya ülkesi

Öpücük

Yelek

Süslemeye

Kuzu vb.
sesi

saf

Bir me-

kumanda
kolu

oyuncu

Harekât
merkezi

Bir tür
kertenkele

oyuncu

Redif

Pek, çok
Kilohertz

Aza

yapmak
örtüsü bulunan

uçurum

Amerikan
kovboy
oyunu

Devlet
Planlama

Donuk cama
benzeyen

cila

cek âlet

Hararet
Oy

kurma

Parafin Dedikodu
Limon ta-

Asla Sanatta Bozarak

bilmez

olan

Lise dere-
cesindeki

okul

"... Türkay"
(Oyuncu)

Dilsiz

Geçerli
olan

çizgi
üzerinde
bulunma
durumu

"Bana

(Deyim)

"Ediz ..."
(Oyuncu)

Vilayet

Hint

Bir yere
veya

Kendine
göre

Devlet Su
lisine verme Süt

mantarlara
özgü üreme

Makam

Emmi daha hacimli

Gelecek

Bir konu
üzerine olan,

üzerin bir halk Küme durum

Üslup Telefon
hitap sözü

Çok unutan,
unutma

huyu olan

3 2 8 6 4
1 7 9

8 5 6
5 3
9 3 6 2

5 4 2

9 4 2 3 6

6 7 1 3 4 8 9 2 5
9 3 5 2 6 1 7 8 4
2 4 8 7 5 9 3 6 1
1 6 9 5 2 4 8 3 7
3 8 4 6 1 7 2 5 9
5 2 7 8 9 3 4 1 6
8 5 6 4 7 2 1 9 3
7 1 3 9 8 6 5 4 2
4 9 2 1 3 5 6 7 8

7 6 4 3 9 2 1 5 8
3 9 2 8 5 1 7 6 4
5 1 8 7 6 4 2 3 9
8 3 1 2 7 5 4 9 6
6 2 5 9 4 8 3 1 7
4 7 9 1 3 6 8 2 5
1 5 3 6 8 7 9 4 2
2 8 6 4 1 9 5 7 3
9 4 7 5 2 3 6 8 1

A M P Y O N A
A M R N K A H
R A M A K V E F A
K R A T E R Y I R
Ü S R M E L A L
T A T K A T A N A
E T L L P O M
R E F K N O T A

N O R G A N K

Özellikle

uzun kap B Rutubet

Ülkü N Misafir K türü, keler K bez K Toprak H Türk Tarih
Kurumu

Mutluluk T Ö Öksürme
sesi Ö Gelincik

denilen
hayvan A A

Murdar

sopalarla
oynanan

oyun
P

E olan O J E Ses
etkileri E F E K T Aleyh

Saydam L E H ilgili

Hisse S H H
Gemi

Türk
Haberler L M A N Tutam L O T Yer

tümsek
bölümü Y U K A Ç

Öpmek
eylemi

emir kipi

Silisyum
(Simge)

Ö P Bir

Asya ülkesi L A O S
T H A Öpücük

Yelek B U S E A F E T Süslemeye

Kuzu vb.
sesi S Ü S A N saf K Bir me-

kumanda
kolu

oyuncu

Harekât
merkezi A R D A K U R A L Bir tür

kertenkele L oyuncu

Redif M E T N Y Ü K S E L
Ü S E L Pek, çok G A Y E T Kilohertz

Aza Ü Y E
yapmak S A L S E N E örtüsü A K H Z bulunan V
H A Y M uçurum

Amerikan
kovboy
oyunu K Devlet

Planlama D P T
Donuk cama

benzeyen
cila

cek âlet
E M A Y

Hararet
Oy R E Y R O D E O kurma Ö R E K E
S Parafin A Dedikodu

Limon ta- E K Asla C Sanatta L Bozarak

bilmez A C A R K O V U N S A K N
A F A L olan

Lise dere-
cesindeki

okul

"... Türkay"
(Oyuncu)

Dilsiz

Geçerli
olan L A L çizgi

üzerinde
bulunma
durumu

"Bana

(Deyim) V "Ediz ..."
(Oyuncu) H Vilayet

Hint L Bir yere
veya A

Kendine
göre

Devlet Su K E N D N C E lisine verme H A L E Süt U S mantarlara
özgü üreme

Makam
A S K

O Y D A Emmi A M C A daha hacimli R O L A N A K S Z
Gelecek E S N A Bir konu

üzerine olan,
üzerin D A R bir halk L A Z Küme L G durum G A L E

A T Üslup S T L S A Telefon
hitap sözü A L O Çok unutan,

unutma
huyu olan U N U T K A N

A M R A

L P O M
E

AL

AR

KG

ÜS

TAT

YIR

KEMAL

RAMAK

KRATER

3
5 2
8 3 6

1 6 7
3 9

8
7 1 3

9 2
9 2 5 7 8 Ü L N Ö Y K O Ç K U L P

L D U A O I E R A U M E
K R Y B L C N A D V Y
E A O U T I U F O Ü N G
T J B G K A R D Z C A
N E Ö Ü Ç S Ü B N M
E B L N B A T P A T V B
T R C K P Ö D O M Z C E
S U Ü Ü A Ö E K R
O O M C N Ü Â Ö V L
P O T E U D E V R S
A M R I T A L A B A K

ANDAÇ
APT

ASKILI

BOYUN

BUGÜNKÜ

ÇAD

ÇOK YÖNLÜ

DRAJE
DÜVE
EBRU

KÂR
KOT
KÖS

KULP

MUARE
NAKLET

OLUR

RÜCU
SAFA
SOPA
STEN
TOS

ÜLKE
YAYA

Kolay Sudoku Zor Sudoku



20 TEMMUZ 2024 CUMARTESİ

TV
13

HAZIRLAYAN: 
AYNUR CİHAN / SEMANUR POLAT

HABER-DİZİ-SİNEMA-YARIŞMA-SPOR-SİYASET 

06:00 A'dan Z'ye
08:00 A'dan Z'ye
09:00 Gündem
11:00 Gündem
11:15 Tercih Zamanı
12:00 Gün Ortası
13:00 Gün Ortası
14:00 Bugün
15:00 Bugün
15:15 Tercih Zamanı
16:00 Günlük
17:00 Günlük
18:00 Ana Haber
20:45 Akıl Çemberi

07:00 Pulsar
09:00 Ada Masalı
12:00 Dolunay
14:30 Yüksek Sosyete
16:30 Erkenci Kuş
18:15 Star Haber
20:00 Çok Güzel Hareketler 2
21:00 İbo Show

06:00 Hafta Sonu Haber
08:00 Gün Başlıyor
10:45 Doğa ve Biz
11:00 Hafta Sonu Haber
12:00 Hafta Sonu Haber
13:00 Hafta Sonu Haber
14:00 Hafta Sonu Haber
15:00 Hafta Sonu Haber
15:45 Doğa ve Biz
16:00 Hafta Sonu Haber
17:00 Hafta Sonu Haber
18:00 Akşam Haberleri
19:30 Ana Habere Doğru
19:45 Ana Haber
21:00 Günün Gündemi
23:00 Gün Biterken

02:00 Güneşi 
Beklerken
04:30 Çatı Katı Aşk
07:00 Öyle Bir Geçer 
Zaman Ki 
08:30 Konuştukça
09:45 Magazin D Cumartesi
19:00 Kanal D Ana Haber

05:00 Kaçak
07:00 Bahtiyar 
Ölmez
10:00 Ankara'nın Dikmeni
12:00 4n1k
14:00 Alan
17:00 Kirpi Sonic
19:00 ATV Ana Haber
20:00 Muhteşem Yedili
22:50 Terminatör 5: Yeniden
Doğuş

06:15 Her Yerde Sen
08:30 Çalar Saat 
Hafta Sonu
10:00 Şevkat Yerimdar
13:15 Memet Özer ile Mutfakta
14:00 Yasak Elma
16:30 Hudutsuz Sevda
19:00 NOW Ana Haber Hafta
Sonu 
20:00 Bıçkın
21:45 Sen Çal Kapımı
23:45 İlk Buluşma

04:30 Doğduğun Ev 
Kaderindir
06:00 Dizi
06:30 Tuzak
07:45 Süper 1 Takım
08:00 Doğduğun Ev Kaderindir
14:15 MasterChef Türkiye
15:00 Gazete Magazin Yaz
20:00 MasterChef Türkiye

07:00 Haber Bülteni
09:00 Burası Hafta 
Sonu
13:45 Spor Bülteni
14:00 Haber Bülteni
15:00 Haber Bülteni
15:15 Yolun Başındayken
16:00 Haber Bülteni
16:15 Ne Yapsak?
17:15 Hazer Amani ile
Lezzete Yolculuk
18:00 Haber Bülteni
18:15 Yolların Hikayesi
19:00 Ana Haber
21:00 Gerçek Fikri Ne?

05:00 Alfapetek
06:00 Gün Uyanıyor
09:00 Günün Rotası
12:00 Haberde Gün Ortası
14:00 Güne Bakış
16:00 Haberin İçinden
18:00 Osman Kenan Çapoğlu
ile Ana Haber Bülteni
19:30 Alfapetek
20:45 Özgür İfade

06:00 Aşk Laftan 
Anlamaz
08:00 İşte Hayat
10:00 Cumartesi Sürprizi
13:00 Nereye Bakıyor Bu
Adamlar
15:00 Kızılcık Şerbeti
18:25 Show Ana Haber
20:00 Güldür Güldür Show
23:45 Vadeli Hayat

05:20 Beni Böyle Sev
08:10 Yedi Numara
09:10 Yeditepe İstanbul
10:20 Hayallerinin Peşinde
11:25 Kare Takımı Gizemli Ada
13:00 Turgay Başyayla ile
Lezzetli Tavsiye
14:05 Seksenler 
15:20 Gönül Dağı
19:00 Ana Haber
20:00 Hız Tuzağı
22:30 Pelin Çift İle Gündem
Ötesi

07:35 Gece Gündüz
08:50 Lifestyle
10:00 Barış Harekatı'nın 50. Yılı
Özel Yayın
12:05 Barış İçin Savaşanlar
Anlatıyor
16:10 Mete Çubukçu İle Pasaport
18:20 Bir Yolculuk Hikayesi
20:00 Ana Haber
21:10 Yeşil Ada Kırmızı Günler 
1. Bölüm
22:00 Haber Bülteni
22:15 Yeşil Ada Kırmızı Günler 
2. Bölüm

She Said Yes’in
Cekimleri baSladi

ÜNLÜoyuncu Yağmur
Tanrısevsin, tatil için Bod-
rum Güvercinlik'i tercih
etti. 33 yaşındaki oyuncu,
konakladığı otelin plajında
gün boyunca telefonla ko-
nuşurken görüntülendi.
Beyaz bir etek ve mavi ren-
kli bir bikini giymeyi tercih
eden Tanrısevsin, denize
girmeden tüm günü tele-
fon görüşmeleri yaparak
geçirdi. Tatilini iş görüşme-
leriyle birleştiren oyuncu-
nun, plajda dinlenmek
yerine telefon trafiğiyle
meşgul olması dikkat çekti.
Yağmur Tanrısevsin'in bu

anları objektiflere yansır-
ken, hayranları onun
yoğun iş temposuna
rağmen tatil yapmaya 
çalıştığını gözlemledi. Bod-
rum'un eşsiz manzara-
sında, mavi bikini ve beyaz
etek kombiniyle şıklığını
koruyan Tanrısevsin, ta-
tilde bile işlerinden kopa-
mayan ünlüler kervanına
katıldı. Bodrum Güvercin-
lik'te tatiline devam eden
Yağmur Tanrısevsin, iş ve
tatil dengesini kurmaya ça-
lışırken, plajda geçirdiği bu
telefon dolu günle hayran-
larından da ilgi gördü.

Tatilde bile hep meşgul!
Ünlü oyuncu Yağmur Tanrısevsin, tatil için Bodrum Güver-
cinlik'i tercih etti. 33 yaşındaki oyuncu, konakladığı otelin
plajında gün boyunca telefonla konuşurken görüntülendi

Netflix Almanya yapımı romantik komedi filmi She Said Yes*’in Türkiye’deki
çekimlerine başlandı. Büyük bir kısmı Türkiye’de geçen ve Türk ekiplerle ha-
yata geçirilecek film Hamburg’dan İstanbul’a uzanan bir hikayeyi konu alıyor

İ stanbul’un büyüleyici dün-
yasından varlıklı bir aileye
ait olduğunu keşfetmek -

adeta bir rüya gibi, değil mi?
Hamburg’da yaşayan Mavi (Be-
ritan Balcı), Türkiye’deki göste-
rişli akrabalarının varlığını
öğrenince hayatı iki farklı kül-
türün çatışmasıyla hızla sallan-
maya başlar. Birdenbire
kocaman, çılgın bir aileye, oto-
riter bir büyükanneye (Meral
Perin) ve köklerine dair tama-
men yeni bir bakış açısına sahip
olur. Mavi, yaşadığı tüm deği-
şimlerden sonra Hamburg'daki
günlük yaşantısıyla İstan-

bul'daki göz kamaştırıcı dünya-
sını dengeleyebilecek mi? Yeni
ailesine uyum sağlayabilecek
mi, ya da uyum sağlamak istiyor
mu gerçekten? Peki ya Mavi’nin
erkek arkadaşı Can (Sinan
Güleç) ile kurduğu gelecek
planlarına ne olacak?  Çekim-
leri Hamburg ve Kapadokya’dan
sonra İstanbul’da devam eden
yeni Netflix filmi She Said
Yes'’in oyuncu kadrosunda Beri-
tan Balcı, Sinan Güleç, Serkan
Çayoğlu, Katja Riemann, Caro-
line Daur, Cansu Tosun, Meral
Perin ve Mehmet Ateşçi gibi
isimler yer alıyor. Yapımını CB

Medya ve Dark Bay’in gerçek-
leştirdiği, yapımcılığını Saner
Ayar, Cengiz Çağatay, Nurhan
Şekerci-Porst ve Faruk Özer-
ten’in üstlendiği, senaryosunu
İpek Zübert’in kaleme aldığı ve
yönetmen koltuğunda Ngo The
Chau’nun oturduğu filmin Ham-
burg çekimlerinden ise yönet-
men Buket Alakuş sorumlu.  

Ne anlatıyor?

Almanya’da doğup büyüyen
Mavi, başarısız bir evlilik teklifi
sonrasında, İstanbul’un göz ka-
maştırıcı dünyasının en varlıklı
ailelerinden birine mensup ol-

duğunu öğrenir. Şimdi, bugüne
dek varlığından bile haberdar
olmadığı otoriter büyükannesi-
nin yönetimindeki yeni ve koca-
man ailesine iki kültür
arasındaki tüm çatışmaya rağ-
men uyum sağlaması gerek-
mektedir. Mavi, hem
Almanya’da sürdürdüğü yaşan-
tısı ve Türkiye’de yeni sahip ol-
duğu hayallerinin ötesindeki
dünya, hem de yeni ailesi ve ni-
şanlısı Can arasındaki zorlu
dengeyi bulmaya çalışırken,
Can’la ilişkileri yaşadıkları en-
trikalar ve karşılaştıkları cezbe-
dici durumlarla test edilir. 

41 kere 
maşallah!

Ünlü oyuncu çift Pelin Akil ve Anıl Altan, tatil sezonunu 
Yunanistan'ın gözde tatil yerlerinden Sakız Adası'nda geçiriyor
2016 yılında evlenen ve 2019'da ikiz kızları
Alin ve Lina'yı kucaklarına alarak ilk kez
anne ve baba olma sevincini yaşayan çift,
sık sık paylaştıkları romantik pozlara yeni-
lerini eklemeye devam ediyor. Son olarak
Sakız Adası'nın popüler plajlarından Agia
Fotini Beach'te çektirdikleri fotoğrafları
sosyal medya hesaplarından paylaşan Akil
ve Altan, hayranlarının beğenisini topladı.
Çift, plaj keyfi sonrasında havuzda da ob-
jektif karşısına geçerek aşk dolu karelerine

bir yenisini daha ekledi. Anıl Altan, paylaş-
tığı fotoğraflara "Güzel anılar" notunu dü-
şerken, çiftin romantik tatil fotoğrafları
takipçileri tarafından büyük ilgi gördü.
Sakız Adası'nda geçirdikleri bu tatil, çiftin
sosyal medyada sık sık gündem olmasına
neden oluyor. Pelin Akil ve Anıl Altan,
doğal güzellikleri ve huzurlu atmosferiyle
bilinen Sakız Adası'nda geçirdikleri keyifli
anları takipçileriyle paylaşmaya devam
edecek gibi görünüyor.
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A vusturya'nın Linz kenti yakınların-
daki Geinberg kasabasında
kampta bulunan sarı-kırmızılı

takım, Raiffeisen Arena'da Trencin ile karşı-
laştı. Galatasaray, müsabakaya Jankat Yıl-
maz, Leo Dubois, Victor Nelsson, Metehan
Baltacı, Derrick Köhn, Lucas Torreira, Ber-
kan Kutlu, Hakim Ziyech, Dries Mertens,
Wilfried Zaha, Michy Batshuayi 11'iyle baş-
ladı. Sarı-kırmızılı ekip, karşılaşmanın ilk
yarısını 7. dakikada Köhn, 22. dakikada ise
Ziyech'in attığı gollerle 2-0 önde tamam-
ladı. Teknik direktör Okan Buruk, 46. daki-
kada Kerem Demirbay, 60. dakikada Yusuf
Demir, Halil Dervişoğlu, Siraçhan Nas, Efe
Akman, Kazımcan Karataş, Eyüp Aydın ve
Ali Yeşilyurt, 68. dakikada Eren Aydın ve
Gökdeniz Gürpüz'ü oyuna sürdü. Maçın
50. dakikasında Mertens'in jeneriklik go-
lüyle farkı 3'e çıkaran Galatasaray, 58. daki-
kada Batshuayi'nin ayağından skoru 4-0
yaptı. Trencin, 82. dakikada Emmanuel Uc-
hegbu'nun golüyle durumu 4-1'e getirdi.
Karşılaşma, Galatasaray'ın 4-1 üstünlü-
ğüyle sona erdi.

Batshuayi golle tanıştı

Galatasaray'ın yeni transferi Michy Bats-
huayi, sarı-kırmızılı formayla ilk golünü attı.
Avusturya kampında yapılan 3 hazırlık ma-
çında da forma giyen Belçikalı santrfor,
Trencin karşısında 58. dakikada fileleri ha-
valandırdı. Bu, Batshuayi'nin Galatasa-
ray'da kaydettiği ilk gol oldu.

Ziyech dikkat çekiyor

Galatasaray'ın Faslı yıldızı Hakim Ziyech,
Avusturya kampında performansıyla ön
plana çıkan futbolculardan oldu. Geçen
sezon kiralık geldiği sarı-kırmızılı takımda
sakatlıklar ve Afrika Uluslar Kupası'na git-
mesinden dolayı istikrarlı forma giyemeyen
Ziyech, buna rağmen etkili performansıyla
elde edilen şampiyonluğa önemli katkı
verdi. Bonservisinin alınmasıyla sezon başı
kampında takımla olan Ziyech, hazırlık
maçlarında iyi performans sergiledi. Hazır-
lık maçlarında Dries Mertens ve Metehan
Baltacı ikişer, Michy Batshuayi, Derrick
Köhn ve Kerem Demirbay ise birer gol attı.
Bu oyuncuların yanı sıra kampın genelinde
Wilfried Zaha ile Yusuf Demir de istekli gö-
rüntüsüyle dikkati çekti.

Üç hazırlık maçı yaptı

Galatasaray, Avusturya kampının ilk eta-
bında 3 hazırlık müsabakası oynadı. Sarı-
kırmızılı kulüp, Avusturya Bundesliga
ekiplerinden LASK ile hazırlık maçları, tur-
nuva ve oyuncu izleme gibi konularda iş
birliğine giderek stratejik partnerlik anlaş-
ması imzaladı. Bu kapsamda LASK'ın ev
sahipliğinde düzenlenen "Summer Series
Upper Austria" turnuvasına katılan Galata-
saray, ilk etap kampında üç maça çıktı. İlk
hazırlık maçında LASK'a 3-2 mağlup olan
sarı-kırmızılı ekip, ikinci müsabakasında ise
Almanya 2. Futbol Ligi ekiplerinden For-
tuna Düsseldorf'a 5-2 yenildi. Galatasaray,
ilk etabın son karşılaşmasında Trencin'i 4-1
mağlup etti.

İlk etap kampı sona erdi

Galatasaray, ilk etap Avusturya kampını ta-
mamladı. Sezonu 3 Temmuz'da İstanbul'da
açan sarı-kırmızılı ekip, 9 Temmuz'da gel-

diği Avusturya'da çalışmalarını sürdürdü.
Trencin müsabakasıyla Avusturya kampının
ilk etabını tamamlayan Galatasaray, maçın
ardından Türkiye'ye dönecek. Sarı-kırmızılı
ekip, 22 Temmuz'da ikinci etap kampı için
yine bu ülkeye gelecek.

Transfer çalışmaları sürüyor 

Avusturya'nın Linz kenti yakınlarındaki Ge-
inberg kasabasında kampta olan sarı-kırmı-
zılı takımın teknik direktörü, Raiffeisen
Arena'da Slovakya temsilcisi Trencin ile ya-
pılan hazırlık maçının ardından açıklama-
larda bulundu. Galatasaray Teknik
Direktörü Okan Buruk, sağ bek ve orta
saha için transfer çalışmalarının sürdüğünü
söyledi. Kampı değerlendiren Buruk, "İlk
kampımızı tamamladık. İlk iki
maçın sonucu iyi değildi ama
taktiksel olarak neler yapabi-
leceğimizi gördük. Yeni ve
gençlerle birlikte bütün oyun-
cularımıza süre vermeye çalış-
tık. Bu kampta yüksek
tempoda antrenmanlar yap-
tık. Hiçbir maçı düşünmeden
çalıştık. Bu kampın amacı
oyunculara iyi yükleme yap-
maktı. Belli 11'ler üzerinden
gittik. Ana kadromuzdaki
oyuncuları hem maç hem de
antrenman performansı ola-
rak çok iyi bir şekilde hazırla-
dığımızı düşünüyorum.
Hazırlık maçlarında sonuç
önemli değil. Bugün kazan-
mak da önemli değildi.
Önemli olan isteği, konsant-
rasyonu ve yüklemeyi göste-
rebilmekti." diye konuştu.

Verimli bir kamp oldu 

Verimli bir kamp geçirdiklerini aktaran tec-
rübeli teknik adam, "Hazırlık maçlarında
oyuncuların performansını değerlendireme-
yiz. Maçlara dinlenerek çıkmadık. Dün yük-
sek tempoda iki antrenman yaptık. Maçta
oyuncuların yorgunluklarını görüyoruz.
Geçen sezon sezon başı kampı görmeyen
Hakim Ziyech, Wilfried Zaha çok istekliydi.
Mauro Icardi çok istekli ve bizimle sezon
başı kampını geçirdi. Bir sonraki maçta onu
kullanmaya başlayacağız. Bizim açımızdan
iyi bir kamp oldu. Sakatlık yaşamadık. Ak-
sine sakatlıktan dönen oyuncularımız var.

Bu şekilde devam etmek istiyoruz. Perfor-
mansla ilgili değil ama kadro yapısı açısın-
dan bir sonraki kampa bu kadar kalabalık
gelmeyeceğiz." ifadelerini kullandı.

Mertens, Benjamin Button gibi

Okan Buruk, 37 yaşındaki futbolcu Dries
Mertens'i seksenli yaşlarında doğup, geriye
doğru yaşlanan bir adamın hayatını anla-
tan filmin ana karakteri Benjamin Button'a
benzetti. Mertens'in Trencin maçında şık bir
gol attığını vurgulayan Buruk, "Dries Mer-
tens'e 'Benjamin Button' diyelim. Çok şık
bir gol attı. Oyun içinde de çok istekliydi.
Antrenmanları da çok iyi geçirdi. Yaşa ina-
nan bir teknik direktör değilim. Bazen 20
yaşındaki oyuncu 37 yaşındaki oyuncu

kadar antrenman yapamaz. Dries bunu net
bir şekilde gösteriyor." şeklinde görüş be-
lirtti. Sarı-kırmızılı takımın teknik direktörü,
yeni transfer Michy Batshuayi ile ilgili,
"Michy, yavaş yavaş takıma uyum sağlıyor."
dedi.

Transfer çalışmaları

Okan Buruk, sağ bek ve orta saha transferi
için çalışmaların sürdüğünü dile getirdi.
Transferde ilgilendikleri Fransa Ligue 1
ekiplerinden Rennes'in formasını giyen 21
yaşındaki sağ bek Guela Doue'nin durumu-
nun sorulması üzerine Buruk, "Gerekli lis-
teyi yönetimimize verdik. Transfer çalışması

özel bir şey. Transferin nasıl gittiğini dışarı
söylersek yanlış yapmış oluruz. Transferle-
rin biraz daha gizli kalması gerekiyor ama
bizde açık bir şekilde ilerliyor. Türkiye'de
herkes her şeyi biliyor. İstediğimiz mevkiler
belli. Görüştüğümüz oyuncular var. En kısa
zamanda bu mevkileri değerlendireceğiz.
Transfer çalışmalarının biraz daha gizli iler-
lemesi gerekiyor." değerlendirmesinde bu-
lundu. Doue'nin listelerinde olduğuna
değinen Okan Buruk, "Doue, sağ bekte 3-4
adaydan biri. Görüştüğümüz farklı oyuncu-
lar da var. 'Bitti' demeden konuşmak doğru
gelmiyor ama kadromuzda görmek istedi-
ğimiz oyunculardan biri." diye konuştu.
Buruk, orta saha transferiyle ilgili, "Orta sa-
hada elimizde çok kaliteli oyuncular var
ama oraya kalitemizi artıracak, nokta atışı
bir oyuncu almak istiyoruz. Burada da büt-
çemiz çok önemli. Başkanımız ve yönetimi-
miz çok önemli bir bütçe ayırdı. Bu transfer
için en büyük fedakarlığın yapılacağını bili-
yoruz. Ancak piyasa çok yüksek. Arabistan
daha başlamadı ama bu sezon fiyatlar
geçen sezona göre 2 katına çıktı. Bu dö-
nemde yapılacak transferler daha zor olu-
yor. Ya çok büyük, kendi değerinin üzerinde
paralar vereceksiniz ya da pazarlığı sürdür-
mek zorundasınız. İnşallah iki bölge için
transfer bir an önce biter." ifadelerini kul-
landı.

TFF seçimleri

Okan Buruk, Türkiye Futbol Federasyo-
nunda (TFF) gerçekleştirilen seçimli genel
kurulu ve İbrahim Hacıosmanoğlu'nun
başkan seçilmesini değerlendirdi. Demokra-
tik bir seçim olduğunu aktaran 50 yaşındaki

teknik adam, şunları kay-
detti: "Hayırlısı olsun. İki
adayın yarışması Türk fut-
bolu için çok değerli. İki
aday da kazanabilirdi. Bir
demokrasi şöleni vardı. Bir-
birine yakın oylar çıktı.
Türk futbolu için yeni bir
nefes, kişi geldi. Türk fut-
bolunu düzeltmek, kaosu
bitirmek ve kaosu çıkaran-
ları durdurmak için daha
radikal kararlar alınacağına
inanıyorum. Her şeye sıfır-
dan başlamak büyük bir
şans. Herkesin iyi niyetli ol-
duğuna inanıyorum. Bir
önceki yönetimin de iyi ni-
yetli ve Türk futbolu için bir
şeyler yapmaya çalıştığına
inanıyorum. Ancak bulun-
duğumuz baskı ve kaos or-

tamında kim gelirse gelsin zorlanıyor. O
yüzden radikal değişiklikler, tavırlar ve dav-
ranışlar gerek. Kimsenin TFF'nin kimliğini
ve kişiliğini ayaklar altına alamayacağı, fe-
derasyona yüksekten bakamayacağı, onu
küçük duruma düşürmeye çalışmayacağı
bir yapı istiyoruz. Bu hepimiz için bir fırsat.
Yeni federasyona herkesin destek vermesi
gerek. Hepimiz hata yapıyoruz. Türk futbo-
lunun geleceği için tansiyonu aşağı çekmeli-
yiz. Sosyal medya üzerinden milli takıma
bile neler yapıldı. Kulüpçülük olduğu sürece
Türk futbolu için zor bir dönem olur ama
biraz daha anlayışlı olarak daha iyi şeyler
yapabiliriz." AA

www.gazetedamga.com.tr

Türkiye 26'ıncı sıraya çıktı
A Milli Futbol Takımı, FIFA dünya
sıralamasında 16 basamak yüksele-
rek 26. sıraya çıktı. Uluslararası
Futbol Federasyonları Birliği
(FIFA) tarafından açıklanan tem-
muz ayı dünya sıralamasına göre,

2024 Avrupa Şampiyonası'nda
(EURO 2024) çeyrek final oynayan
Türkiye, 1533,6 puanla 16 basa-
mak yükseldi ve 26. sıraya yerleşti.
2024 Kupa Amerika şampiyonu
Arjantin zirvedeki yerini korudu.

2024 Avrupa Şampiyonası'nda ku-
payı müzesine götüren İspanya ise
5 basamak yükselerek 3. sıraya
çıktı. Bir sonraki FIFA dünya sıra-
laması, 19 Eylül'de açıklanacak.
AA
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ASLAN 

Galatasaray Futbol Takımı, yeni sezon hazırlıkları kapsamında Slovakya temsilcisi Trencin'i 4-1 mağlup etti

Yeni TFF Başkanı İbrahim Ha-
cıosmanoğlu'nun yabancı
oyuncu kuralıyla ilgili değişik-
lik vaadiyle ilgili Buruk, "Ben
her zaman özgürlükten yana-
yım. İyi Türk futbolcu her
zaman oynar. Geçen sezon
zaman zaman 5 Türk oyun-
cuyla oynadık. Premier lig'den
gelen 7 oyuncu Alanyaspor
maçında kulübede beklerken
Türk oyuncular oynuyordu. So-
runumuz yabancı kuralı değil,
oyuncu yetiştiremememiz. Fut-
bolculara oynama alanı ve iyi
yetiştiriciler veremiyoruz. Dü-
zenimizin olmadığı yerde do-
ğaçlama şekilde oyuncu

üretiyoruz. Türk futbolu için te-
melden bir yapılanma daha
sağlıklı olacak. Ana sorunu-
muz kaç yabancı oyuncu ol-
duğu değil, oyuncu
yetiştiremememiz. Akademi-
mizden genç oyunculara
forma verebileceğimiz bir lig
yok. Bu oyuncuları B takımı
olarak ikinci veya üçüncü ligde
oynatabilsem gelişimlerini
sağlayabilirim ama böyle bir
imkan yok. Bu daha önce ko-
nuşuldu ama izin çıkmadı.
Türk futbolunun ileri gitmesi
için radikal değişiklikler yap-
mamız gerekiyor." diyerek söz-
lerini tamamladı.

ÖZGÜRLÜKTEN YANAYIM!

Fenerbahçe'den
5’I 1 YERDE!
Yeni sezon çalışmaları kapsamında son
hazırlık maçında İngiltere Championship
ekiplerinden Hull City'le karşılaşan
Fenerbahçe, rakibini 5-1 mağlup etti
ÜlKer Stadı'nda oynanan müsabakaya Fenerbahçe; livako-
vic, Osayi-Samuel, Djiku, Çağlar Söyüncü, Oosterwolde, Bar-
tuğ elmaz, Szymanski, Fred, Kent, Tadic ve Dzeko 11'iyle çıktı.
Hull City ise Pandur, Coyle, Giles, Jones, Mcloughlin, long-
man, Seri, Slater, Jacob, Simons ve Abdülkadir Ömür 11'iyle
sahada yer aldı. Müsabakanın ilk yarısı karşılıklı ataklarla ge-
çerken 38. dakikada edin Dzeko, Fenerbahçe'yi öne geçiren
isim oldu. 44'üncü dakikada Fred farkı 2'ye çıkarırken, ilk 45
dakika 2-0'lık skorla sonuçlandı. Fenerbahçe, ikinci yarıya
hızlı başlayan taraf oldu. 47'nci dakikada edin Dzeko bir kez
daha fileleri havalandırdı: 3-0. Sarı-lacivetli ekip, 53. daki-
kada Sebastian Szymanski'yle farkı 4'e çıkardı: 4-0. Farkı 4'e
çıkarmasına karşın ataklarını sürdüren Fenerbahçe'de 63. da-
kikada Sebastian Szymanski'nin yerine oyuna dahil olan Mert
Hakan Yandaş, 67. dakikada orta saha yuvarlağından attığı
aşırtma golle skoru 5-0'a getirdi. Hull City, 73. dakikada Hall
ile golü buldu: 5-1. Fenerbahçe, sahadan 5-1 galip ayrıldı.

Kimler forma giydi?

Sarı-lacivertlilerde yeni transferlerden Oğuz Aydın, 46. daki-
kada ryan Kent'in, Cenk Tosun 69. dakikada edin Dzeko'nun,
levent Mercan da 83. dakikada Oosterwolde'nin yerine oyuna
girdi. Üç futbolcu da ilk kez sarı-lacivertli formayı giyerken, bu
isimlerden Oğuz Aydın, 83. dakikada yerini Cengiz Ünder'e
bıraktı.  AA

Gözünü altın
madalyaya taktı
Dünya şampiyonu milli cimnastikçi Adem Asil,
“Olimpiyatlara gitmek çok büyük bir gurur ancak
artık altın madalya alma zamanı geldi. Hazırım
ve en iyisini yapmaya çalışacağım” dedi
2024 Paris Olimpiyat Oyunları'nda Türkiye'yi artistik cimnastik
branşında temsil edecek Adem Asil, AA muhabirine yaptığı
açıklamada, bu spora 4 yaşında başladığını söyledi. Ağabeyi-
nin eski bir cimnastikci olduğunu belirten Adem, eğlenmek ve
vakit geçirmek amacıyla ağabeyle antrenmanlara gittiğini dile
getirdi. Cimnastiği çok sevmeye başladığını ifade eden Adem
Asil, Mısır adına uluslararası yarışmalara katıldığını, sonra-
sında daha büyük hedefler için 2017 yılında Türkiye'ye geldi-
ğini kaydetti. Türkiye'ye geldikten sonra kurallar gereği 2 yıl
milli formayı giyemediğini anlatan Adem, "Kariyer hedefim

hep daha büyük başarılar kazan-
maktı. Bunun için de en doğru
adres cimnastikte yükselen bir yıl-
dız olan Türkiye'ydi. 2 yıl mücadele
edemediğim dönemde zor günler
yaşadım ama hep çalıştım. Antren-
manlarımı sıkı yaptım ve süre ta-
mamlandığında podyumlarda yer
almaya başladım." diye konuştu.
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T ürkiye Futbol Federasyonu (TFF)
Olağan Seçimli Genel Kurulu
sona erdi. Mevcut başkan Meh-

met Büyükekşi ve Trabzonspor’un eski
başkanı İbrahim Hacıosmanoğlu,
TFF'nin yeni başkanı olmak için yarıştı.
Yapılan oylama sonucu TFF'nin yeni
başkanı 5 oy farkla İbrahim Hacıosma-
noğlu oldu. Oyların 134'ünü alan İbra-
him Hacıosmanoğlu, TFF Başkanı
seçildi. Mehmet Büyükekşi ise 129 oy
aldı. Oy sayımının ardından Mehmet
Büyükekşi, 1, 2 ve 6 numaralı sandık-
lara itiraz etti. Divan Kurulu Başkanı
Mehmet Baykan, İbrahim Hacıosma-
noğlu'nun başkanlığa seçildiğini, itiraz-
ların sonucu etkilemeyeceğini
duyurdu. İbrahim Hacıosmanoğlu,
2027 yılına kadar TFF Başkanı görevini
yürütecek.

Ben bir şey kazanmadım

İbrahim Hacıosmanoğlu, seçim sonrası
yaptığı ilk açıklamada "Ben bir şey ka-
zanmadım. Türk futbolu kazandı. Türk
futboluna barışı, kardeşliği getirmeye
geldik. Bize 1 adım gelene biz 10 adım
gideceğiz. Amatöründen profesyone-
line kadar tüm kulüplerle masaya otu-
rup, futbolun sorunlarını konuşacağız.
İlkelerimiz belli, irade koyacak gücü-

müz de var. Adil ve adaletli bir şekilde
Türk futbolunu yöneteceğiz. Mecnun
Otyakmaz ile beraber bu yola çıkarken
formalarımızı çıkarttık. Eski sayfaların
hepsini kapattık" dedi. Başkanlık seçi-
minin ardından yönetim kurulu listesi
de ayrı oylandı. Yapılan oylama sonu-
cunda Divan Kurulu Başkanı Mehmet
Baykan, İbrahim Hacıosmanoğlu'nun
listesinin 121 oyla seçildiğini belirtti.
Baykan, Büyükekşi'nin listesinin ise 71
oy aldığını aktardı. Hacıosmanoğlu'nun
listesindeki isimler, mevcut kulüplerin-
deki görevlerinden statü gereği istifa
edecek.İbrahim Hacıosmanoğlu'nun
listesinde şu isimler bulunuyor:
Asil liste:
Mecnun Otyakmaz, Bayram Saral,
Zehra Neşe Kavak, Lale Cender, Fuat
Gökdaş, Cengiz Gökay, Zafer Bahadır
Saraç, Mevlüt Aktan, Bayram Akgül,
Hasan Surözü, Ceyhun Kazancı, Mus-
tafa Temel Bozbağ, Ural Aküzüm, Bilal
Aslan.
Yedek liste:Murat Şahin, Hüseyin Yan-
gın, Seymen Gençtürk, Adem Doğru,
Gürkan Uğur, Fazlı Çilingir, Ediz Giray,
İbrahim Özbay, Metin Akyüz, Kazım
Şengöçgel, Muhammet Akçay, Esma
Esin, Bilal Tuğrul, Burak Akkan.
HABER MERKEZİ

SvenSSon’un performansı Beşiktaş’ta yetersiz
görülürken, savunmanın sağına takviye yapılması
planlanıyor. Teknik direktör Giovanni Van Bronck-
horst, Benfica forması giyen Alexander Bah’ı çok
beğeniyor. Siyah-Beyazlılar, piyasa değeri 13 mil-
yon Euro olarak gösterilen 26 yaşındaki Danimar-
kalı futbolcu konusunda kiralama teklifinde
bulundu. Benfica’da yeni sezonda rotasyonda dü-
şünülen Bah’ın ayrılma ihtimali yüksek gösterili-
yor. 2027’ye kadar kontratı olan Bah için Portekiz
ekibinden gelecek cevaba göre hareket edilecek.
EURO 2024’te forma giydi 2022’de Benfica’nın
Slavia Prag’dan 8 milyon Euro bonservis karşılı-
ğında kadrosuna kattığı Bah, 15 kez Danimarka
Milli Takımı’nın formasını terletti. EURO 2024’te
de oynayan başarılı savunmacı, 1.83 boyunda ve
sol tarafta da görev yapabiliyor. Alexander Bah
için Beşiktaş yoğun mesai harcıyor.
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Beşiktaş, Benfica’nın sağ beki
Alexander Bah için kiralama 
teklifi yaptı. Teknik direktör Van
Bronckhorst’un çok beğendiği 26
yaşındaki Danimarkalı futbolcu,
listedeki 1 numaralı aday

Sağ bek atağı

geçtiğimiz günlerde ise Fe-
nerbahçe Voleybol Takı-
mı'nda Arina Fedorovtseva
gelişmesi yaşanmıştı. Daha
önce gelecek sezon Çin ekibi
Shanghai'da forma giyeceği
açıklayan Fedorovtseva ile
yeniden anlaşma sağlandığı
belirtilmişti. Rus voleybol-
cuyla 2.5 yıllık yeni sözleşme
imzalanacak ve başarılı
sporcu gelecek sezonun ilk
yarısı Çin'de forma giyecek.
Fedorovtseva, Match TV'ye
açıklamalarda bulundu.
Rusya'nın 2024 Olimpiyat
Oyunları'nda yer almaması nedeniyle büyük bir
hayal kırıklığı yaşadığını söyleyen Rus oyuncu şu
ifadeleri kullandı: "Paris Olimpiyatları'na gitmeyi
çok isterdim ama olmadı. Birkaç gündür Olimpi-
yatlar yaklaştıkça, oraya gitmediğimizi, oraya
gitme şansımız bile olmadığını düşünmenin benim
için daha da zorlaştığı düşüncesine kapıldım."

Madalya alabilirdik 

Eğer Olimpiyatlar Oyunları'nda olsalar madalya
alabileceklerini söyleyen Fedorovtseva sözlerin
şöyle noktaladı: "Mümkün olabilirdi, çünkü kadro-
daki sporcular inanılmaz yetenekli. Olimpik sezon
boyunca tüm turnuvalara tam olarak katılsaydık,
bence Rus milli takımıyla uzun zamandır arzuladı-
ğımız şeye ulaşmış olurduk."

Yeni sezon öncesi sıkı bir hazırlık süreci
yürüten Fenerbahçe Kadın Voleybol
Takımı geçtiğimiz günlerde Arina 
Fedorovtseva ile yeniden anlaşma 
sağlamıştı. Rus oyuncu ülkesi basınına
dikkat çeken açıklamalarda bulundu

Arina ile çok özel!

Wendel gelişmesi

TFF’nın yenı

baskanı! 
TFF’nın yenı
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Fenerbahce’de
imzalar atıldı

Türkiye Futbol Federasyonu'nun seçimli genel kurulu
Ankara'da tamamlandı. Kıran kırana geçen seçimi İbra-
him Hacıosmanoğlu kazandı. İbrahim Hacıosmanoğlu,
2027 yılına kadar TFF Başkanı olarak görev yapacak

ÜLker Stadı'nda gerçekleştirilen imza töre-
nine futbolcuların yanı sıra Fenerbahçe
Sportif Direktörü Mario Branco da katıldı.
Yeni transferleri tanıtmak istediklerini söyle-
yen Mario Branco, şu anda UEFA Şampi-
yonlar Ligi eleme turunda Lugano ile
yapacakları maçlara odaklandıklarını belirtti.
Branco, daha sonra oyunculara söz verdi.
Fenerbahçe'ye transfer sürecini anlatarak
sözlerine başlayan Allan Saint-Maximin,
"Dürüst olacağım. Açıkçası buraya gelmek
planlarım içinde yoktu, ta ki Mario arayana
kadar. Kendisiyle konuşunca fikirlerim net-
leşti. Hocamız Mourinho'yla da 1 saatlik ko-
nuşma yaptım. Onlar benim buraya gelmem
için her şeyi yaptı. Kendimi iyi hissetmem
adına her şeyi yaptılar. Tabii ki şunu da söy-
lemeliyim, Mario Branco'suz bu transfer
gerçekleşmeyebilirdi. Hocamız da bana gü-
vendi. Burada en iyisini yapıp Fenerbahçe'ye
fayda sağlamak istiyorum." açıklamasını
yaptı. Fenerbahçe'ye şampiyonluk yolunda
katkı sağlamak için geldiğinin altını çizen
Saint-Maximin, şunları kaydetti: "Ana hede-
fim şampiyonluk yaşamak. Başarırsak kari-
yerimdeki ilk şampiyonluk olacak. Ben de bu
doğrultuda elimden gelenin en iyisini yapa-
cağım. Formda olduğumda neler yapabile-
ceğimi çok iyi biliyorum. Buraya geldiğim
için herkese teşekkür ediyorum. Futbol sa-
dece saha içinde olan bir durum değil, saha
dışı da önemli. Bir takım sizi getirmek için
birçok şey yapıyorsa, siz de saha içinde
bunun karşılığını vermelisiniz. Ben de şam-
piyonluk yolunda elimden gelenin en iyisini
yapacağım."

Elimden geleni yapacağım

Beşiktaş'la sözleşmesi sona erdikten sonra
Fenerbahçe'yle anlaşan milli futbolcu Cenk
Tosun, sarı-lacivertli camiaya geldiği için
çok mutlu olduğunu ifade etti. Transferde
emeği geçenlere teşekkür eden Cenk, "Bu
forma altında terimin son damlasına kadar
savaşacağımın sözünü veriyorum. Takım
arkadaşlarım bana adaptasyon sorunu ya-
şatmadı. Yabancı arkadaşlarla da iyi bir
bağım vardı. Tadic ve Dzeko'yla dışarıda da

görüşüyorum. Elimden geleni sahada vere-
ceğimden kimsenin şüphesi olmasın." diye
konuştu. Fenerbahçe'den daha önce transfer
teklifi almasına karşın dönemin şartları doğ-
rultusunda anlaşmanın olmadığını söyleyen
Cenk, forma rekabetine hazır olduğunu
sözlerine ekledi.

Herkes keyif alacak

Fenerbahçe'de geçen sezon kiralık olarak
forma giyen Çağlar Söyüncü, kendisini hiç-
bir zaman kiralık oyuncu olarak hissetmedi-
ğini vurguladı. Çağlar, kulüp başkanı Ali
Koç'un kendisine planlarını sorduğunda
"Önceliğim her zaman Fenerbahçe." dedi-
ğini belirterek, "Bir ay boyunca hiçbir ku-
lüple, hiçbir menajerle görüşmedim.
Başkanımız, Acun abi ve Mario'ya teşekkür
ederim. Görüşmemiz çok kısa sürdü. Bu-
rada hedefimiz her zaman olduğu gibi şam-
piyon olmak. Bunun için mücadele
edeceğiz. Herkesin keyif aldığı bir takım
oluşturmak istiyoruz. Dünya çapında bir
hocamız olduğu için de çok şanslıyız." açık-
lamasını yaptı.

Birçok yerde oynayabilirim

Fatih Karagümrük'ten transfer edilen Le-
vent Mercan, çok mutlu olduğunun altını
çizdi. Kendisi adına çok iyi bir süreç yaşan-
dığını dile getiren Levent, daha önce Andrea
Pirlo'yla çalıştığını, şimdi de Jose Mourin-
ho'yla çalışmanın heyecan verici olduğunu
söyleyerek şöyle konuştu: "Dünya çapındaki

hocalarla çalışmak çok güzel. Bu herkese
nasip olmaz. Ben bunu daha önce yaşadım.
Benim için güzel. Ben son 2 senede kendimi
sol bekte iyi hissettim. Bir futbolcu için farklı
pozisyonlarda oynamak iyi bir şey. Beni
farklı pozisyonlarda da kullanabilirler. İlk
tercihim sol bek. Ben kendimi orada daha
iyi düşünüyorum." Sarı-lacivertli ekibin bir
başka yeni transferi Oğuz Aydın da bir an
önce taraftarlarla buluşmak istediğini söy-
ledi. Sözleşme uzatılan oyunculardan Mert
Hakan Yandaş, sarı-lacivertli takıma ilk
imza attığı günkü heyecanını koruduğunu
belirtirken, genç file bekçisi Ertuğrul Çetin
de kendisine duyulan güveni boşa çıkarma-
mak için çok çalışacağını kaydetti.

Yabancı oyuncu meselesi

Türkiye Futbol Federasyonu Başkanlığı'na
seçilen İbrahim Hacıosmanoğlu'yla ilgili
yorum yapmaktan kaçınan Branco, "Ben bir
yabancıyım. Demokratik ortamda gerçek-
leştiyse bu seçim, saygı duyuyoruz ve kendi-
sini tebrik ediyoruz." diye konuştu. Branco,
yabancı sınırlamasıyla ilgili olarak da şun-
ları söyledi: "Yabancı sınırlaması konusu
benim işimle alakalı. Üçüncü sezonumda-
yım. İlk sezonda 14+1 oyuncu vardı. Geçen
sezon da aynı şekildeydi. Bu sezon da 12
yabancı oyuncu olacak. Böyle bir kural söz
konusu. Türk oyuncu oynatma konusunda
bir limit olmayacak. Geçen sene getirilen ya-
bancı oyuncular bu anlamda sıkıntı oluştu-
rabilir." Taraftarların transfer beklentisiyle

ilgili de konuşan Branco, şöyle devam etti:
"Taraftarlarımız tutkulu ama benim daha
rasyonel olmam gerekiyor. Henüz 18 Tem-
muz'dayız ve şu anda transferlerin yüzde
85'ini tamamladığımızı düşünüyorum. Ta-
raftarları da iyi anlıyorum. Şu anda trans-
ferleri tamamlamak isterdim. Henüz yeni
bitmiş bir şampiyona var, sezon erken baş-
layacak. 15 Eylül'e kadar açık bir pencere
mevcut. Şu andaki durumdan memnun ol-
duğumu söyleyebilirim. Geçen sene kadro-
daki oyuncuların birçoğunu takımda
tutmayı başardık. 2-3 oyuncunun kontratı
bitti. Belki takım içinde değişiklikler olabilir."

Ferdi çok iyi 

Başta Ferdi Kadıoğlu olmak üzere kadro-
daki isimlere yapılan tekliflerle ilgili Branco,
"Transfer pazarında Fenerbahçeli futbolcu-
lara ilgi var. Bu da iyi bir çalışma yaptığı-
mızı ortaya koyuyor. Yönetimimizden ve
başkanımızdan aldığımız talimat, en iyi
oyuncularımızı takımda tutmak. Ferdi de
bu takımın en iyi oyuncularından biri. Onu
kaybetmek istemeyiz. Ama hiç şüphe yok ki
bazı oyuncular takımdan ayrılacak." 
ifadelerini kullandı. AA

Fenerbahçe'nin kadro-
suna kattığı Allan

Saint-Maximin, Cenk
Tosun, Oğuz Aydın,

Çağlar Söyüncü ve Le-
vent Mercan'ın yanı sıra

mukaveleleri uzatılan
Mert Hakan Yandaş ve

Ertuğrul Çetin için imza
töreni düzenlendi

Lig bitiminden bugüne kadar pek çok isimle masaya
oturan Galatasaray yönetimi, artık iki isim üzerinde
yoğunlaşmış durumda. Bunlardan ilki, Rusya’da
Zenit forması giyen Wendel. 2020 yazında 20 milyon
Euro’ya transfer olduğu Zenit’ten ayrılmaya karar
veren 26 yaşındaki Sambacı, Galatasaray’dan gelen
teklifi kabul etti. Taraflar yıllık ücret ve bonuslar dahil
olmak üzere her konuda anlaşmaya vardı. Galatasa-
ray yönetimi, Brezilyalı futbolcunun bonservisini
almak üzere Rusya’ya çıkarma yaptı. Erden Ti-
mur’un yerini alan İbrahim Hatipoğlu ile birlikte
Cenk Ergün, Zenit yöneticileriyle masaya oturdu.
Rus kulübünün kapıyı 20 milyon Euro’dan açma-
sına rağmen, bonservis bedeli konusunda arada
ciddi farklar kalmadığı öğrenildi. Tek sorun, Wendel
için Barcelona’nın da devreye girerek temsilci gön-
dermesi. İspanyol kulübünün Zenit’le yapacağı gö-
rüşme, Galatasaray açısından kritik öneme sahip.
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B eylikdüzü Be-
lediyesi Baş-
kanı Mehmet

Murat Çalık, Cum-
huriyet Halk Parti-
si’nin eğitim
alanında yaşanan
sorunlara dikkat
çekmek amacıyla

düzenlediği ‘Eğitim Marato-
nu’na konuşmacı olarak katıldı.
Ankara Çankaya Anıt Park’ta
halka açık ve 24 saat sürecek
olan Eğitim Maratonu’nun açı-
lış konuşmasını CHP Genel
Başkanı Özgür Özel yaptı. İs-
tanbul Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Ekrem İmamoğlu, Ankara
Büyükşehir Belediye Başkanı
Mansur Yavaş, İzmir Büyükşe-
hir Belediye Başkanı Cemil
Tugay ve başarılı eğitim uygula-
maları örnekleri olan 5 ilçe bele-
diye başkanın da olduğu
siyasetçiler de gün boyunca
farklı konu başlıklarında sunum
yapacak. Etkinlikte 21 ana baş-
lıkta, 100’ün üzerinde eğitim ko-
nusu ele alınacak. Eğitim
Fakültesi öğretim üyeleri, akade-
misyenler, uzmanlar, eğitim sen-
dikaları genel başkan ve
yöneticileri, araştırmacı ve ya-
zarlar, düşünce kuruluşları ve
sivil toplum örgütlerinin temsil-
cileri ile siyasetçilerden oluşan
100’den fazla konuşmacı ilgili

konularda sunumlar yapacak. 

Çocuk yoksulluğu 
giderek artıyor

Eğitim Maratonu’nun “Eğitim
Ortamlarının Niteliği” başlı-
ğıyla gerçekleştirilen oturu-
munda konuşan Beylikdüzü
Belediye Başkanı Mehmet
Murat Çalık, Beylikdüzü’nden
Türkiye örnek olan Beslenme
Saati Uygulaması hakkında
bilgileri dinleyicilerle paylaştı.
Başkan Çalık konuşmasında,
“Ne yazık ki ülkemizde çocuk-
ların yüzde 12’si yetersiz bes-
lenme ile karşı karşıya.
Türkiye Ekonomi Politikaları
Vakfı’nın yayınladığı ‘Çocuk
Yoksulluğu Raporu’na göre,
2016’dan beri Türkiye’deki
çocuk yoksulluğu katlanarak
artıyor. 7 milyon çocuk yok-
sulluk içinde yaşıyor. Bes-
lenme çantaları boş bir şekilde
okula giden çocuklar büyük
bir hayal kırıklığı ve buhran
yaşıyor.  Beylikdüzü Belediyesi
olarak bir çocuğun kaderi asla
yoksulluk olamaz dedik. Bu
sözden yola çıkarak çözümler
üretmek istedik. Beylikdüzü
Mutfağında hazırladığımız
ürünleri sosyal incelemeleri
yapılmış olan ihtiyaç sahibi ai-
lelerimizin çocuklarına her
gün ulaştırıyoruz” dedi. 

BARIŞ 
KIŞ

HABEr

Eyüpsultan Belediyesi’nin her yıl geleneksel olarak düzenlediği Mahalle Şenlikleri
ve film gösterimleri başladı. 13 Temmuz - 28 Temmuz tarihleri arasında cumartesi
ve pazar günleri, her seferinde farklı bir mahallede düzenlenecek olan şenliklerin
ilki Hz. Halid Parkı’nda, ikincisi ise Eyüpsultan Seyir Terası’nda yapıldı
eyüpsultan Belediyesi’nin geleneksel
hale getirdiği Mahalle Şenlikleri ve Film
Gösterimi etkinliği vatandaşların yoğun
ilgisiyle başladı. Cumartesi günü Hz.
Halid Parkı’nda başlayan ve Eyüp Sultan
Merkez ile İslambey mahallesi sakinlerini
buluşturan etkinlikte çocuklar seramik
atölyesi, şapka boyama atölyesi, rüzgar
gülü atölyesi, çim adam atölyesi, zumba,
palyaço ve bubble show ile yüz boyama
gibi birbirinden eğlenceli etkinliklerle eğ-
lendi. Mahalle Şenlikleri ve Film Gösteri-
mi’nin ikinci gününde ise Eyüpsultan
Seyir Terası’nda Nişancı Mahallesi sakin-
leri bir araya geldi.

Açık havada sinema keyfi 

Birbirinden renkli ve eğlenceli aktivitelerin
ardından saat 20.00’de başlayan Buz
Devri 4 isimli animasyon film gösteri-
miyle mahalle sakinleri açık havada film
izlemenin keyfini çıkardı. Mahalle şenlik-
lerine Eyüpsultan Belediye Başkanı Dr.
Mithat Bülent Özmen de katıldı. Şenliğin
keyfini çıkaran mahalle sakinleriyle bulu-
şan Başkan Özmen, kısa süreli sohbetler

yaparak bol bol hatıra fotoğrafı çektirdi.

Çocuklarımız eğlenmeli 

Yaz aylarında çocukların eğlenmeye,
güzel vakit geçirmeye çok ihtiyaçları ol-
duğuna dikkat çeken Başkan Özmen,
“Dolayısıyla temmuz ayı içerisinde başla-
dığımız, ağustos ayında başka etkinliklere
dönüştüreceğimiz etkinlikler serimiz var.

Burada daha çok anneleri ve çocukları
düşündük. Burada çocuklarımız için
atölye çalışmaları var, pamuk şeker, pat-
lamış mısır ikramları var. Etkinliği keyifli
geçirebilmelerini sağlayacak, bu etkinlik
alanında maksimum keyif alsınlar diye
birçok şey var” diye konuştu. Etkinliği
sekiz ayrı bölgede yapacaklarını ve 29
mahalleye ulaşacak şekilde konumlandır-

dıklarını belirten Başkan
Özmen şöyle devam etti:
“Dün İslambey’deydik,
bugün Nişancı’dayız.
Bundan sonra her hafta
sonu başka mahalle-
mizde devam edecek. Ço-
cuklar çok eğleniyor,
anneler çok mutlu, baba-
lar da öyle. Bunu görmek
de bizi mutlu ediyor.”
Eyüpsultanlıların yaz ge-
celerini renklendiren şen-
liklerde limonata,
patlamış mısır ve pamuk
şeker ikramları da yapıldı. 
HABER MERKEZİ 

KADER OLAMAZ!

Başakşehir’de, 15 Temmuz
hain darbe girişiminin 8’inci yıl dö-
nümünde yüzlerce vatandaş bir
araya gelerek hem darbe girişimini
bir kez daha kınadı hem de kahra-
man şehitlerimizi andı. Anma töre-
nine katılan Başakşehir Belediye
Başkanı Yasin Kartoğlu, “Bu des-
tansı direniş dünya demokrasi tari-
hine altın harflerle yazıldı.“
ifadelerini kullandı. 15 Temmuz'un
8. yıl dönümünde Başakşehir'deki
anma etkinlikleri, halkın yoğun ka-
tılımıyla gerçekleşti. Program ön-
cesi Başakşehirli gençler 15
Temmuz’da şehit olan vatandaşla-
rın anısına Şehit Polis Mustafa Er-
doğan Ortaokulu’ndan 15

Temmuz Anıtı’na kadar yürüyüş
yaptılar. Yürüyüşe katılan gençler
ve vatandaşlar, 21.00 itibarıyla
Sular Vadisi'ndeki 15 Temmuz
Anıtı önünde bir araya geldi.
Anma töreni, şehitlerin isimlerinin
okunmasıyla başladı. Programa
Başakşehir Kaymakamı Uğur
Turan, Başakşehir Belediye Baş-
kanı Yasin Kartoğlu, Başakşehir
İlçe Milli Eğitim Müdürü Ahmet
Çoşkun, 15 Temmuz gazileri ve
binlerce vatandaş katıldı. Tören’de
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Er-
doğan’ın ulusa seslenişi alandaki-
lere canlı olarak gösterildi.
Konuşmanın ardından Kuran-ı
Kerim tilaveti yapıldı. Topluluk,

birlik ve beraberlik mesajları verir-
ken, etkinlik boyunca duygu dolu
anlar yaşandı. Tören, demokrasiye
olan bağlılığı pekiştirken tüm dün-
yaya milli iradenin gücünü gös-
terdi. HABER MERKEZİ

Destansı bir direniş!

AvruPA Badminton Federasyonu (Badminton
Europe) tarafından Türkiye’nin ev sahipliğinde
organize edilen “İstanbul u17 Open 2024&Youth
Open 2024 Turnuvası” sona erdi. Başakşehir İlçe
Spor Tesisleri’nde gerçekleştirilen turnuvaya; Ar-
navutluk, Bulgaristan, Fransa, Sırbistan, İngil-

tere, Gürcistan, Kosova, Yunanistan, Azerbaycan
ve Türkiye’den 400’ün üstünde sporcu katıldı.
Heyecan dolu müsabakalara sahne olan turnu-
vada Türkiye adına yarışan Gaziosmanpaşa Be-
lediye Spor Kulübü’nün milli sporcuları, elde
ettikleri derecelerle göz doldurdu.

Beylikdüzü Belediye Başkanı Mehmet Murat Çalık, Cumhuriyet Halk Partisi’nin Eğitim Maratonu
etkinliğinde konuştu. Beylikdüzü Belediyesi’nin Beslenme Saati Uygulaması hakkında bilgiler
veren Başkan Çalık, “Bu proje sosyal adalet projesidir. Şubat 2022’den bu yana 4 bin 357 çocu-
ğumuza 470 bin beslenme gıda paketini ulaştırdık. Yoksulluk çocukların kaderi olamaz” dedi

YOKSULLUK 

Binlerce çocuğa destek verildi
Sosyal devlet ilkesi ile toplumsal yaraları
hafifletmeye çalıştıklarını ve bu kapsamda
“Beslenme Saati Uygulaması”nı başlattık-
larını vurgulayan Başkan Çalık, “Günlük
menülerimizi gıda mühendislerimiz ve di-
yetisyenlerimiz aracılığıyla hazırlıyoruz.
Menüleri, çocukların alması gereken kalo-
riye göre hazırlıyoruz. Beslenme saati
programımızı, belediyemizin kısıtlı imkân-
ları ile yapıyoruz. Bu proje sosyal adalet

projesidir. Şubat 2022’den bu yana 10 ma-
halle, 35 merkezde 4 bin 357 çocuğumuza
470 bin beslenme gıda paketini ulaştırdık.
Yoksulluk çocukların kaderi olamaz! Ço-
cuklarımızın yetersizlik duygusuyla ve öf-
keyle değil öz güvenli ve mutlu gelişmesini
istiyoruz. Tek bir çocuğumuzun dahi bes-
lenme hakkından mahrum kalmasına göz
yumamayız. Esas amacımız çocukların
mutluluğudur” şeklinde konuştu.

GOP’lu gençler
tarih yazdı

Avrupa’nın en prestijli badminton turnuvalarından olan “İstan-
bul U17 Open 2024&Youth Open 2024 Turnuvası”nda, Gazios-
manpaşa Belediye Spor Kulübü, 21 sporcuyla ülkemizi temsil etti.
Milli takım adına mücadele eden Gaziosmanpaşalı sporcular, 1
altın, 2 gümüş ve 3 bronz madalya ile ülkemizi gururlandırdı

Eyüpsultan şenliklendi
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